
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 
 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 26 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2008- ΩΡΑ:10.30΄ 

 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΡΓΑΣΙΩΝ: 

 
09.45΄  Έναρξη διανομής προγράμματος  Γ.Σ. 

10.00΄  Πέρας προσέλευσης Μελών ΣΑΣ 

10.10΄  Πέρας προσέλευσης προσκεκλημένων. 

10.15΄    Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ. Ι. Παπαϊωάννου  

10.20΄  Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ. 

 

ΜΕΡΟΣ Α’ 

 

10.23΄  Κοπή πίττας. 

ΜΕΡΟΣ Β’ 

 

10.50΄  Εισήγηση ανακήρυξης σε Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ. 

10.55΄  Απονομή Διακρίσεων – Χαιρετισμός τιμωμένων. 

11.10΄  Απονομή Επαίνων. 

11.25΄  Σύντομος Χαιρετισμός Προσκεκλημένων. 

11.35΄  Σύντομος Χαιρετισμός Περιφερειακών Εκπροσώπων ΣΑΣ 

11.50΄  Παράθεση καφέ – Αποδέσμευση Προσκεκλημένων. 

 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

 

12.10΄  Έναρξη Εργασιών Γ.Σ. – Εισήγηση Πρότασης Δ.Σ. από Πρόεδρο ΣΑΣ  

συναδέλφων μελών ΣΑΣ, για ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γ.Σ.  

12.20΄  Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ., Συστάσεις – Διαδικασία δήλωσης  

επιθυμούντων να μιλήσουν. Ορισμός χρόνου τοποθέτηση ομιλητών. 

12.25΄  Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου –  

Δεκεμβρίου 2007, από Πρόεδρο ΣΑΣ 

12.50΄  Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου–Δεκεμβρίου 1007  

από Ταμία ΣΑΣ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού και 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων και Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής 

για περίοδο Ιανουαρίου-Δεκεμβρίου 2007. 

13.00΄ Ετήσια Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της Οικονομικής Διαχεί-ρισης 

του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2007. 

13.05΄ Ομιλητές: Κατάθεση Απόψεων-Προτάσεων– Απαντήσεις από\ Πρόεδρο Γ.Σ. 
ή Πρόεδρο – Μέλη ΔΣ ΣΑΣ, ανάλογα με αρμοδιότητα – Ψηφοφορία επί 

προτάσεων δια ανατάσεως χειρών. 

14.30΄  Έγκριση τυχόν Ψηφισμάτων. 

14.45΄  Κήρυξη από Πρόεδρο Γ.Σ. πέρατος Γ.Σ. 

14.55΄  Αποχώρηση. 

----------------------------- 
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Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ (Αντ/δρος ΣΑΣ): Κυρίες και κύριοι, είμαι ο απόστρατος 

Σμήναρχος Ιωάννης Παπαϊωάννου, Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. του Σ.Α.Σ. Σας 

καλωσορίζω στη Γενική Συνέλευση και σας εύχομαι καλή χρονιά, με υγεία και 

αγάπη σ’ εσάς και τις οικογένειες σας. 

 Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου, θέλω να ευχαριστήσω όλους 

τους προσκεκλημένους που μας έκαναν την τιμή να παρευρεθούν σήμερα στην 

κοπή της Πρωτοχρονιάτικης Πίτας και στη συνεδρίαση της Γενικής 

Συνέλευσης.  

 Θα σας αναλύσω το πρόγραμμά μας. Το πρόγραμμα αποτελείται από 

τρία μέρη. Έχετε το πρόγραμμα στα χέρια σας. Το πρώτο μέρος είναι η κοπή 

της πίττας, το δεύτερο: η απονομή διακρίσεων και επαίνων, και το τρίτο μέρος 

είναι η έναρξη εργασιών της Γενικής Συνέλευσης.  

 Παρακαλώ τον Πρόεδρο, κ. Καράμπελα, όπως απευθύνει έναν σύντομο 

χαιρετισμό. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ (Πρόεδρος Δ.Σ. Σ.Α.Σ.): Καλή σας μέρα. Χαίρομαι 

ιδιαίτερα που είναι κατάμεστη η αίθουσα, πρώτον. Δεύτερον, θα μου 

επιτρέψετε να καλωσορίσω πρώτα στη Γενική μας Συνέλευση τους 

εκπροσώπους των διαφόρων αρχηγείων, Συλλόγων και οπωσδήποτε τον 

τιμώμενο σήμερα πρώην Αρχηγό του ΓΕΑ, τον Επίτιμο Αρχηγό του ΓΕΑ κ.Aλ. 

Παπανικολάου.  

 Καλωσορίζω τον εκπρόσωπο του κυρίου Α/ ΓΕΑ Σμχο κ. Σημαντήρα, 

τον Πρόεδρο του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας κ. Αθ. Μπανιά, τον 

εκπρόσωπο της Διοίκησης της ΣΤΥΑ Ανθστή κ. Σμιγάδη, τον 

Πανοσιολογιότατο Αμβρόσιο, ο οποίος είναι ο δικός μας άνθρωπος. Είναι 

Επίτιμο Μέλος του Συλλόγου μας. Θα μας ευλογήσει και την πίτα μας. 

Πάντοτε είναι μαζί μας. Τον εκπρόσωπο της Ενώσεως Αποστράτων 

Αξιωματικών Αεροπορίας κ. Χ. Σωτηρόπουλο. Τον εκπρόσωπο του ΠΣΑΑ 
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ΕΔ, κ. Π. Γεωργόπουλο, τον εκπρόσωπο του ΕΣΜΑ κ. Σ. Λαμπρόπουλο, τον 

εκπρόσωπο της Ένωσης Ελλήνων Λογοτεχνών κ. Δ. Τσουκνίδα, τις 

εκπροσώπους των οικογενειών, διότι είναι τρεις σήμερα. Η κα Μιράντα 

Παπασταύρου και οι κυρίες Σκαμανγκούλη και Γκόλια.  

 Επίσης ένα ξεχωριστό καλωσόρισμα είναι στους Δοκίμους μας. Είναι οι 

ρίζες μας, είναι το αίμα μας. Καλωσορίσατε. 

ΜΕΡΟΣ Α’ 

 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Να αρχίσουμε τη διαδικασία της κοπής της πίτας, για να 

προχωρήσουμε και να μην σας καθυστερήσουμε. Συγνώμη για τη μικρή 

καθυστέρηση, διότι ώσπου να μαζευτούμε υπάρχουν κάποιες αποκλίσεις 

πάντοτε από το πρόγραμμα. Θα μας το συγχωρήσετε, φαντάζομαι. Θα είστε 

λίγο επιεικείς μαζί μας.  Δεν είμαστε τόσο «επαγγελματίες» στο είδος. Σας 

ευχαριστώ πάρα πολύ για την κατανόηση. 

Ακολουθεί τελετουργικό ευλογίας πίττας 

………………………………………………………………………………… 

π. ΑΜΒΡΟΣΙΟΣ: Ας μου επιτρέψετε παρακαλώ να μην προσφωνήσω 

κανέναν, γιατί για εμένα είστε ένα και το αυτό, αεροπορικά σκεπτόμενος. 

 Ο νέος αγαπητοί μου, ο μικρός, ο πενταετής και λίγο ακόμα νέος της 

δεκαετίας ’60 - ’70, είναι και πάλι μαζί σας ως ο τελευταίος. Αυτός ο οποίος 

είναι στο βήμα σήμερα, και πάλι όσο τετριμμένο και αν ακούγεται, αισθάνεται 

και πάλι λέγω την αγάπη σας, ως ο απροετοίμαστος ιεροκήρυξ από το βήμα, 

καθώς αυτό δεν είναι εκκλησιαστικό, ει της θύραθεν παιδείας, αλλά 

αεροπορικό αμιγώς, αισθάνεται απροετοίμαστος και μη γνωρίζων να χειρίζεται 

καλά το λόγο, αυτός ο οποίος κομπιάζει σήμερα, αυτός που ίσως κομπιάσει 

αργότερα, στις λίγες σκέψεις του ενός ή δύο  λεπτών που θέλει να μιλήσει στην 

αγάπη σας, γιατί μόνος του μονολογώντας όλο το χρόνο μιλά μαζί σας.  



ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

                                                         ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 26ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2008 

4 

4 

 Και αυτό συμβαίνει, όταν οι αξιωματικοί, οιουδήποτε βαθμού, 

οιασδήποτε ειδικότητας, οιασδήποτε δεκαετίας, παρελθόντες και σύγχρονοι, 

μεγαλώνουν τα παιδιά τους με το αίμα και την ιδέα της Πολεμικής 

Αεροπορίας, χωρίς τον απώτερο σκοπό να τους φορέσουν και τη στολή. Δεν 

είναι αναγκαίο. Οι ιδέες σαν και αυτή, δεν χρειάζονται στολές. Χρειάζονται 

καρδιά και πυγμή. Οι στολές, έρχονται αργότερα. Όπου κλίνει κανείς, φοράει 

και την ανάλογη στολή.  

 Μου έκανε εντύπωση λοιπόν –και με αυτό θα κλείσω-, αφήστε με να 

προσφωνήσω κάποιον που δεν θυμάμαι το όνομά του. Να πω για κάποιον, για 

πολλούς και σήμερα. Αγαπημένε μου και σεβαστέ κύριε Αρχηγέ, μου έπιαναν 

το χέρι και αντί να μου το φιλήσουν και να φύγουν, μου έλεγαν: «Ξέρεις, 

έκανες αυτό μικρός στην Τανάγρα». Πόσο χαιρόμουν! Ήθελα να γελάτε, μην 

κρατιέστε.  

Όπως σε μια γιορτή την περασμένη δεκαετία στην ΣΤΥΑ, εκεί στο 

Τατόι που τα έχω γυρίσει πολύ μικρός καλά αυτά τα «λημέρια» σας, που 

διηγούμην σε κάποιον: «Α, τι να δεις τι του έκανα αυτού στο ΠΙΚΑ που 

πηγαίναμε στο Σχηματάρι. Του πέταξα το καπέλο έξω αυτού». Με σκουντάει 

κάποιος και μου λέει: «Εγώ είμαι». Θα τον θυμηθώ πως τον λένε.  

Γι’ αυτό και σήμερα μου έλεγαν: «Θυμάσαι τι έκανες στο ΓΕΑ; Έσκιζες 

τα καρμπόν» ή «Έκανες εκείνο, μιλούσες μαζί μας». Και ξέρετε, ήταν 

αποτέλεσμα του τρόπου που ζει κανείς την ιδέα της Πολεμικής Αεροπορίας, 

κύριε Αρχηγέ μου! Το «μου», είναι συγκεκριμένο. Δικέ μας άνθρωπε, εκεί της 

Οικογενείας μας! Τετριμμένες και οι ευχές! Εύχομαι να μην λιγοστεύουν από 

την αίθουσα, αυτοί του Συλλόγου! Του Συλλόγου που μου έκανε την μεγάλη, 

την ύψιστη για εμένα τιμή, να με έχει Επίτιμο Μέλος. Δεν μιλώ με αυτή την 

ιδιότητα, ποτέ.  

Την ιδιότητα που έρχομαι εδώ την γνωρίζετε ή όχι; Όχι! Δεν είναι αυτή  
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που φαίνεται εξωτερικά. Αυτό είναι το δεύτερο, για εμένα. Η ιδιότητα είναι η 

σχέση με τον Πατέρα και την Αεροπορία. Αυτό και μόνο, με κάνει να έρχομαι 

εδώ. Αλλιώς θα σας έστελνα έναν παπά, τον απλούστερο εφημέριο. Εδώ 

έρχεται ο «γιος του Γιάννη», στον οποίο και αφιερώνω την παρουσία μου 

σήμερα. 

Τετριμμένες οι ευχές. Σας ευχαριστώ θερμά! Με τιμούν οι εκδηλώσεις 

και τα λόγια σας, όλα τα χρόνια και θέλω να γίνομαι καλύτερος κάθε φορά, ως 

«επιλαχών» αεροπόρος.  Οι ευχές, τετριμμένες. Ποτέ αυτή η αίθουσα να μην 

αδειάζει. Και η στήλη της «ΗΧΟΥΣ ΤΩΝ ΑΙΘΕΡΩΝ» να μην γράφει πολλούς 

που δεν είναι πια μαζί μας, τους οποίους τιμώ. Να ζείτε έτη πολλά, να σας 

χαρίζει ο Θεός ακλόνητη υγεία. Και καθένα από τα όνειρά σας, μετά την 

αποστρατεία, να εκπληρώνεται. Τα οικογενειακά και τα άλλα όνειρά σας, στα 

παιδιά και στα εγγόνια σας. 

Δυο λόγια ακόμα. Προς δύο, απευθύνομαι. Απευθυνόμενος στις επίτιμες 

και αξιοπρεπείς καθ’ όλα στη στάση τους κυρίες του Συλλόγου των Πεσόντων, 

ιδιαίτερα στην αγαπητή μου Μιράντα, λέω το εξής: Σε αυτούς τους νεκρούς, 

και στους άλλους που δεν έπεσαν υπέρ πατρίδος αλλά απλώς απεβίωσαν, η 

Εκκλησία θυμάται τα πάντα, να μνημονεύει τα τίμια και ηρωικά ονόματα.  

Και αυτή τη στιγμή νοερώς, στέκομαι προσοχή μπροστά στις σωρούς. 

Ενθυμούμαι νεαρός διάκονος τον πνευματικό μου πατέρα στο Βόλο, τον τότε 

Δημητριάδος και νυν μακαριότατο Αρχιεπίσκοπό μας, έτυχα ως διάκονος είπα 

πριν, να λαμβάνω μέρος στην κηδεία ενός τραγικού γεγονότος το ’82, κάπου 

εκεί, στον Επαμεινώνδα Ζέρβα, που άδικα είχε χάσει τη ζωή του στο τροχαίο 

εκείνο το μεγάλο, στη γέφυρα της Αγχιάλου. Στεκόμαστε προσοχή, σε αυτούς! 

Και τελειώνοντας, ο Πρόεδρος του Συλλόγου, ο κ.Καράμπελας, 

απευθυνόμενος σαν πατέρας, στα νιάτα, στο νέο αίμα της ΣΤΥΑ, της ηρωικής 

αυτής Σχολής από της ιδρύσεως της μέχρι και σήμερα και αύριο, ήθελα να τους 
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πω το εξής, υπονοώντας πολλά. Ο νοών νοείτω εδώ, και προσέξτε, μόνο εδώ 

προσέξτε με.  

Παιδιά μου, να είστε από αυτούς που αποστρατευόμενοι εις οιονδήποτε 

βαθμό αξιωματικού, γιατί θα γίνετε και Ανθυποσμηναγοί. Ασφαλώς, δεν θα 

μείνετε Ανθυπασπιστές  και φτάνοντας μέχρι Αντισμήναρχοι ή Σμήναρχοι – 

εκτός αν ο Γ’ Κλάδος φτάσει και έναν Ταξίαρχο, μίνι – να παίρνετε και σπαθί, 

όπως εύστοχα σχολίασαν παλαιότεροι αξιωματικοί εν αποστρατεία. Εγώ, μόνο 

αυτό έχω να πω. Να μην αγοράζουν τα παιδιά των νεκρών σπαθί για να τους 

κηδέψουν, όταν έχουν πάνω από 15 ή 20 παράσημα. 

Ο Θεός να σας δίνει κάθε καλό. Κύριε Πρόεδρε και εκλεκτοί του 

Προεδρείου, ευχαριστώ για τη μεγάλη τιμή που μου κάνατε. Ο Θεός να σας 

δίνει πάντοτε τον χρόνο να βλέπετε τους στόχους του Συλλόγου να μην μένουν 

στόχοι αλλά να γίνονται πραγματικότητα. Ο Θεός μαζί σας! Χρόνια Πολλά! 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Χρόνια Πολλά. Καλή Χρονιά και καλή επιτυχία στους 

στόχους του Συλλόγου μας. Και υγεία οπωσδήποτε, σε όλους όσοι είναι 

παρόντες και απόντες. 

Ακολουθεί η κοπή πίτας 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Το πρώτο κομμάτι είναι για τον Χριστό μας. Για τους 

Αρχαγγέλους μας, τους Προστάτες μας. Σαν εκπρόσωπο σήμερα, ας 

θεωρήσουμε τον Πανοσιολογιότατο Αμβρόσιο. 

π. ΑΜΒΡΟΣΙΟΣ: Ο Σταυρός που ευλόγησα πριν, από τον γέροντα μου τον 

Χριστόδουλο, δώρο του ’82, τον χαρίζω στον κύριο Πρόεδρο και στο 

Προεδρείο του Συλλόγου, στην ΣΤΥΑ μας! Γιατί και αυτοί, μου έχουν δώσει  

αεροπλανάκια πολλά. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Για την Πολεμική μας  Αεροπορία.  
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- Για τον εκπρόσωπο του Αρχηγού της Αεροπορίας, τον Σμήναρχο κ. 

Σημαντήρα.  

- Για τον Σύλλογό μας, το Σύλλογο Αποφοίτων ΣΤΥΑ, θα κόψουμε ένα 

μεγάλο κομμάτι. 

- Για τον Επίτιμο Αρχηγό ΓΕΑ και τιμώμενο πρόσωπο σήμερα, τον 

Αρχηγό μας κ. Παπανικολάου.  

- Για τον Πρόεδρο του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας κ. Μπανιά.  

Κάποιος μου λέει να του δώσουμε μεγάλο κομμάτι, για να πάρουμε κι εμείς 

μεγάλο κομμάτι από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας. Εγώ, το προσπαθώ. Το 

επόμενο βήμα κ. Μπανιά, είναι από εσάς.  

- Στον εκπρόσωπο του Διοικητή της ΣΤΥΑ, τον κ. Σμιγάδη. 

- Για τον εκπρόσωπο της Ένωσης Αποστράτων, κ. Σωτηρόπουλο. 

- Για τον εκπρόσωπο του Πανελλήνιου Συνδέσμου Αποστράτων των 

Ενόπλων Δυνάμεων & Σωμάτων Ασφαλείας, κ. Γεωργόπουλο. 

- Για τον Πρόεδρο του ΕΣΜΑ, κ. Λαμπρόπουλο. 

- Για την Πρόεδρο του Πανελληνίου Συλλόγου Πεσόντων Αεροπόρων, 

την κα Μιράντα Παπασταύρου.  

- Για τον Πρόεδρο της Ενώσεως Ελλήνων Λογοτεχνών, κ. Τσουκνίδα. 

- Για τον Επίτιμο Πρόεδρο του Σ.Α.Σ., τον κ. Εμμανουηλίδη.  

- Για τον εκπρόσωπο του Συλλόγου μας στη Λάρισα κ. Μακρή,.  

- Για τον εκπρόσωπο του Συλλόγου μας στην Καλαμάτα κ. Χαλουλάκο. 

----------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Β’ 

 «Εισήγηση ανακήρυξης σε Επίτιμο Πρόεδρο ΣΑΣ» 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Α.Σ., εισηγείται προς  

τη Γενική Συνέλευση όπως ο Αντισμήναρχος ε.α. κ. Ιωάννης Αγγελόπουλος, 

πρώτος Πρόεδρος του προσωρινού, τότε, Διοικητικού Συμβουλίου του 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

                                                         ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 26ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2008 

8 

8 

Σ.Α.Τ.Π.Α., να ανακηρυχθεί σε Επίτιμο Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. Παρακαλώ κύριοι 

συνάδελφοι, θα ήθελα τη σύμφωνη γνώμη σας.  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται … Εγκρίνεται. 

Η Γ.Σ. απονέμει ομόφωνα στον Αντισμήναρχο ε.α κ. Ιωάννη Αγγελόπουλο 

τον τίτλο του Επίτιμου Προέδρου του Σ.Α.Σ. 

----------------------------- 

 «Απονομή Διακρίσεων – Χαιρετισμός τιμωμένων» 

Ι.ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Απονομή διακρίσεων. Απονομή πλακέτας Επιτίμου 

Μέλους του Σ.Α.Σ., στον Επίτιμο Αρχηγό ΓΕΑ, Πτέραρχο Ιπτάμενο κ. 

Αλέξανδρο Παπανικολάου. Παρακαλώ όπως ο Πρόεδρος κ. Καράμπελας, 

επιδώσει την πλακέτα. 

Ακολουθεί απονομή τιμητικής πλακέτας 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Τον κ. Παπανικολάου, τον Αρχηγό μας που τιμούμε 

σήμερα, τον τιμούμε ξεχωριστά, γιατί σήμερα κύριοι, όπως στην Αμερική 

έχουν τους Four Star Generals, στην Ελλάδα ίσως να είχαμε τους Four Star 

Warrant Officers. Τον τιμούμε, τον ευχαριστούμε, διότι εξακολουθεί να είναι 

και πάλι κοντά μας.  

Α. ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ: Καταρχήν, θα ήθελα να ευχηθώ καλή χρονιά, με 

υγεία. Έπειτα θα ήθελα να ευχαριστήσω τον Πρόεδρο και το Διοικητικό 

Συμβούλιο, και όλους εσάς που ομόφωνα αποφασίσατε να με τιμήσετε σήμερα 

και να με κάνετε επίτιμο μέλος σας. Αφιερώνω αυτή την τιμή σ’ εσάς και στην 

οικογένειά μου. 

 Θα πω τρία περιστατικά, για να ενισχύσω αυτό που είπα. Το πρώτο, 

αρχίζοντας από το τέλος προς την αρχή, συνέβη στις 26 Ιουλίου 1974, όπου 

είχαν γίνει αυτά τα οποία ξέρετε. Δεν θα τα πούμε τώρα, η Ιστορία τα έχει 

καταγράψει και θα τα καταγράψει. Πήρα τον πατέρα μου στο χωριό, ήταν της 
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Αγ. Παρασκευής. Τη μάνα μου την έλεγαν Παρασκευή, είχαμε και τέσσερις 

Παρασκευές, να ευχηθώ χρόνια πολλά.  

 Ο πατέρας μου ήταν παπάς και είχε τελειώσει το Σχολαρχείο. Του είπα: 

«Χρόνια πολλά παππού για τη μάνα μας και για τις άλλες τις Παρασκευές. Δεν 

ξέρω πως έτυχε, και βρέθηκα στη μέση αυτού του κυκλώνα. Εύχομαι και 

ελπίζω να μην ξαναπεράσει ποτέ η πατρίδα μας παρόμοια περιστατικά, 

παρόμοια ατυχήματα». Μου απάντησε: «Παιδάκι μου, πρώτα-πρώτα εσύ 

ήσουν τυχερός και δεν τσακίστηκες στο δρόμο, βγήκες επάνω ζωντανός. 

Έπειτα, κι αυτό έχει σημασία -που εκπροσωπεί κι εσάς- θεωρώ ότι ό,τι έκανες, 

το έκανες επ’ αγαθώ και για το καλό. Και ο χρόνος θα το δείξει».  Ύστερα από 

τόσα χρόνια, εσείς τιμάτε αυτή την πρόβλεψη. Είπε και κάτι άλλο, αποφεύγω 

να το πω τώρα. 

 Το δεύτερο περιστατικό συνέβη όταν παρέδιδα στη Διοίκηση του ΑΤΑ 

της 28ης, τότε, Τακτικής Αεροπορικής Δυνάμεως και είχα κάνει ένα σήμα στο 

οποίο είχα περιλάβει μια παράγραφο και έλεγα ότι: «Παραδίδω μεν τη 

Διοίκηση του ΑΤΑ, αναλαμβάνοντας Αρχηγός της Αεροπορίας, βασιζόμενος 

στη δικιά σας δύναμη. Εσείς με οδηγήσατε να πάρω τις οποιεσδήποτε 

αποφάσεις».  

 Το τρίτο περιστατικό έχει σχέση με την 348. Και όσοι ήσασταν τότε, την 

εποχή εκείνη, ίσως να το είχατε ακούσει. Να τος ένας εδώ, τον θυμάμαι τώρα, 

εσένα και όσοι άλλοι, όταν παρέδιδα τη Διοίκηση της 348 τον Οκτώβριο του 

’56, μαζεμένοι όλοι τότε, είχαν έρθει τα RF 84F, είχαμε βγει ετοιμοπόλεμοι, 

ήταν το πρώτο υπερηχητικό αεροπλάνο το οποίο εν βυθίσει ξεπερνούσε την 

ταχύτητα του ήχου, και βάλαμε έναν Αποστόλη, τον πιλότο που έσπασε το 

φράγμα του ήχου στη γιορτή που έγινε.  

 Είπα, λοιπόν, τότε σε όλους τους Σμηνίτες, τους υπαξιωματικούς και 

τους ιπταμένους: «Να θυμάστε ότι έχετε έναν φίλο. Και αν ποτέ –για όσο 
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βέβαια υπάρχουμε- χρειαστείτε, μη διστάσετε να μου χτυπήσετε την πόρτα». 

Έφυγα εγώ, παρέδωσα τότε και τοποθετήθηκα στο Γενικό Επιτελείο που ήταν 

Αμερικής 6 και Πανεπιστημίου.  

Κάμποσους μήνες μετά καθώς έβγαινα, μου «την είχε στήσει». Μου 

λέει: «Με συγχωρείτε κύριε –μου φαίνεται Σμηναγός ήμουν τότε- είμαι ένας 

από τους φίλους της 348 που είπατε όταν φεύγατε, και έχω ένα πρόβλημα». 

Του λέω: «Τι πρόβλημα έχεις»; Λέει: «Ξέρετε, έχουν κάτι εξετάσεις τώρα στον 

ΟΤΕ και ήθελα να δώσω εξετάσεις και ήθελα μήπως μπορούσατε να με 

βοηθήσετε». Του λέω: «Έχω έναν ξάδελφο στον ΟΤΕ, ο οποίος είναι 

προσωπάρχης εκεί. Πάρε την κάρτα μου, πήγαινε βρες τον. Πρόσεξε, γράψε 

καλά, να είσαι καλός και ελπίζω όλα θα πάνε καλά». 

 Πήγε λοιπόν και ύστερα από ένα-δυο μήνες ξανά «την στήνει» πάλι έξω 

από το επιτελείο και μου λέει: «Είμαι ο φίλος και ήθελα να σας ευχαριστήσω». 

Λέω: «Σε πήρανε στον ΟΤΕ»; «Βεβαίως με πήραν στον ΟΤΕ, και σας 

ευχαριστώ πάρα πολύ». «Μπράβο, ήσουν καλός, πέρασες». «Έχω ένα 

πρόβλημα όμως, πάλι». Λέω: «Τι πρόβλημα έχεις»; «Είμαι από ένα χωριό, από 

τα Τρίκαλα και θέλω να πάω να πάρω τα χαρτιά, να γυρίσω να εγγραφώ αλλά 

δεν έχω λεφτά να πάω». Βγάζω λοιπόν και του δίνω ένα κατοστάρικο. Λέω: 

«Φτάνει»; Λέει: «Φτάνει και περισσεύει». «Πήγαινε να φέρεις τα χαρτιά σου, 

πήγαινε να εγγραφείς. Να είσαι καλά». 

 Πέρασαν τα χρόνια και το ’62-’64, είναι το τρίτο περιστατικό που 

αναφέρθηκα, είμαι Πρόεδρος της Επιτροπής Τυποποιήσεως και Αξιολογήσεως 

της Αεροπορίας και πάμε στη Λάρισα να αξιολογήσουμε την πτέρυγα. Εντάξει, 

τα πράγματα έγιναν όπως τα είχαμε σχεδιάσει και το βράδυ μας κάλεσαν να 

πάμε στο τέρμα του διαδρόμου, στο Σικούριο.  

Πάμε εκεί, είχαν βάλει ένα μεγάλο τραπέζι. Εμείς που ήρθαμε από το 

ΓΕΑ, η μονάδα, αρχίσαμε. Αλλά είχε ένα άλλο μεγάλο τραπέζι, στο οποίο ήταν 
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πάλι καμιά τριανταριά άτομα, και στην κορυφή ήταν ένας ο οποίος άρχισε να 

με «βομβαρδίζει», να με βλέπει. Κάποια στιγμή σηκώνεται όρθιος και έρχεται 

και μου λέει: «Δεν είσαι ο κ.Παπανικολάου»; Λέω: «Ναι». Λέει: «Είμαι ο 

φίλος της 348, που μπήκα στον ΟΤΕ. Και τώρα είμαι Διευθυντής του ΟΤΕ στη 

Λάρισα. Αλλά έχω ένα πρόβλημα πάλι». Λέω: «Τι πρόβλημα έχεις»; Λέει: 

«Έψαχνα να σας βρω να σας επιστρέψω το κατοστάρικο. Και σας παρακαλώ 

πολύ να με βγάλετε από αυτή τη δυσκολία που βρίσκομαι, να αποδεχθείτε το 

κατοστάρικο». Του λέω: «Να το αποδεχθώ με χαρά, αφού σου δίνει τόση 

ικανοποίηση». Και εκεί τελείωσε. 

Τα είπα αυτά, που ήταν μια πορεία στην Πολεομική Αεροπορία. Και γι’ 

αυτούς τους λόγους, και γι’ αυτούς που εσείς ξέρετε, με αγαπάτε και με 

εκτιμάτε και πήρατε αυτή την απόφαση που πήρατε. Ευχαριστώ πάρα πολύ 

όλους σας.  

Θα ήθελα να αναφερθώ με λίγα, και στον παριστάμενο εδώ 

Αρχιμανδρίτη μας τον Αμβρόσιο. Συμπίπτει και με μια άλλη δοκιμασία, στην 

οποία θα αναφερθώ, τη δοκιμασία του Αρχιεπισκόπου, του Χριστόδουλου. 

Ήταν τότε στη Μαγνησία Δεσπότης  ο Χριστόδουλος, και ήρθε ο πατέρας του 

Αμβρόσιου, ο Γιάννης Αθανασίου, να μου ζητήσει τη γνώμη τι να κάνει με το 

παιδί του. Διότι μου λέει: «Ξέρεις, θέλει να γίνει κληρικός. Τι να κάνω»; 

Κουβεντιάσαμε. Εγώ παπαδοπαίδι γαρ, του είπα τη γνώμη μου. Του λέω: 

«Άκουσε να δεις, αυτή είναι μια απόφαση του παιδιού. Κι εφόσον εκείνος 

επέλεξε αυτό το δρόμο, εσύ πες τη γνώμη σου και αρκέσου σε αυτό. Είναι 

θέμα αποφάσεως του παιδιού σου», όπερ και εγένετο!  

 Μετά από αυτό, βρήκα το τηλέφωνο του Χριστόδουλου και τον πήρα 

τηλέφωνο στο Βόλο. Του εξήγησα ποιος ήμουν, ήμουν απόστρατος πλέον, 

Επίτιμος Αρχηγός, βρισκόμουν από εδώ κι από εκεί. Και του λέω: «Έχεις ένα 

παιδί εκεί, το οποίο είναι γιος ενός φίλου μου και ανθρώπου που έχουμε 
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συνυπάρξει στην Αεροπορία. Και αφού ο πατέρας του είναι πολύ καλός, δεν 

μπορεί παρά και το παιδί να είναι καλό. Συνεπώς, ελπίζω να το βοηθήσετε». 

Και πράγματι, έγινε αυτό που είναι σήμερα ο Αμβρόσιος.  

 Τώρα να κλείσω με τον Χριστόδουλο. Να ευχηθούμε όλοι να μπορέσει 

να ξεπεράσει –αν και δύσκολο- την δοκιμασία στην οποία αυτή τη στιγμή 

βρίσκεται. Τελείωσα και σας ευχαριστώ όλους. Και θα κάνω μία ακόμα 

πρόταση. Κάθε χρόνο παρακολουθώ αυτές τις θεσμικές συγκεντρώσεις, το 

αισθάνομαι μέσα μου. Δεν μπορώ να κάνω αλλιώς. 

 Πιστεύω ότι έχουμε υποχρέωση εμείς που συνυπήρξαμε και πήραμε 

τόσες και τέτοιες αποφάσεις, προσφέραμε τόσο και τέτοιο έργο στην Πολεμική 

μας Αεροπορία και στην Πατρίδα, να είμαστε μαζί. Και αυτές οι εκδηλώσεις, 

μας συντηρούν γι’ αυτό που είμαστε, σαν Έλληνες. Δεν τις επινοήσαμε εμείς 

σήμερα. Τις επινόησαν και τις εφήρμοσαν οι πρόγονοι μας. Θα θυμάστε τον 

«Επιτάφιο» του Περικλέους και άλλα πολλά. Πρέπει, λοιπόν, να 

συμμετέχουμε, για να τιμούμε αυτό που είμαστε και να συνεχίζουμε να 

μείνουμε αυτό που είμαστε. Σας ευχαριστώ. 

----------------------------- 

«Απονομή Επαίνων» 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Απονομή επαίνου στον Αρχηγό Δοκίμων της ΣΤΥΑ, 

δόκιμο 2ας Κότιο Γεώργιο. Ο κ. Καράμπελας, παρακαλώ. 

Ακολουθεί απονομή επαίνου 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Το ότι επιβραβεύεται ο Δόκιμος Κότιος - είναι και 

κύριος οπωσδήποτε, αφού στην Αεροπορία αποκαλούμασταν μόνο σκέτο 

«Δόκιμος». Όλοι οι Δόκιμοι, είναι κύριοι. Είθισται, βέβαια, να τους 

αποκαλούμε Δόκιμους.  

Το ότι αρίστευσε, σημαίνει μια ξεχωριστή προσπάθεια. Εμείς του  
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ευχόμαστε καλή πρόοδο, καλή σταδιοδρομία σε λίγο που θα μπει στις τάξεις 

της Αεροπορίας μας. Επίσης  καλή πρόοδο και καλή σταδιοδρομία σε όλους 

τους Δοκίμους της ΣΤΥΑ. 

Γ. ΚΟΤΙΟΣ: Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω με τη σειρά μου, για την τιμή που 

μας κάνετε σήμερα να παρευρισκόμαστε μαζί σας. Στεκόμενος εδώ απέναντι 

σε τόσο αξιόλογους κύριους, θα ήθελα να πω το εξής. Εσείς έχετε φτάσει στο 

τέρμα, έχετε τερματίσει τη θητεία σας. Εμείς είμαστε ακόμα στην αφετηρία, 

περιμένοντας το σύνθημα για να ξεκινήσουμε. Εσείς μας δείξατε την πορεία, 

εσείς μας στηρίζετε τόσα χρόνια. Συνάντησα αξιότιμους κυρίους, από την 

ίδρυση της Σχολής μου. Θα ήθελα να τους ευχαριστήσω, για όλα αυτά που 

κάνουν τόσα χρόνια. Έχετε φτάσει στο τέλος αλλά γυρνάτε πίσω και μας 

συμπαραστέκεστε. Ευχαριστούμε πολύ. 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Απονομή επαίνου στην Αρχηγό Δοκίμων 1ης Τάξης 

ΣΤΥΑ, Δόκιμη 1ης Λαζανάκη Μαρία. 

Ακολουθεί απονομή επαίνου 

………………………………………………………………………………… 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Απονομή τιμητικής πλακέτας του Συλλόγου μας, στον 

Σμήναρχο Εν Αποστρατεία, κ. Κώστα Αγγελόπουλο. Δεν βρίσκεται μαζί μας, 

σήμερα.  

 

 Απονομή τιμητικής πλακέτας στον Σμήναρχο απόστρατο Μανώλη Δαμηλάκη.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής πλακέτας 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Ο κ. Δαμηλάκης έχει προσφέρει τόσα σε αυτό το 

Σύλλογο. Θέλησε όμως, να φύγει. Είχε δικαίωμα. Εμείς, δεν θέλαμε. Έχει 

πολλά να προσφέρει. Τον ευχαριστούμε πάρα πολύ. Να του ευχηθούμε υγεία 

και ό,τι το καλό στη ζωή του και στην οικογένεια του. 
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ΕΜ. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Καταρχήν, να ευχαριστήσω τον Πρόεδρο και τα μέλη 

του Διοικητικού Συμβουλίου, για την τιμή που μου έκαναν να μου απονείμουν 

αυτή την πλακέτα. Εγώ όμως, δεν αισθάνομαι απόμαχος. Έφυγα από το 

Σύλλογο, για να υπάρχει ανανέωση. Ένας Οργανισμός για να πάει μπροστά, 

χρειάζεται πάντοτε ανανέωση. Αλλά και αναπαλαίωση, πολλές φορές. Αυτό 

σημαίνει ότι φεύγω από το Σύλλογο, δεν αισθάνομαι απόμαχος. Αισθάνομαι 

ενεργό μέλος. Ευχαριστώ πολύ. 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Απονομή τιμητικής πλακέτας στον ε.α. Επισμηναγό κ. 

Δημήτριο Μανιώτη. 

Ακολουθεί απονομή τιμητικής πλακέτας 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Ο  κ.Μανιώτης αν θα είδατε, εξακολουθεί και σήμερα 

να παίζει ένα ρόλο εδώ πέρα. Δεν λέει να ξεκολλήσει, αλλά έφυγε. Τον 

ευχαριστούμε πολύ, πάντως, διότι είναι τιμή για εμάς να μην ξεκολλάει. 

Δ. ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Λυπάμαι αλλά οι λόγοι υγείας με 

ανάγκασαν αλλά όπως είπε και ο Πρόεδρος έχω το μικρόβιο και δεν ξεκολλάω. 

Όλο κάπου-κάπου βρίσκομαι εκεί και ανακατεύομαι. Και θα είμαι πάντα στο 

Σύλλογο, να προσφέρω όσο μπορώ. Σας ευχαριστώ όλους, που τόσες φορές με 

τιμήσατε. Και να ξέρετε ότι σας έχω στην καρδιά μου, όπως και το Σύλλογο 

τόσα χρόνια, από την ίδρυσή του. Ευχαριστώ πολύ, καλή σας ημέρα. Να είστε 

καλά. 

----------------------------- 

«Σύντομος Χαιρετισμός Περιφερειακών Εκπροσώπων Σ.Α.Σ.» 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Από τους προσκεκλημένους, θα ήθελε κάποιος να 

απευθύνει ένα σύντομο χαιρετισμό; Πάμε στους Περιφερειακούς 

Αντιπροσώπους μας, υπάρχει κάποιος που θέλει να απευθύνει ένα χαιρετισμό; 

Δεν υπάρχει.  
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Κυρίες και κύριοι, παρακαλώ μπορείτε να περάσετε για καφέ. 

Ακολουθεί διάλειμμα 

………………………………………………………………………………… 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Παρακαλώ την προσοχή σας. Θα ήθελα να σας  

υπενθυμίσω ότι  στις 7 Μαρτίου έχουμε το χορό του Συλλόγου μας, στα 

«ΑΣΤΕΡΙΑ ΓΛΥΦΑΔΑΣ», με ένα πλούσιο πρόγραμμα το οποίο φαντάζομαι 

να το τιμήσετε. Σήμερα εδώ υπάρχουν και διαθέσιμα εισιτήρια, τα οποία 

μπορείτε να κλείσετε από τώρα, γιατί σας θυμίζω, ενδεχόμενα να 

δημιουργηθούν προβλήματα και παράπονα, όπως έχουν δημιουργηθεί στο 

παρελθόν. Σας ευχαριστώ πολύ. 

 Ο Επίτιμος Αρχηγός, κ.Παπανικολάου, θέλει να σας πει δυο λόγια 

επιπλέον από αυτά που σας είπε προηγουμένως. Παρακαλώ, κύριε Αρχηγέ. 

Α. ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ (Επίτιμος Αρχηγός ΓΕΑ): Πολλοί συνάδελφοι εδώ  

που με χαιρετούσαν και μου θύμισαν ένα σωρό πράγματα, μου είπαν: «Γιατί 

δεν είπες τι έκανες για εμάς»; Λέω: «Το είπα με λίγα λόγια». «Όχι, να μας τα 

πεις στις λεπτομέρειες». Γρήγορα, γι’ αυτούς που δεν μας έζησαν την εποχή 

εκείνη.  

Το πρώτο το οποίο έκανα, ήταν ότι σας έδωσα λεφτά. Γιατί έλεγα τότε 

ότι η σπονδυλική στήλη της Αεροπορίας, είσαστε εσείς, το τεχνικό προσωπικό. 

Επαναλαμβάνω, έλεγα και πίστευα και το είπα εν συνεχεία και στις άλλες 

εκδηλώσεις που κάνατε, τώρα απόστρατος, ότι εσείς είσαστε η σπονδυλική 

στήλη της Αεροπορίας.  

Γιατί εάν εσείς δεν παράγετε έργο, και καλό έργο και πολύ έργο, εμείς 

δεν μπορεί να κάνουμε ούτε πόλεμο, ούτε επιχειρήσεις, ούτε ετοιμότητα, 

τίποτα. Άμα τα αεροπλάνα δεν δουλεύουν, τα ραντάρ δεν δουλεύουν, οι 

ασύρματοι δεν δουλεύουν, οι βόμβες πέφτουν και δεν σκάζουν, τι μπορούμε να 

κάνουμε εμείς; 
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Μου είπε λοιπόν, ο τότε Α/ ΓΕΘΑ: «Όλοι έχουν απέλθει, είναι επάνω. 

Τώρα μόνο με φαξ μπορούμε να επικοινωνήσουμε μαζί τους. Περισσεύουν 50 

εκατομμύρια για την Αεροπορία -ήμουν λίγες εβδομάδες Αρχηγός- και 

κανόνισε πώς θα τα χρησιμοποιήσεις». Του λέω: «Επειδή εσείς ξέρω ότι 

παίρνετε ένα φύλλο πορείας και το δίνετε στους αξιωματικούς, εγώ θα δώσω 

ένα φύλλο πορείας στους τεχνικούς και ότι περισσεύσει, στους άλλους. Διότι 

αυτοί παράγουν έργο». «Α, δημιουργείς πρόβλημα» κλπ.  

Του λέω: «Δεν με ενδιαφέρει τι θα κάνετε εσείς –για να δείτε, γιατί 

κάποιος εδώ πέρα συνάδελφος μου είπε μια έκφραση η οποία ξεπέρασε όλες 

τις άλλες εκφράσεις που μου είχαν πει- είχα πάντοτε στην τσέπη μια 

παραίτηση. Και λέω, αυτό θα γίνει για την Αεροπορία και για την πατρίδα μας. 

Δεν γίνεται»; Εφόσον ερωτιώμην, διότι γινόντουσαν και πράγματα χωρίς να 

μας ρωτούν. Όπως γίνονται και σήμερα πολλά πράγματα, χωρίς να ερωτώνται 

και άλλοι υπεύθυνοι. «Συνεπώς, εάν δεν γίνει, πάρτε την παραίτησή μου και 

βρείτε κάποιον άλλον να αναλάβει τα καθήκοντα του Αρχηγού». Το πρώτο 

λοιπόν ήταν, που σας έδωσα λεφτά. 

Το δεύτερο. Έρχεται μια ομάδα, βλέπει εδώ πέρα –είναι και ο Γεωργίου 

ο οποίος κατά σύμπτωση ήταν και από το χωριό μου-, και μαζεύουν μια ομάδα, 

και ένας άλλος ανιψιός, Παπανικολάου Σάκης, ηλεκτρολόγος αν θυμάμαι καλά 

ήταν, και καταφτάνουν στο σπίτι μας. Μέναμε με ενοίκιο στου Παπάγου, για 

να είμαι κοντά, να μην χάνω χρόνο, να πηγαίνω και στο σπίτι λίγο. 

Έρχονται λοιπόν και μου λένε: «Ξέρετε κύριε Αρχηγέ, σχεδιάζεται να 

γίνει ένα Διάταγμα στο οποίο θα γίνεται μεν οικονομική μας προαγωγή αλλά 

θα φτάνουμε στο βαθμό του Ανθυπασπιστού Δ’, (Α’, Β’, Γ’, Δ’). Το μάθαμε 

και ήρθαμε να σας συνεγείρουμε». Λέω: «Με εμένα, αυτό δεν περνάει. Διότι 

εσείς δώσατε εξετάσεις, και η εγκύκλιος έγραφε ότι θα φτάσετε στο βαθμό 

τουλάχιστον του Σμηνάρχου, αυτοί που θέλουν, αυτοί οι καλοί. Όσοι θέλουν  
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να φύγουν νωρίτερα, θα φύγουν. Αλλά αυτοί που θέλουν να μείνουν και θα  

παράγουν έργο θετικό, θα φτάσουν στο βαθμό του Σμηνάρχου». 

Γίνεται μία σύσκεψη πάλι με τους Αρχηγούς, κακό, σαματάς, να 

εφαρμόσουμε τα συστήματα των άλλων. Λέω: «Όχι με αυτούς οι οποίοι 

υπηρετούν αυτή τη στιγμή και οι οποίοι έχουν εισαχθεί στη Σχολή των 

Τεχνικών, την ΣΤΥΑ που μας ενδιέφερε περισσότεροι, οι οποίοι μπήκαν με 

αυτή την υπόσχεση της Αεροπορίας, ότι θα φτάσουν στον βαθμό του 

Σμηνάρχου. Εάν θέλετε να το κάνετε, θα το κάνετε γι’ αυτούς που θα μπουν 

τώρα, από εδώ και πέρα. Να ξέρουν ότι ναι, παιδιά, θα έρθετε, θα δουλέψετε 

αλλά δεν θα γίνετε αξιωματικοί. Θα φτάσετε στο βαθμό του Ανθυπασπιστού 

Δ’». Δεν πέρασε και αυτό. 

Το άλλο το οποίο έκανα, είχα ένα γραφείο, το Γραφείο Αρχηγού το 

οποίο το έχω πει σε μερικούς επόμενους. Αλλά βλέπετε την εμπειρία και τη 

δικιά σας και τη δικιά μας, ατυχώς, δεν την λαμβάνουν υπόψη. Η οποία 

εμπειρία, δεν μεταδίδεται ούτε στα Σχολεία, ούτε στα Κέντρα. Είναι από 

αυτούς που τα έζησαν τα πράγματα.  Είχα λοιπόν έναν, τον καλύτερο ιπτάμενο, 

τον καλύτερο τεχνικό, τον Κέρτσο Κώστα. Ένα διοικητικό, έφυγε, ο Ακύλας, 

από την Σαντορίνη. Έναν, ο Νίκος, πέθανε. Και έναν οικονομικό, του οποίου 

δεν θυμάμαι τώρα το όνομα.  

Και λέω: «Θα βρείτε τον καλύτερο Ανθυπασπιστή και θα τον φέρετε, θα 

είναι ο πέμπτος του επιτελικού γραφείου του Αρχηγού. Γιατί; Ώστε εσείς οι 

άλλοι που θέλετε να φτάσετε να πείτε κάποια γνώμη, κάποιο αίτημα, να έχετε 

κάποιον άνθρωπο να απευθύνεστε». Και αυτός ήταν ένας Ανθυπασπιστής, δεν 

μπορώ τώρα να θυμηθώ το όνομά του. 

ΜΕΛΟΣ: Ο Σέρας. 

Α. ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ: Ο Σέρας, τον θυμήθηκε ο κύριος. «Ώστε να 

μπορείτε». Και τι καλό έχει αυτό; Έπαιρναν τον μακαρίτη τον Υπασπιστή μου, 
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είχα έναν Ρούλια, σκοτώθηκε με 104 μετά, τον θυμάστε. Τον Σπύρο Ρούλια. 

Έλεγαν λοιπόν: «Πες στον Αρχηγό. Το ξέρει αυτό ο Αρχηγός»; Μόλις τους 

απαντούσαν «Το ξέρει ο Αρχηγός», «Ευχαριστούμε πολύ», έκλειναν και 

σταματούσαν. Ήταν αρκετό ότι το ήξερα και θα έκανα ό,τι μπορούσα το 

καλύτερο. 

 Υποστήριξα –το τελευταίο και τελειώνω για να φύγω γιατί έχετε και 

άλλα θέματα να συζητήσετε-, ρωτήθηκα που πρέπει να πάει η ΣΤΥΑ τώρα. 

Πρέπει να ανέβει η ΣΤΥΑ. Και έγινε πέρυσι, προεκλογικά μια εκδήλωση στο 

Τατόι, ο τότε Υφυπουργός Οικονομικών ο Δούκας, ο οποίος ήταν γιος του 

Γιώργου Δούκα –για τους παλιούς, θα τον θυμόσαστε-, όταν βγήκα εγώ ήταν 

στο ΣΕΔΕΣ και τα πρώτα «Σπιτφάιερ» το ’49 που μετέφερα το Γενάρη πριν να 

αρχίσουμε τις επιχειρήσεις, πριν μπω στις επιχειρήσεις που μπήκα μέχρι που 

έπεσε ο Γράμμος με «Χελντάιβερ», είχα πάει στο ΣΕΔΕΣ κλπ. και έγινε μια 

γιορτή. 

 Με είχε ενημερώσει και με είχε παρακαλέσει να βοηθήσω στην 

ενεργοποίηση ενός «Σπιτφάιερ» από αυτά που πετούσαμε τότε στον 

οποιονδήποτε πόλεμο θέλετε. Του λέω: «Είμαι μαζί σας».Με κάλεσαν λοιπόν, 

πήγα. Ήρθαν και μερικοί ήρωες, τους οποίους θεωρώ ήρωες όλους τους πριν 

από εμάς. Και μίλησα στο τέλος, να κάνω  μια έμφαση σε δύο στοιχεία.  

Το ένα ήταν στη διαφορά των αεροσκαφών των τότε και των σημερινών, 

όπου υπάρχει τρομερή διαφορά. Και τότε ήταν ελάχιστα τα όργανα, ελάχιστη η 

βοήθεια των χειριστών, των μηχανικών κλπ. και όλα ήταν εξάρτηση των 

ικανοτήτων και του ηρωισμού. «Τα σημερινά αεροπλάνα –είπα- έχουν του 

κόσμου τα συστήματα. Ακόμα και από το διάστημα, μπορούν να βοηθούνται, 

να οδηγούνται, να σώζονται, να επιχειρούν».  

Η δεύτερη διαφορά που έκανα ήταν μεταξύ των τότε πιλότων, των 

σημερινών, των τότε τεχνικών και των σημερινών τεχνικών. Οι σημερινοί  
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τεχνικοί για να ανταποκριθούν σε όλα αυτά τα καινούρια συστήματα, πρέπει –

και το είχα πει, είχα μαζέψει τότε, μου το θύμισαν τώρα πάλι μερικοί, το 

αμφιθέατρο, άρχισα από τους Ικάρους και τους Καθηγητές στη Σχολή Ικάρων 

και της ΣΤΥΑ, όλους και τους είπα: «Παραγγείλαμε τότε 200 αεροπλάνα, τον 

Ιούνιο του ’74, Α7, C130, τα MIRAZE τα πρώτα τα F1, τα T2, τα FANTOM.  

«Παιδιά, κύριοι Καθηγητές, τα συστήματα που  έρχονται και αυτά που 

είναι τα νέα αεροπλάνα, δεν έχουν καμία σχέση με αυτά που έχουμε. Πρέπει να 

ετοιμαστείτε στην εκπαίδευση, ώστε να μπορέσετε να ανταποκριθείτε, και 

εσείς οι ιπτάμενοι και εσείς οι τεχνικοί στα νέα αεροπλάνα, στα νέα 

συστήματα. Γιατί αν δεν ετοιμαστείτε, θα μοιάζει σαν να έχουμε έναν αραμπά 

και να έχουμε βάλει επάνω όλα αυτά τα συστήματα, ηλεκτρονικούς 

υπολογιστές, αυτοματισμούς, τα πάντα και θα περιμένουμε να αξιοποιήσουμε 

αυτά τα συστήματα». Αυτά, και άλλα πολλά. 

Να πω και για έναν Ανθυπασπιστή, Παπαδάκη. Υπήρχαν τότε δύο 

Παπαδάκηδες, Ανθυπασπιστές. Παπαδάκης Ηλίας του Γεωργίου, και ο άλλος 

Εμμανουήλ. Το ίδιο όνομα, Ηλίας του Γεωργίου και οι δύο. Κατά σύμπτωση, 

τους έμπλεκαν τα χαρτιά. Ο μεν ήταν δημοκρατιών απόψεων, ο άλλος ήταν 

αντιδημοκρατικών -να χρησιμοποιήσω απλές εκφράσεις- και μπέρδευαν τα 

χαρτιά, και ο μεν ένας έφτασε Σμηναγός, ο δε άλλος έμεινε Ανθυπασπιστής.  

Αυτός ο καημένος που έμεινε Ανθυπασπιστής, έκανε αναφορά στον προ-

προηγούμενο Αρχηγό από εμένα. Πήγε μέχρι επάνω το χαρτί, «Μα τώρα αυτή 

τη δουλειά θα κάνουμε; Θα γυρνάμε πίσω; Εντάξει, έγινε τι έγινε, αρχείο». 

Γίνεται ο πριν από εμένα, Αρχηγός. Ξανά, νέα αναφορά: «Με έχετε αδικήσει. 

Δεν είμαι εγώ αυτός που με αφήσατε στάσιμο. Να με δικαιώσετε». «Μα αφού 

ελήφθη απόφαση. Πάλι αυτά θα κάνουμε»;  

Και φτάνει ο υποφαινόμενος, γίνεται Αρχηγός. Ξανά αναφορά, «το και 

το». Φωνάζω λοιπόν εδώ, κάποιος εδώ μου είπε που σας φώναξε τότε ο 
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Σκούρας μαζί, ο Στραβοράβδης και σας είπαμε τι θα κάνουμε κλπ., εντάξει, 

ξαναπείτε τα εσείς να τα θυμηθείτε. Ρωτάω λοιπόν τους υπευθύνους: «Ποιος 

φταίει»; Λένε: «Εμείς, κύριε Αρχηγέ. Η Υπηρεσία». Έμπλεκαν τα χαρτιά. Δεν 

πρόσεξαν ότι ήταν ίδια ονόματα, επώνυμα και τα πατρώνυμα και έμπλεκαν τα 

χαρτιά. Και έτσι ο ένας μεν προχώρησε, ο άλλος έμεινε στάσιμος.  

«Μπορούμε να τον δικαιώσουμε»; «Βεβαίως». «Ετοιμάστε το χαρτί». 

Ετοιμάζουν το χαρτί λοιπόν, και το υπογράφω εγώ και πάει στον ΑΓΕΘΑ. 

Λέει: «Τι είναι αυτά; Τόσοι άλλοι μπροστά, εμείς θα …». Λέω: «Εμείς τότε 

γιατί ήρθαμε; Για να καλύψουμε τις αδικίες των ανθρώπων; Αυτός έχει δίκιο ο 

άνθρωπος. Τον αδίκησε η Αεροπορία. Δεν μπορούμε να τον δικαιώσουμε; 

Μπορούμε». «Μα, μου», έβαλε την υπογραφή. Και φτάνουμε στον Υπουργό. 

Όλοι τότε «αρβύλα», γιατί εσείς τα μαθαίνετε πιο γρήγορα τα πράγματα 

απ’ ότι εμείς οι παραπάνω, το έμαθαν το πρόβλημα, ότι πολεμάει ο Αρχηγός 

αλλά δεν του υπογράφουν το χαρτί. Το υπέγραψε και αυτός. Τελικώς, 

φτάνουμε στον Υπουργό, με τον οποίο κατά σύμπτωση ήμασταν στην Λάρισα 

μαζί, όταν ήμουν εγώ Αρχηγός της ΤΑΔ, αυτός ήταν στην στρατιά και με είχαν 

ζήσει και αυτοί. 

Βουτάω έναν μπλε φάκελο που ήταν μέσα με τα χαρτιά. Είχε βάλει 

ερωτηματικό. Δεν το είχε υπογράψει αυτός, και πάω. Και όπως ήμουν έτσι, 

λέει ότι είμαι άγριος ενώ δεν ήμουν άγριος. Απλώς φαίνεται ότι η μάνα μου δεν 

έβαλε καλά υλικά και εκφράζομαι λίγο…. Πάω μέσα, «Καλά –μου λέει- σε 

φώναξα για καφέ. Τι μου ήρθες έτσι»; Του λέω: «Βάλατε ερωτηματικό τώρα 

εδώ πέρα»; Λέει: «Μα θα καθίσω να διαβάσω εγώ τα χαρτιά; Για πες μου, 

εξήγησε μου». Λέω: «Το και το». Τσακ, τραβάει την υπογραφή, ήπιαμε και τον 

καφέ. Περίμεναν στο διάδρομο μετά όλοι οι διάφοροι. Και μόλις βγήκα και 

πήγαινα, σηκώνω τον φάκελο επάνω, οπότε έπεσε ένα χειροκρότημα πάλι, σαν 

και αυτό που χειροκροτήσατε σήμερα, το ότι δικαιώθηκε ο Ανθυπασπιστής ο  
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Παπαδάκης και έγινε Σμηναγός, όπως ήταν όλοι οι άλλοι. Να είστε καλά. 

 (Χειροκροτήματα) 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Σας ευχαριστούμε πολύ κ. Παπανικολάου. 

 Υπάρχουν ακόμα τιμητικές πλακέτες για τους κ. κ. Σχίζα,  Ρώτα και στο 

συχωρεμένο Κονταξή.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Μήπως υπάρχει εκπρόσωπος εδώ; Μήπως έχει έρθει 

κανένας από την οικογένεια του για να την παραλάβει; Γιατί, είχαμε 

ειδοποιήσει. Δεν φάνηκε κανένας να μας πει ότι έχει έρθει. Δεν είναι; 

----------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Γ’ 

 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Κύριοι συνάδελφοι, συνεχίζουμε τις εργασίες της 

Γενικής Συνέλευσης. Ο κύριος Πρόεδρος έχει το λόγο. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Τώρα που είμαστε πιο ήσυχοι, θα ήθελα να υπενθυμίσω 

ότι στις 7 Μαρτίου έχουμε τον χορό μας. Δημιουργείται το εξής οξύμωρο, 

πολλές φορές. Συνάδελφοι της προέλευσής μας τιμούν άλλους χορούς. Δεν 

ξέρω γιατί, στους δικούς μας χορούς δεν κάνουν τόσο παρουσίες. Δεν ξέρω τι 

μπορεί να σημαίνει αυτό, τι μήνυμα είναι αυτό .  

 Εάν υπάρχει κάποιο μήνυμα, θα παρακαλούσα να μας το μεταφέρετε 

ευθέως. Πάντως, προσκλήσεις υπάρχουν σήμερα και θα παρακαλούσαμε όσοι 

είναι και θέλουν σήμερα να τις αποκτήσουν, υπάρχουν διαθέσιμες. Όσοι δεν 

είναι, είστε οι παρόντες, να το καλλιεργήσετε και να τιμήσετε τις προσπάθειες 

του Συλλόγου. Έτσι μπορούμε να δημιουργήσουμε μια εξωστρέφεια, γιατί μας 

έχει φάει η εσωστρέφεια.  Θερμή παράκληση, κύριοι. Βοηθήστε σε αυτή την 

κατεύθυνση. 

----------------------------- 
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Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α  Δ Ι Α Τ Α Ξ Η  

1 ο  

«Εισήγηση Πρότασης Δ.Σ. από Πρόεδρο ΣΑΣ συναδέλφων μελών ΣΑΣ, για 

ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γ.Σ.» 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Προκειμένου να διεξαχθούν οι εργασίες της Γενικής 

Συνέλευσης, πρέπει να ανακηρυχθεί το Προεδρείο. Εκ μέρους του Διοικητικού 

Συμβουλίου, θέλαμε να προτείνουμε  τον κ. Γατζόγια ως Πρόεδρο, ως 

Γραμματείς τον κ. Χειμαριό και τον κ. Δαμκαλή.  Υπάρχει αντίρρηση;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται …. Εγκρίνεται.  

Η Γ.Σ. ορίζει ως Πρόεδρο της τον κ.Κ.Γατζόγια και ως Γραμματείς αυτής 

τους κ.κ.Χειμαριό και Δαμκαλή. 

Στη συνέχεια το Προεδρείο καταλαμβάνει τις θέσεις του 

----------------------------- 

 

2 ο 

«Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ., Συστάσεις – Διαδικασία δήλωσης 

επιθυμούντων να μιλήσουν. Ορισμός χρόνου τοποθέτηση ομιλητών» 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Γατζόγια ένα χαιρετισμό και θα πείτε τι νομίζετε 

ότι πρέπει να απευθύνετε στη Γενική Συνέλευση. Εγώ σας αφήνω. Στη διάθεσή 

σας, όταν θα χρειαστεί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. (Κ. ΓΑΤΖΟΓΙΑΣ): Καλημέρα και από εμένα. Χρόνια 

πολλά, καλή χρονιά και εύχομαι υγεία σε όλους. Παρακαλώ πολύ, θα ήθελα να  

επισημάνω δυο πράγματα, διότι έτσι δεν θα τελειώσουμε ποτέ.  

 Σας είπα και πάλι ότι επειδή ο χρόνος είναι περιορισμένος, τώρα θα σας 

διανεμηθούν χαρτάκια που θα γράψετε επάνω το όνομά σας, οι συνάδελφοι οι 

οποίοι θα θελήσουν να μιλήσουν. Ο χρόνος, ανάλογα τα άτομα, το πόσοι θα 

είμαστε, θα υπολογίσουμε και τον χρόνο για να μιλήσουν όλοι οι συνάδελφοι. 
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Παρακαλώ πολύ, θα διανεμηθούν τώρα τα χαρτάκια. Να γράψετε το όνομά 

σας. 

 Θα σας παρακαλούσα πάρα - πάρα πολύ, να είμαστε σύντομοι. Θα σας 

πω και το χρόνο, αφού δω πόσα θα είναι τα ονόματα. Μετά, να είμαστε 

ευπρεπείς στην ομιλία μας, να μην έχουμε τσακωμούς κλπ. και ούτε να έχουμε 

δέκα ανθρώπους εδώ πέρα, να τους στήσουμε να τους πυροβολούμε για 

διάφορους λόγους κλπ. Θα τους κρίνουμε, θα τους επικρίνουμε αλλά μέσα στα 

πλαίσια της νομιμότητας. Παρακαλώ πολύ λοιπόν ησυχία, ηρεμία για να 

τελειώνουμε. Σας ευχαριστώ πολύ.  

 Επίσης για να μην διακόπτω τους επόμενους ομιλητές, διότι κι εγώ θα 

μιλούσα εάν ήμουν εκεί, θέλω να πω το εξής. Ήδη αρχίζουμε τη Γενική 

Συνέλευση, διότι είμαστε πάρα-πάρα πολλοί σήμερα και για πρώτη φορά, και 

αυτό είναι ευχάριστο. Θέλω να σας πω το εξής θέμα, πριν από χρόνια, και 

τώρα ακόμα συνεχίζεται, πολλοί συνάδελφοι αποστρατεύτηκαν παρά τη 

θέλησή τους. Δηλαδή εις αυτεπάγγελτη αποστρατεία.  

Υπάρχουν λοιπόν πολλοί συνάδελφοι, οι οποίοι δεν γνωρίζουν ένα θέμα 

το οποίο αποτελεί μείζον θέμα. Αυτοί οι άνθρωποι καταφεύγοντες τότε και 

τώρα ακόμα σε δικαστήρια, αποσπώντας αποφάσεις κλπ., αποκαταστάθηκαν. 

Αυτοί οι άνθρωποι μη επανερχόμενοι στην ενεργό υπηρεσία, χαρακτηρίζονται 

διοικητικά αποκατασταθέντες, χωρίς να λαμβάνουν το μέρισμα του επόμενου 

βαθμού, όπως προβλέπεται από ιδρύσεως Μετοχικού Ταμείου, διότι εμπίπτουν 

–μεταξύ αυτών και εγώ, επειδή έχω ασχοληθεί-  στο άρθρο 20, παρ. 2 ενός 

περιβόητου νόμου, του Ν.1545/1985.  

Ενδέχεται πολλοί συνάδελφοι από τους παριστάμενους ή και από την 

επαρχία που είναι πάρα πολλοί, να έχουν αμελήσει, να έχουν ατονήσει ή να 

μην ξέρουν ακόμα τι γίνεται. Και επικείμενης της ψήφισης του Ν.2838 ως προς 

τα Μετοχικά Ταμεία, πάλι οι άνθρωποι αυτοί θα είναι εκτός «νυμφώνος»! 
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Αποτελούμε ένα γκρουπ όσοι είμαστε εδώ στην Αθήνα, έχουμε κάνει τιτάνιες 

προσπάθειες αλλά έχουμε ως εναλλακτική λύση την σοβαρή λύση με τον κ. 

Εμμανουηλίδη, να πάμε όλοι να συγκεντρωθούμε, να κάνουμε πλέον, διότι η 

Υπηρεσία και γενικά η Εξουσία έχει συνηθίσει να διασύρεται στα δικαστήρια. 

Αυτό ήθελα να πω.  

Παρακαλώ, όποιοι συνάδελφοι είναι σε αυτή την περίπτωση, ας 

επικοινωνήσουν στον Σύλλογο, στον κ. Αβραμίδη, στον κύριο Πρόεδρο, και 

διαμέσου αυτών με εμένα, για να έχουμε μια συνολική-συλλογική προσπάθεια. 

Αυτά ήθελα να σας πω.  

----------------------------- 

3ο 

«Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2007, από Πρόεδρο ΣΑΣ» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ ο κ. Καράμπελας στο βήμα, για να μας διαβάσει τα 

Πεπραγμένα, τον Απολογισμό του έτους.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ (Πρόεδρος Δ.Σ.): Αγαπητοί συνάδελφοι, μετά τις 

αρχαιρεσίες στις 27/1/2007 συγκροτήθηκε σε Σώμα το νέο Διοικητικό 

Συμβούλιο που προέκυψε. Στο διάστημα μέχρι σήμερα, είχαμε τρεις 

αποχωρήσεις. Του κ. Κυριάκου Καρυδάκη, του κ. Δημητρίου Μανιώτη και του 

κ. Εμμανουήλ Δαμηλάκη, για προσωπικούς λόγους ο καθένας. Το Διοικητικό 

Συμβούλιο συμπληρώθηκε με τους κ. κ. Νικόλαο Βούλγαρη, Δημήτριο Τρέσσο 

και Νικόλαο Καστανά. 

 Εκπονήθηκαν αρμοδιότητες και καθήκοντα όλων των μελών του 

Διοικητικού Συμβουλίου, ώστε να υπάρχουν διακριτοί ρόλοι και επιμερισμός 

συγκεκριμένου έργου σε περισσότερα μέλη-αναπληρωτές, ώστε να υπάρξει 

εμπλοκή περισσοτέρων προσώπων για απόκτηση εμπειριών και μεγαλύτερη 

παραγωγικότητα. 
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 Πραγματοποιήσαμε εθιμοτυπική επίσκεψη-ενημέρωση στον Διοικητή  

της ΔΑΥ, τον Υποπτέραρχο κ. Βασίλειο Τζιναέτη. Το κλίμα ήταν 

ομολογουμένως πολύ ζεστό, και έγινε εποικοδομητική διεξοδική ανταλλαγή 

απόψεων. Του εγχειρίσαμε  ενημερωτικό σημείωμα με τα θέματα τα οποία 

απασχολούν το Σύλλογό μας, και μας υποσχέθηκε κάθε δυνατή βοήθεια.  

 Συγκροτήθηκε Επιτροπή για την αξιολόγηση της σκοπιμότητας 

περαιτέρω παραμονής ή όχι του Συλλόγου, στο EUROMIL, σε εκτέλεση 

απόφασης της Γενικής Συνέλευσης του έτους 2006. Η Επιτροπή αποφάνθηκε 

ότι ο χρόνος δεν ήταν επαρκής για τη εξαγωγή ξεκάθαρων συμπερασμάτων για 

τελική απόφαση. Προς τούτο, εισηγήθηκε την παράταση παραμονής μας μέχρι 

δύο χρόνια, η οποία και εγκρίθηκε από το Διοικητικό Συμβούλιο.  

 Ορίστηκε νέα Επιτροπή Διαχείρισης EUROMIL, η οποία θα εξετάσει σε 

βάθος το καθεστώς λειτουργίας και τις δυνατότητες του EUROMIL στην 

προώθηση των σκοπών του Συλλόγου μας. Για ενημέρωσή σας, στα σχετικά 

στοιχεία για εξαγωγή συμπερασμάτων από την υπόψη Επιτροπή, πρόσφατα 

προστέθηκε και η μεταβολή του ύψους ετήσιας συνδρομής του Συλλόγου μας, 

η οποία από φέτος θα είναι 3.466,00 € από 1.270,00 € περίπου που ήταν 

πέρυσι, μετά από απόφαση του  EUROMIL. Για φέτος, η καταβολή είναι 

υποχρεωτική, αφού θα συνεχίσουμε την προσωρινή παραμονή μας. 

 Συγκροτήθηκε Επιτροπή Καταστατικών Κανονισμών Συλλόγου, η οποία 

θα επιληφθεί και της διεκπεραίωσης των εκκρεμών, ως και τυχόν πρόσθετων - 

ως εκ των εξελίξεων και εμπειριών - διορθώσεων του νέου Καταστατικού, 

εφόσον τούτο κριθεί σκόπιμο από το Διοικητικό Συμβούλιο. Μετά την έγκριση 

του τελικού κειμένου του Καταστατικού από το Διοικητικό Συμβούλιο και το 

Νομικό Σύμβουλο, θα το παρουσιάσουμε στην Γενική Συνέλευση για έγκριση, 

ώστε στη συνέχεια να προωθηθεί για τελική έγκριση στο Πρωτοδικείο 

Αθηνών.  
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 Έγινε επίσκεψη από τριμελή Επιτροπή, στον Πρόεδρο της Επιτροπής 

Εξωτερικών και Άμυνας της Βουλής των Ελλήνων, Βουλευτή κ. Παναγιώτη 

Καμένο, για το μισθολόγιο. Καταθέσαμε τις απόψεις του Συλλόγου, οι οποίες 

ήταν σύμφωνες με την τελική διαμόρφωση του σχεδίου του μισθολογίου, μετά 

από παρεμβάσεις μας, οι οποίες είχαν γίνει στον τότε Υπουργό Εθνικής 

Άμυνας κ. Σπηλιωτόπουλο. Επισημάναμε τις θέσεις μας, σε κάθε προσπάθεια 

διαφοροποίησης των κεντρικών αξόνων τούτου. Δηλαδή βασικός μισθός 

Ανθυπολοχαγού 860,00€, κλίμακα συντελεστών 1 προς 3 και γραμμική 

ανάπτυξη με 0,25 ανά βαθμό.  

 Έγινε εθιμοτυπική επίσκεψη στον αρχηγό ΓΕΑ, Αντιπτέραρχο κ. 

Γιάγκο. Ήταν σε πολύ καλό κλίμα. Με την ευκαιρία, υποβάλαμε ενημερωτικό 

σημείωμα με τα απασχολούντα τον Σύλλογο, θέματα.  

 Με πρωτοβουλία του κυρίου Α/ ΓΕΑ έγινε μια μικρή συζήτηση και 

ανταλλαγή απόψεων επί θεμάτων που αφορούσαν κυρίως θέματα της ΣΤΥΑ 

(τίτλο Σχολής, Διοίκηση, αναβάθμιση σπουδών, εξελικτικό). Ο κύριος Α/ΓΕΑ 

μας διαβεβαίωσε τότε ότι η μετονομασία της Σχολής είχε τελειώσει. Υπόψη, 

είχαμε θέσει από πολλά χρόνια να ονομάζεται Σχολή Τεχνολόγων. Όμως όπως 

διαπιστώθηκε αργότερα, τούτο δεν ανταποκρίνονταν απόλυτα στην 

πραγματικότητα. Το θέμα παρέμενε στην ατζέντα του Α.Α.Σ. γιατί η ΔΑΕ είχε 

ζητήσει να το επανεξετάσει, παρά το ότι ο προηγούμενος Α/ΓΕΑ 

Αντιπτέραρχος Γεώργιος Αυλωνίτης, μας είχε επίσης διαβεβαιώσει ότι είχε 

δρομολογηθεί για οριστική λύση. Για το θέμα της διοίκησης της Σχολής, 

εκθέσαμε και τεκμηριώσαμε τις απόψεις μας στον κύριο Α/ ΓΕΑ. Γιατί ο 

Διοικητής της ΣΤΥΑ πρέπει να είναι απόφοιτος ΣΤΥΑ. Με δεδομένο ότι τούτο 

από καιρού συσχετίζονταν και με το βαθμό του Διοικητή, προτείναμε τη 

συντομότερη, από μηδενικής βάσης, επανεξέταση του εξελικτικού των 

αποφοίτων ΣΤΥΑ, δεδομένου ότι οι απόφοιτοι ΣΤΥΑ δεν εξελίσσονται πλέον 
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στο βαθμό του Σμηνάρχου οργανικών θέσεων. Και τούτο, εξαιτίας της μη 

έγκαιρης και σωστής αντιμετώπισης των επιπτώσεων του Α.Ν. 268/68 με τον 

οποίο προστέθηκε ο βαθμός του Ανθυπασπιστή. Παράλληλα, δεν έγινε καμία 

αναπροσαρμογή των οργανικών θέσεων, όπως κατά καιρούς έχει γίνει με άλλες 

κατηγορίες προσωπικού διαφορετικών προελεύσεων.  

 Έγινε εθιμοτυπική ενημέρωση-επίσκεψη στο Διοικητή ΔΑΕ 

Υποπτέραρχο κ.Νικόλαο Γκουτζουρή. Του υποβάλαμε και ενημερωτικό 

σημείωμα με τα απασχολούντα τον Σύλλογο, θέματα. Η συζήτηση ήταν 

ανοικτή, διερευνητική και εποικοδομητική, ιδιαίτερα σε σοβαρά και 

χρονίζοντα θέματα. Επισημάναμε ότι η αναζήτηση λύσεων στα θέματα των 

αποφοίτων ΣΤΥΑ, θα πρέπει να είναι προϊόν βαθιάς μελέτης και όχι 

επιφανειακή. Τονίσαμε ότι η αναβάθμιση της Σχολής είναι μείζονος σημασίας 

για την Πολεμική Αεροπορία, αφενός λόγω της αλματώδους εξέλιξης της 

τεχνολογίας των οπλικών συστημάτων, αφετέρου για το κύρος των αποφοίτων 

της, δεδομένου ότι ανήκουν στην Ανωτέρα Εκπαίδευση, στο πεδίο των 

Τεχνολογικών Επιστημών. Δεν πρέπει συνεπώς να περιμένουμε να μας 

επιβληθεί από τις προβλέψεις της Συνθήκης της Μπολόνια. 

 Συγκαλέσαμε διευρυμένο Διοικητικό Συμβούλιο, με αφορμή τις 

ανωτέρω ανησυχητικές εξελίξεις και την έντονη περιρρέουσα ατμόσφαιρα περί 

προθέσεων του ΓΕΑ για τοποθέτηση Σμηνάρχου Διοικητή ΣΤΥΑ άλλης 

προέλευσης. Συμμετείχαν, το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου, οι 

Περιφερειακοί Εκπρόσωποι και οι Επίτιμοι Πρόεδροι του Συλλόγου. Έγινε με 

ιδιαίτερη επιτυχία εκτεταμένη ανάλυση και κατάθεση έντονων 

προβληματισμών και προτάσεων, από τους παρευρεθέντες. Αποφασίστηκε να 

εκδηλωθούν όλες οι αναγκαίες ενέργειες και παρεμβάσεις, για να ακυρωθούν 

οριστικά οι υπόψη επαναλαμβανόμενες σκέψεις, με εντελώς προσχηματικά και 

απαράδεκτα επιχειρήματα. Μετά το πέρας των εργασιών, εγκρίθηκε ψήφισμα 
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το οποίο απεστάλη στους καθ’ οιονδήποτε τρόπο εμπλεκόμενους και 

δημοσιεύτηκε στα «ΝΕΑ του Σ.Α.Σ.». 

 Έγινε η καθιερωμένη Πασχαλινή αλλά και η Χριστουγεννιάτικη 

επίσκεψη των ασθενών στο 251 ΓΝΑ. Σε κάθε επίσκεψη έγινε συνάντηση, 

ενημέρωση και ανταλλαγή απόψεων με τη Διοίκηση του Νοσοκομείου, ως και 

υποβολή σχετικού υπομνήματος με θέματα που ενδιαφέρουν τους δικαιούχους 

περίθαλψης στο 251 ΓΝΑ. Ενημερωθήκαμε επί των προβλημάτων του 251 

ΓΝΑ και εκδηλώθηκε η αμοιβαία επιθυμία στενότερης συνεργασίας. Στη 

συνέχεια υποβάλαμε σχετική επιστολή στον ΥΠΕΘΑ, επισημαίνοντας τις 

σοβαρές ελλείψεις προσωπικού, καθώς και τη μεγάλη φυγή- αποστρατεία 

έμπειρων ιατρών.  

Έγινε εθιμοτυπική–ενημερωτική επίσκεψη στον Επιτελάρχη της ΔΑΥ, 

Υποπτέραρχο κ. Κωνσταντίνο Ιωαννίδη. Δεν θα επιθυμούσαμε να 

σχολιάσουμε τη συγκεκριμένη επίσκεψη.  

Καταβάλλονται προσπάθειες για τη μεταστέγαση των γραφείων του 

Συλλόγου, σε μεγαλύτερο χώρο. Ο πρώην Α/ΓΕΑ, Αντιπτέραρχος κ. 

Αυλωνίτης, μας είχε διαβεβαιώσει ότι είχε δώσει σχετικές εντολές για 

διευθέτηση του όλου θέματος για μεταστέγαση των γραφείων του Σ.Α.Σ. στον 

διπλάσιας επιφανείας 5ο όροφο του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας. 

Δυστυχώς ακόμη δεν έχει γίνει τούτο, γιατί έχει προσκρούσει σε νομικά 

κωλύματα. Υπάρχει διάθεση και της σημερινής ηγεσίας, και πολλοί επιτελείς 

του ΓΕΑ ασχολούνται για την εξεύρεση λύσης, σε συνεργασία με το Μετοχικό 

Ταμείο Αεροπορίας. Αν τελικά εγκριθεί, θα απαιτηθούν αρκετά χρήματα για 

τις αναγκαίες εργασίες. Είναι συνεπώς επίκαιρη η πρόσκληση-παράκληση 

όπως οι συνάδελφοι που έχουν οικονομικές εκκρεμότητες, να βοηθήσουν στην 

προσπάθειά μας. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο υιοθέτησε πρόταση του συναδέλφου  
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Σμήναρχου κ. Δημητρίου Γιανόπουλου, να ανακηρύξουμε το έτος 2008 σε 

«Έτος Στέγης Σ.Α.Σ.» προκειμένου να ενισχυθεί αποφασιστικά ο σχετικός 

λογαριασμός με την ανάλογη κατανόηση και συμμετοχή όλων των 

συναδέλφων από το υστέρημά μας, ώστε να αποκτήσουμε τη δική μας στέγη. 

Να πραγματοποιηθεί το μεγάλο όνειρο του αποφοίτου ΣΤΥΑ. Μας αξίζει. Το 

μπορούμε! Φτάνει να το συνειδητοποιήσουμε. Να το πιστέψουμε. 

Η εφημερίδα του Συλλόγου όλο και αποκτά νέο αναγνωστικό κοινό, 

δεδομένου ότι έχει ποικιλία θεμάτων, και προπαντός θεμάτων πρώτης γραμμής 

όπως μισθολόγιο, συνταξιοδοτικές και λοιπές ενημερώσεις, ενέργειες 

αποκατάστασης αδικιών των Ν.2838/00, Ν.3016/02, Ν.3408/05 κ.α., ενέργειες 

διεκδίκησης οικονομικών δικαιωμάτων, ενέργειες πάσης φύσεως για προβολή 

παραπόνων, θέσεων, εισηγήσεων και αντιμετώπιση των θεμάτων ΣΤΥΑ και 

των αποφοίτων της, (αναβάθμιση, 3ετής φοίτηση, τίτλος, εξελικτικό, δελτία 

του τύπου ΓΕΑ για προβολή της Πολεμικής Αεροπορίας κ.α.). Δημοσίευσε 

απόψεις και κείμενα τεχνικής φύσεως, πεζά, ποιήματα κ.α. συναδέλφων 

αποφοίτων ΣΤΥΑ και όχι μόνο. Συγκαταλέγεται μεταξύ των πρώτων στο είδος 

της και διαβάζεται με προσοχή από τους αρμόδιους όλης της πολιτικής και 

στρατιωτικής ηγεσίας.  

Το 2007 εκδόθηκαν έξι φύλλα με 12-24 σελίδες. Πρόσφατα 

(22/11/2007) κατά τη συζήτηση της περιβόητης τροπολογίας για αύξηση του 

βασικού μισθού του Ανθυπολοχαγού στα 860,00 € κατατέθηκε στα Πρακτικά 

της Βουλής, από αγορητή, το φύλλο Νο.194, λόγω των περιεχομένων σχετικής 

με το θέμα μελέτης συναδέλφου, ειδικού συνεργάτη σύνταξης της εφημερίδας 

μας και μέλος του Συλλόγου μας, του κ. Αλέκου Μαρκόπουλου. Ως εικόνα του 

Συλλόγου μας προς τα έξω, καταβάλλεται ιδιαίτερη προσπάθεια για την 

πληρέστερη συγκρότησή της. Ήδη έχει προγραμματιστεί, μετά τη Γενική 

Συνέλευση (7/2/2008), ειδική συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου, για 
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κατάθεση απόψεων περαιτέρω βελτίωσής της (δομή, περιεχόμενα, όψη, 

συχνότητα έκδοσης κ.α.). Προς το σκοπό αυτό, σας παρακαλούμε και εσάς 

σήμερα, για δικές σας απόψεις-προτάσεις. Καταβάλλονται προσπάθειες 

βιβλιοδέτησης της δεύτερης 100άδας φύλλων της εφημερίδας. Οι τόμοι της 

συγκροτούν αντικείμενο συλλεκτικής και ιστορικής αξίας για εμάς και για την 

Πολεμική Αεροπορία.  

Στάλθηκαν και κατά καιρούς στέλνονται, αρκετές ειδικές επιστολές προς 

τον σκοπό της παρότρυνσης εγγραφής στο Σύλλογο, όσων συναδέλφων έχουν 

αμελήσει, αλλά και κάποιων που προσχηματικά μένουν μακριά από το 

Σύλλογο. Καλούμε όλους εσάς που είστε μέλη του Συλλόγου, να επικουρήσετε 

αυτή την προσπάθεια κατά τις συναντήσεις σας ή την επικοινωνία σας με μη 

εγγεγραμμένους συναδέλφους. Μπορούμε περισσότερα, όσο περισσότεροι 

είμαστε. «Εν τη ενώσει, η ισχύς»! 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή στα πλαίσια των καταστατικών της 

αρμοδιοτήτων, πραγματοποίησε ελέγχους των οικονομικών του Συλλόγου. Η 

συνεργασία της με τον Ταμία του Συλλόγου, ήταν αρίστη και πολύτιμη. Οι 

υποδείξεις της ήταν θετικές και βοηθούν στην αρτιότερη διαχείριση των 

οικονομικών του Συλλόγου. 

Σχεδιάσαμε και διανείμαμε ανοικτή επιστολή στους 300 της Βουλής, για 

την καθυστέρηση ψήφισης του μισθολογίου στρατιωτικού προσωπικού. Αυτή 

έγινε αφορμή κατάθεσης πολλών ερωτήσεων στη Βουλή, από Βουλευτές των 

περισσοτέρων κομμάτων.  

Στείλαμε επιστολές σε όλα τα πολιτικά κόμματα της Βουλής, με τις 

οποίες ζητήσαμε να μας δεχθούν οι αρμόδιοι για θέματα Άμυνας, προκειμένου 

να τους ενημερώσουμε για το Σύλλογό μας και τα κύρια θέματα που μας 

απασχολούν. Μόνο το κόμμα της Νέας Δημοκρατίας μας δέχτηκε, και αυτό ως 

εκ των εξελίξεων αποδείχθηκε, περισσότερο ως τυπική διαδικασία, αφού δεν 
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μας ενημέρωσε τελικά επί των θέσεων τους για τα θέματα που τους θέσαμε, αν 

και με πρόσθετη παράκληση ζητήσαμε σχετική απάντηση από τον επί θεμάτων 

Αμύνης, τότε, αρμόδιο Βουλευτή Υποστράτηγο ε.α. κ. Κόρτσαρη. 

Τον Ιούλιο και το Νοέμβριο του 2007 ο κ.Υ/ΓΕΑ συγκάλεσε και 

προήδρευσε ο ίδιος για πρώτη φορά σε ανάλογο επίπεδο, σε ισάριθμες 

συσκέψεις του ΓΕΑ, στις οποίες συμμετείχαν άνω των δέκα επιτελών του ΓΕΑ 

κάθε φορά ανώτατων και ανώτερων βαθμών. Σκοπός τους ήταν η ανάλυση 

θεμάτων, που είχαμε θέσει στον κ. Α/ΓΕΑ και αντίστοιχη απάντηση από τους 

αρμόδιους επιτελείς. 

 Άσχετα με το γεγονός ότι σε πολλά οι απαντήσεις δεν ήταν 

ικανοποιητικές, τέθηκαν ωστόσο οι βάσεις μιας καλής και δημιουργικής 

επικοινωνίας, η οποία εκτιμάται ότι θα είναι αμφίπλευρα χρήσιμη και 

αποδοτική. Τα συζητηθέντα στις υπόψη σκέψεις θέματα ήταν:  

    Τίτλος Σχολής: Η απάντηση ήταν ότι έχει ενταχθεί στη διαδικασία 

αναβάθμισης της Σχολής.  

 Αναβάθμιση ΣΤΥΑ: Τούτο εξετάζεται και μέσα στο πλαίσιο της 

αναβάθμισης των ΑΣΣΥ. Υπάρχει σχετικός προβληματισμός. Βρίσκεται σε 

εξέλιξη διακλαδική  συνεργασία. Επισημάναμε ότι τούτο χρήζει ιδιαίτερης 

προσοχής και διαχείρισης, ώστε να διασφαλίζονται απρόσκοπτα οι αναγκαίες 

εκπαιδευτικές απαιτήσεις των αλματωδώς εξελισσόμενων οπλικών 

συστημάτων της Πολεμικής Αεροπορίας. Μελετάται η ενοποίηση των 

παραγωγικών σχολών Υπαξιωματικών της Πολεμικής Αεροπορίας. Τα κύρια 

προαπαιτούμενα είναι οι εγκαταστάσεις. Αναθεωρούνται τα σχέδια κτιριακών 

εγκαταστάσεων ΣΤΥΑ, για πρόβλεψη εξυπηρέτησης 640 ατόμων, αναγκαίες 

για τριετή φοίτηση. Εκτιμάται ότι η ολοκλήρωση των κοιτώνων ΣΤΥΑ και 

λοιπών εγκαταστάσεων στο Τατόι θα γίνει ως το τέλος του 2009. Προβάλαμε 

την ανάγκη επίσπευσης της κατάρτισης και ψήφισης του αναγκαίου πλαισίου 
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οργάνωσης και λειτουργίας της Σχολής, με τριετή διάρκεια σπουδών, για 

ουσιαστική αναβάθμιση και του επιπέδου λειτουργίας της Σχολής. 

 Μισθολόγιο Στρατιωτικού Προσωπικού: Εκφράστηκε άγνοια για την 

πορεία τότε του σχεδίου μισθολογίου. Επισημάναμε ότι τέτοια σχέδια τα 

συντάσσουν κάποιοι ανώτατοι συνάδελφοι αξιωματικοί, με πλειάδα ατελειών, 

σκόπιμων ή από άγνοια. Και τούτο, λόγω της μη συμμετοχής εκπροσώπων της 

κατηγορίας μας, στις σχετικές Επιτροπές. 

 Εξελικτικό Αποφοίτων ΣΤΥΑ: Μας δηλώθηκε ότι μελετάται η μείωση 

της οροφής των Ενόπλων Δυνάμεων σε 38.000 άτομα. Υπάρχει διακλαδική 

Επιτροπή αναμόρφωσης του Ν.2439/96 «Περί ιεραρχίας και προαγωγών». 

Επισημάναμε την γενικότερη κατάσταση του εξελικτικού των αποφοίτων 

ΣΤΥΑ και επαναλάβαμε την αναγκαιότητα επανεξέτασης του από μηδενική 

βάση, και σε συσχετισμό με την αντιμετώπιση του προσωπικού των άλλων 

προελεύσεων αλλά και τις προβλέψεις του Ν.2439/96. Διατυπώσαμε έντονα 

τους φόβους μας για ενδεχόμενο συμβιβασμό στην μη διεκδίκηση του 

αντίστοιχου ύψους εξέλιξης των αποφοίτων της Σχολής μας, προς το επίπεδο 

σπουδών και τις απαιτήσεις της τεχνολογίας των οπλικών συστημάτων της 

Πολεμικής Αεροπορίας εξαιτίας πιθανών διαφορετικών αντιλήψεων 

χρησιμοποίησης του προσωπικού μέσα στη διακλαδική Επιτροπή. 

 Διαμόρφωση Αποφάσεων Γενικού Ενδιαφέροντος: Επισημάναμε την 

αναγκαιότητα συμμετοχής αποφοίτων ΣΤΥΑ ή αντίστοιχου επιπέδου 

προέλευσης ενημερωμένων ατόμων, σε όλες τις Επιτροπές ή Ομάδες Εργασίας 

που αφορούν σε θέματα ειδικού ή γενικού ενδιαφέροντος, ώστε να 

λαμβάνονται υπόψη οι ιδιαιτερότητες κάθε κατηγορίας για ορθές και δίκαιες 

αποφάσεις. 

 Τεχνικό Επίδομα: Αν και έχουν καταργηθεί άλλα 15 επιδόματα, ο κύριος 

Υ/ ΓΕΑ έδωσε εντολή στον Ταξίαρχο κ. Ανδρέου της Δ3, να εξετάσει το όλο  
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θέμα και να μεριμνήσει για επανυποβολή του.  

 Υπολογισμός Επιδόματος Εξομάλυνσης στο Εφάπαξ: Είναι αδύνατον. 

Ίσως γινόταν κάτι, αν το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας είχε κάνει διαφορετική 

εισήγηση.  

 ΓΝΑ – Παρεχόμενες Υπηρεσίες Υγείας: Μας επισημάνθηκε ότι είναι 

γνωστά τα προβλήματα. Δεν αληθεύουν πάντα οι κακές φήμες. Υπάρχει 

σημαντική έλλειψη προσωπικού κρισίμων ειδικοτήτων. Αναμένεται σχετική 

κάλυψη. Περιορίστηκε σημαντικά ο χρόνος ραντεβού σε μέσο όρο τρεις 

ημέρες. Απαιτείται κατανόηση και βοήθεια. Αποφυγή σκληρής και 

εσφαλμένης κριτικής, π.χ. εξομοίωση με ΙΚΑ κλπ. Συμφωνούν όπως οι 

κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΙΤΣ, να περιέρχονται στο ΓΝΑ, με κατάλληλη ρύθμιση 

για αναβάθμιση και εξασφάλιση προϋποθέσεων και μέσων παροχής καλύτερων 

υπηρεσιών. Αναμένουν την υποβολή σχετικών καταστάσεων από ΕΑΑΑ και 

ΣΑΣ για περιοδική υγειονομική εξέταση απόστρατων αξιωματικών και 

υπαξιωματικών. 

Νοσηλευτική Κάλυψη Άνεργων-Ανασφάλιστων Τέκνων Δικαιούχων 

ΓΝΑ και ΝΙΜΙΤΣ: Ο Διοικητής μας είπε ότι μπορεί να γίνεται ανεπίσημα, μετά 

από υποβολή σχετικού αιτήματος στη Διεύθυνση του ΓΝΑ. 

Νοσηλευτική Κάλυψη Απόστρατων Υπαξιωματικών μη 

Μερισματούχων: Ο κύριος Υποδιοικητής μας είπε ότι θα ικανοποιήσει τη 

σχετική πρόταση του Συλλόγου. Προς τούτο ζήτησε μια κατάσταση με τα 

ονοματεπώνυμα τούτων, την οποία ο Σύλλογος θα υποβάλει σύντομα. 

Οικήματα Στέγασης Αγάμων-Εγγάμων Αξιωματικών-Υπαξιωματικών 

(ΟΣΕΑΥ): Βρίσκεται σε εξέλιξη σχετικό πρόγραμμα. Υπό παράδοση οικήματα 

σε 112 ΠΜ.  

Στέγη Αξιωματικών και Υπαξιωματικών (ΑΟΟΑ): Διαπιστώθηκε 

περιορισμένη διάθεση για την αναζήτηση τρόπου εξασφάλισης στέγης. Έγινε 
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επίκληση κάποιων ατυχών συμπεριφορών-ενεργειών παλαιών δικαιούχων, 

εξαιτίας των οποίων αποδυναμώθηκαν οι αναλογούσες διεκδικήσεις από 

Πολεμική Αεροπορία. Είναι προφανής η έλλειψη ενδιαφέροντος από την 

Πολεμική Αεροπορία, για το σημαντικό αυτό θέμα. 

Εκπαίδευση Δοκίμων – Εκμετάλλευση Ολυμπιακών Εγκαταστάσεων 

Αεροδρομίου Τατοΐου: Θα διατεθούν σε όλες τις Σχολές κανονικά. Μετά την 

επιστροφή της ΣΤΥΑ, θα της διατεθούν οι αναγκαίες.  

Ποσόστωση Εισαγωγής Τέκνων Αξιωματικών & Υπαξιωματικών σε 

Στρατιωτικές Σχολές: Είναι απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας. Πιθανή 

αναζήτηση επαναφοράς του μέτρου, με ενέργειες προς την πολιτική ηγεσία.  

Οικονομικές Δυσχέρειες Συμμετοχής σε EUROMIL: Μας συστήθηκε 

συνεργασία με τον Ταξίαρχο κ. Ανδρέου, θα υποβληθεί σχετική επιστολή σε 

ΓΕΑ/Δ3 (κ. Ανδρέου),  για το τρέχον έτος. 

Μεταστέγαση γραφείων Σ.Α.Σ. σε 5ο όροφο: Υπό εξέλιξη η σχετική 

διαδικασία. 

Το Νοέμβριο του 2007 και συγκεκριμένα πριν την ψήφιση του κατ’ 

ευφημισμό μισθολογίου μας, μας δέχτηκε μετά από αίτημά μας ο Πρόεδρος 

του κόμματος του ΛΑ.Ο.Σ. κ. Καρατζαφέρης ο οποίος μας δήλωσε ότι θα 

τύχουμε της υποστήριξης των θεμάτων μας. Τέλος, μας παρέπεμψε στο 

Βουλευτή του κ. Γεωργιάδη για ενημέρωσή του, δεδομένου ότι ασχολείται και 

με θέματα Ενόπλων Δυνάμεων. Ήδη μετά από τη σχετική ενημέρωσή του, 

κατά την ψήφιση της τροπολογίας για την αύξηση του βασικού μισθού του 

Ανθυπολοχαγού, μετέφερε τις θέσεις μας σχετικά με την ανάγκη συγκρότησης 

και ψήφισης ενός ολοκληρωμένου μισθολογίου στρατιωτικού προσωπικού 

Αξιωματικών και Υπαξιωματικών με συντελεστές 1 προς 3, με εναρκτήριο 

βαθμό 1 της κλίμακας αυτόν του Λοχία με βασικό μισθό 860,00 € και με 

γραμμική ανάπτυξη των συντελεστών. 
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Ο Σύλλογος συμμετέχει τακτικά δια του Προέδρου του, σε μηνιαίες 

συνεδριάσεις ενός Άτυπου Συντονιστικού Συμβουλίου των Συνδέσμων και 

Συλλόγων Αποστράτων Αξιωματικών και Υπαξιωματικών που προέρχονται 

από τις Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών των Ενόπλων 

Δυνάμεων ΑΣΣΥ. Γίνονται και από αυτό το άτυπο Όργανο, παρεμβάσεις προς 

τους αρμόδιους φορείς, χωρίς ωστόσο τη μέχρι στιγμής ανάλογη ανταπόκριση. 

Έχει τεθεί σκέψη για θεσμοθέτηση του υπόψη Οργάνου, και εκτιμάται ότι 

εφόσον κριθεί σκόπιμο θα απασχολήσει εν καιρώ τα Διοικητικά Συμβούλια 

των συμμετεχόντων φορέων. 

Επισκεφτήκαμε τον ΥΦΕΘΑ κ.Πλακιωτάκη. Η ατμόσφαιρα ήταν πολύ 

καλή. Έγινε μια αρκετά καλή ανταλλαγή απόψεων, επί θεμάτων που 

απασχολούν το Σύλλογο (μισθολόγιο, επέκταση των Ν.2838/00 και Ν.3016/02 

στα Μετοχικά και Επικουρικά Ταμεία, εκλογίκευση των μισθολογικών 

συντελεστών των Ν.2838/00 και Ν.3016/02, αναβάθμιση της εκπαίδευσης των 

Ανώτερων Στρατιωτικών Σχολών ΑΣΣΥ, στέγη Αξιωματικών και 

Υπαξιωματικών, ποσόστωση εισαγωγής τέκνων Αξιωματικών και 

Υπαξιωματικών στις Στρατιωτικές Σχολές, διαμόρφωση αποφάσεων γενικού 

ενδιαφέροντος).  Διαπιστώσαμε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για το ζήτημα της στέγης 

των Αξιωματικών και Υπαξιωματικών. 

Υποβλήθηκε στους κυρίους ΥΠΕΘΑ και ΥΦΕΘΑ εισηγητική έκθεση με 

τροπολογία και σχετικό πίνακα, για εκλογίκευση του Ν.2838/00 και Ν.3016/02 

περί μισθολογικών προαγωγών. Η ερμηνεία και ανάπτυξη των διατάξεων των 

ως άνω νόμων, είναι καταχρηστική, απαράδεκτη και άδικη γιατί δεν αποδίδουν 

τα ίδια για τους πριν το 2000 αποστρατευθέντες. Πέραν τούτου, πουθενά στο 

κείμενο τους δεν γίνεται η οποιαδήποτε αναφορά ή συσχετισμός με το 

Ν.2439/96 «Περί ιεραρχίας και προαγωγών». Τότε οι διατάξεις των νόμων 

αυτών θα έπρεπε να αφορούν και τις αντιστοιχούσες μισθολογικές προαγωγές 
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σε όλους τους βαθμούς, και όχι σε βαθμούς ανάλογα με την προέλευση και το 

ύψος εξέλιξης των αποφοίτων τους. Για δεύτερη φορά τα τελευταία δύο 

χρόνια, λάβαμε παραλλαγμένη αλλά με το αυτό κύριο πνεύμα, απάντηση. Ότι: 

«Η Υπηρεσία παρακολουθεί, σημειώνει και λαμβάνει υπόψη της θέματα των 

οποίων οι δημοσιονομικές ανάγκες πολλές φορές δεν επιτρέπουν την επίλυσή 

τους. Είναι όμως στα υπόψη». Με άλλα λόγια, «μην επανέρχεστε».  

Διαδικασία Σύγκλησης Γενικής Συνέλευσης-Καταστατικές Απαιτήσεις: 

Η απόλυτη προσαρμογή στις απαιτήσεις του ισχύοντος Καταστατικού, είναι 

σχεδόν αδύνατη. Στην προσπάθειά μας αυτή προέκυψαν μεγάλες δαπάνες και 

υπερβολική προσπάθεια. Διαπιστώθηκε ότι είναι αναγκαίες οι απλουστεύσεις 

απαιτήσεων του Καταστατικού ή και παραχωρήσεις-αποδοχές, ακόμη και 

σήμερα, για απλούστευση της σχετικής διαδικασίας, προ επίτευξη της ουσίας 

των εργασιών και της αποφυγής ταλαιπωρίας των μελών με επανάληψη της 

σύγκλησης της Γενικής Συνέλευσης από την εκ των πραγμάτων αδυναμία 

αυστηρής τήρησης όλων των προβλέψεων του Καταστατικού. Η προσκόλληση 

στον τύπο και οι προσωπικές ερμηνείες και εμμονές σε ασαφείς προβλέψεις 

του Καταστατικού, αναπαράγουν ενίοτε και υπερβολική εσωστρέφεια, τόσο 

στη Γενική Συνέλευση, όσο και στα Όργανα του Συλλόγου, με φυσικό 

επακόλουθο τον περιορισμό της παραγωγικότητας και των δύο Οργάνων και 

την επιβάρυνση των σχέσεων των μελών. Οι εμπειρίες είναι και δυσάρεστες 

αλλά και χρήσιμες τελικά, για εξαγωγή συμπερασμάτων και προσαρμογή της 

λειτουργίας όλων μας σε κανόνες συναδελφικής απλότητας και κατανόησης, 

για ανταπόκριση στις προσδοκίες των σκοπών του Συλλόγου. Η καλόπιστη και 

δημιουργική κριτική είναι απαραίτητη και χρήσιμη. Απαιτείται σύνεση, 

ομοψυχία, συναδελφική αλληλεγγύη, μαζικότητα, συμμετοχή, και διάθεση 

παραγωγής έργου για έγκαιρη και ενδεδειγμένη αντιμετώπιση των ιδιαίτερα 

κρίσιμων θεμάτων τα επόμενα δύο-τρία χρόνια, οπότε και αναμένονται 
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σημαντικές παρεμβάσεις στα μισθολογικά, στα συνταξιοδοτικά, στα 

ασφαλιστικά, αλλά και στην πορεία της Σχολής μας. Μπροστά μας έχουμε 

πολύ δύσκολους καιρούς. Μόνο με ενότητα και αγωνιστικότητα, θα 

μπορέσουμε να ανταποκριθούμε. Τούτο αφορά πρώτιστα το Διοικητικό 

Συμβούλιο και οπωσδήποτε όλα τα μέλη και τους αποφοίτους της ΣΤΥΑ. Ας 

απαλλαγούμε από το παρελθόν. Σε τίποτα δεν βοηθάει η όποια δυσάρεστη 

ανάμνηση ή εμπειρία του παρελθόντος. Άλλες οι εποχές, άλλες οι συνθήκες. 

Έχουμε χρέος να νοιαστούμε περισσότερο για τις παρακαταθήκες στα παιδιά 

μας, στους νεότερους συναδέλφους μας. Να γίνουμε παραδείγματα προς 

μίμηση, όχι προς αποφυγή. Να νιώθουμε περήφανοι. Συνάδελφοι, αγκαλιάστε 

τον Σύλλογο. Μπορεί να προσφέρει πολλά. Ας ζήσουμε το παρόν από τούτο το 

μετερίζι του αποστράτου, με αισιοδοξία και με χαμόγελο. Ευχαριστώ για την 

προσοχή σας. Για τυχόν ερωτήματα, στη διάθεσή σας μέσω του Προέδρου μας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ κύριε Πρόεδρε. 

----------------------------- 

4ο 

«Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου–Δεκεμβρίου 1007 

απόΤαμία ΣΑΣ, Παρουσίαση και Κατάθεση Ισολογισμού και 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων και Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής, 

για περίοδο Ιανουαρίου-Δεκεμβρίου 2007» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ τον Ταμία του Συλλόγου να έρθει να μας κάνει τον 

απολογισμό του έτους. Ο κ.Γ. Ζεβόλης έχει το λόγο. 

Γ. ΖΕΒΟΛΗΣ (Ταμίας): Καλή σας μέρα, κύριοι. Καλή χρονιά και από εμένα. 

Βάσει του άρθρου 7 του Καταστατικού μας, σας υποβάλω σήμερα, κατόπιν 

εγκρίσεως του Διοικητικού Συμβουλίου, ως Ταμίας του Συλλόγου, τον 

Οικονομικό Απολογισμό του έτους 2007, τον Ισολογισμό οικονομικής 
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χρήσεως του 2007 και τον Προϋπολογισμό του τρέχοντος έτους, ο οποίος θα 

κατατεθεί και στην Εφορία. 

 Κρίνω δε σκόπιμο και αναγκαίο εάν απαιτηθεί, καθ’ ότι έχετε στα χέρια 

σας όλη την ανάλυση, με όλες τις δοσοληψίες που έχει κάνει ο Σύλλογος και 

έχουν άμεση σχέση με τον οικονομικό τομέα του, ώστε να κατανοήσετε όλοι 

από πού προέρχονται και πού κατανέμονται τα χρήματα που εισρέουν σε αυτόν 

από διάφορες πηγές (συνδρομές, εισφορές και ενίοτε διάφορες χορηγίες). 

 Επαναλαμβάνω ότι καταθέτουμε όλα τα οικονομικά στοιχεία, για να μην 

υπάρξουν απορίες και αμφιβολίες για κάθε δαπάνη. Γι’ αυτό παρακαλώ τον 

Πρόεδρο της Γενικής Συνελεύσεως να επιτρέψει στα μέλη να εκφραστούν με 

τυχόν ερωτήσεις –απορίες, ώστε να φύγουμε όλοι πλήρως ενημερωμένοι.  

Προτού αναφερθώ στα οικονομικά στοιχεία του Συλλόγου μας, είμαι 

υποχρεωμένος να σας ενημερώσω για τα παρακάτω: Η δύναμη του Συλλόγου 

ανέρχεται σε 2.450 άτομα. Από αυτούς αφαιρούμε τα 515 που είναι 31 

πολύτεκνοι και υποτίθεται ότι δεν πληρώνουν αυτοί, 15 με ειδικές ανάγκες, 

300 έχουν διαγραφεί και 162 έχουν αποβιώσει. Αφαιρούμε λοιπόν 515 άτομα 

και είναι η δύναμη του Συλλόγου 1.932.  

 Οικονομική Κατάσταση από 1/1/2007 – 31/12/2007 – Οικονομικός 

Απολογισμός Εσόδων: Ήδη έχετε την κατάσταση στα χέρια σας με τα Έσοδα 

του Συλλόγου που προέρχονται από διάφορες πηγές και είναι: 32.247,94 € -

κρατήστε αυτό το νούμερο- καθώς και τα Έξοδα είναι 27.231,76€ -και αυτό το 

νούμερο κρατήστε το– και τα οποία μας δίνουν ένα θετικό υπόλοιπο 5.016.18 

€. Ως επίσης και τους τηρούμενους λογαριασμούς που είναι 74.173,36 €. 

 Προϋπολογισμός έτους 2008: Θα ήθελα να σας επισημάνω ότι ο 

Προϋπολογισμός είναι ένας πίνακας από ορισμένα ποσά-κονδύλια που 

καταρτίζει το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου, και τα οποία λαμβάνονται 

υπόψη από προηγούμενα στοιχεία και κυρίως αυτά που αναφέρει να συμβούν 
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στον τρέχοντα χρόνο του 2008. Από τα τηρούμενα δε στοιχεία, έχουμε 

εκτιμήσει ότι η απόκλιση θα είναι πολύ μικρή. Για την άμβλυνση αυτής της 

απόκλισης, θα καταβληθεί προσπάθεια να μειωθούν κατά το δυνατόν τα έξοδα 

και να ενταθούν οι προσπάθειες να προσελκύσουμε και άλλους συναδέλφους 

που ακόμη δεν έχουν γίνει ενεργά μέλη του Συλλόγου. Εδώ ευελπιστεί το 

Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου και στη δική σας συμπαράσταση.

 Όμως εάν πάλι πραγματοποιηθεί η μεταστέγαση του Συλλόγου σε 

μεγαλύτερο χώρο, ώστε να δημιουργηθούν και ανάλογοι χώροι ψυχαγωγίας και 

τηρηθεί η έναρξη προγράμματος περιφερειακής μετακίνησης μελών του 

Διοικητικού Συμβουλίου για ενημέρωση των μελών σε μονάδες, τότε η 

εκτίμησή μας είναι ότι τα έξοδα θα υπερβούν κατά πολύ τις 20.000,00 €. Όμως 

και πάλι υπάρχει αισιοδοξία ο Σύλλογος να ανταπεξέλθει τον σκόπελο. 

 Ισολογισμός: Ο Ισολογισμός μας είναι καθ’ όλα ισοσκελισμένος, αφού 

τα Έσοδα και τα Έξοδα είναι ακριβώς τα ίδια. Εδώ θα ήθελα να σας πω και για 

τα περιουσιακά στοιχεία του Συλλόγου, τα οποία όμως δεν κρίνουμε σκόπιμο 

να αναφερθούν στη Γενική Συνέλευση. Έτσι τελειώνω την οικονομική 

ενημέρωση του Συλλόγου. Εάν έχουμε τίποτε απορίες, είμαι στη διάθεσή σας. 

Ευχαριστώ πάρα πολύ. Καλή χρονιά, κύριοι. Και του χρόνου όλοι εδώ, δεν θα 

λείψει κανένας. 

 

Σημείωση Πρακτικών:  Παρατίθεται ακολούθως ο Οικονομικός Απολογι- 

σμός Εσόδων 2007, ο Οικονομικός Απολογισμός  

Εξόδων 2007, ο Ισολογισμός οικονομικής χρήσης  

2007, και ο Προϋπολογισμός οικονομικού έτους  

2008:  
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5ο 

«Ετήσια Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της Οικονομικής Διαχείρισης 

του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2007» 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ το λόγο έχει η ετήσια Έκθεση Εξελεγκτικής 

Επιτροπής. Παρακαλώ ο Πρόεδρος κ. Τσιμόγιαννης έχει το λόγο.  

Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ (Πρόεδρος Εξελεγκτικής Επιτροπής): Κύριοι 

συνάδελφοι, σας καλημερίζω και σας εύχομαι καλή χρονιά. 

 Η Εξελεγκτική Επιτροπή αποτελούμενη από εμένα, τον κ. Γιώργο 

Νταραρά ως τακτικά μέλη και από τον κ. Γιώργο Μπερδένη ως 

αναπληρωματικό μέλος λόγω της μη συμμετοχής του κ. Κων/νου Ρώτα από το 

Σεπτέμβριο του 2007, όπου δια γραπτής επιστολής του μας γνώρισε ότι δεν θα 

συμμετάσχει στην Εξελεγκτική Επιτροπή για προσωπικούς λόγους που ο ίδιος 

αναφέρει στην επιστολή του. 

ΜΕΛΟΣ: Έχει διαγραφεί δηλαδή από την Εξελεγκτική Επιτροπή;  

Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ: Διαγράφεται μόνο από τη Γενική Συνέλευση.  

ΜΕΛΟΣ: Παραιτήθηκε. Υπάρχει παραίτηση ή δεν υπάρχει;  

Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ: Δεν υπάρχει παραίτηση. Λέει μόνο «Δεν συμμετέχω». 

Έχει κάνει επιστολές, τις οποίες έχει κοινοποιήσει στο Σύλλογο.  

 Κατά τον τυποποιημένο ετήσιο έλεγχο που πραγματοποιήσαμε την 11 

Ιανουαρίου 2008 στα οικονομικά του Συλλόγου, διαπιστώθηκε ότι τόσο οι 

ενεργούμενες εισπράξεις, δηλαδή τα Έσοδα, όσο και οι διάφορες πληρωμές, 

δηλαδή τα Έξοδα, τηρήθηκαν κανονικά και σύννομα. Τούτο δε φάνηκε από 

την πλήρη ανάλυση που μας έκανε προηγουμένως ο Ταμίας του Συλλόγου.  

 Κατόπιν τούτου η Εξελεγκτική Επιτροπή και σύμφωνα με το 

Καταστατικό του Συλλόγου, είναι υποχρεωμένη να σας αναγνώσει την Ετήσια 

Έκθεση την οποία αμέσως αναγινώσκω. (Διαβάζει) 
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ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Σ.Α.Σ. 

ΈΚΘΕΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΕΤΟΥΣ 2007 

«Σήμερα, την 11η Ιανουαρίου 2008, ημέρα Παρασκευή, η Εξελεγκτική 

Επιτροπή αποτελούμενη από εμένα, τον κ.Σ.Τσιμόγιαννη, τον κ. Γεώργιο 

Νταραρά και τον κ.Γεώργιο Μπερδένη ως έλη, και σύμφωνα με το 

Καταστατικό του Συλλόγου προέβη στον τακτικό έλεγχο οικονομικής 

διαχείρισης του Σ.Α.Σ. από 1η Ιανουαρίου 2007 μέχρι 31 Δεκεμβρίου 

2007. 

 Ελέχθησαν όλες οι πηγές εσόδων, η διαχείριση των αποθεματικών 

και τα έξοδα χρήσης του 2007. Όλα τα στοιχεία παρατίθενται στη 

συνέχεια.  

ΈΣΟΔΑ 

1. Από συνδρομές, χορηγίες, διαφημίσεις, λευκώματα,  

Ταυτότητες και τόκους      30.362,43 € 

2. Από εισφορές στέγης και τόκους         730,09 € 

3. Ταμείο Αρωγής         1.155,51 € 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ      32.247,94 € 

ΈΞΟΔΑ 

Σύνολο Εξόδων                27.231,76 € 

ΘΕΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ         5.016,18 € 

ΒΙΒΛΙΑΡΙΑ ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΝ ΜΕ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 31/12/2007 

1. ΕΤΕ Κοινός λογαριασμός με ΑΡΙΘΜΟ 163/940172-51  27.521,45 € 

2. ΕΤΕ κοινός λογαριασμός με ΑΡΙΘΜΟ 163/940168-73    2.721,45 € 

3. Ταμείο Παρακαταθηκών & Δανείων κοινός Λογαριασμός 

    αγοράς Στέγης           5.202,39 € 

4. Ταμείο Παρακαταθηκών & Δανείων προθεσμιακός  

Λογαριασμός που λήγει 22/3/08 το ποσό θα είναι   38.375,84 € 
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 - Στον Ταμία του Σ.Α.Σ. ευρέθησαν           331,85 € 

ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ: Κατά τον έλεγχο δεν διαπιστώθηκαν διαφορές στα 

οικονομικά του Συλλόγου, βρέθηκαν όμως παρατηρήσεις όπως 

αναφέρονται στη συνέχεια. 

1. Δεν υπάρχει πλαίσιο διαχείρισης των οικονομικών από μικρές 

αγγελίες. 

2. Τα δελτία παροχής υπηρεσιών δεν είναι θεωρημένα. 

3. Υπάρχει μεγάλο ποσό στον Κοινό Λογαριασμό της ΕΤΕ 163/940172-51 

με χαμηλό επιτόκιο. 

4. Δεν έχει γίνει ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΔΗΛΩΣΗ τα προηγούμενα χρόνια. 

ΕΙΣΗΓΗΣΕΙΣ:  

1. Να θεσπιστεί οικονομικό πλαίσιο διαχείρισης των διαφημίσεων 

ανάλογο με αυτό της ΕΑΑ.  

2. Να εξεταστεί αν το μπλοκ παροχής υπηρεσιών μπορεί να καταργηθεί 

και να αντικατασταθεί από μπλοκ αποδείξεων είσπραξης. 

3. Όλες οι δωρεές, παροχές από και προς το Σ.Α.Σ. να εκτελούνται με 

αποφάσεις του Δ.Σ.  

4. Ένα ποσό από τον κοινό λογαριασμό ΕΤΕ των 27.521,83 € να 

τοποθετηθεί με προθεσμιακή κατάθεση, προκειμένου ο Σύλλογος να 

ωφελείται από τόκους.  

5. Κατά τη γνώμη μας, πρέπει να υποβληθεί η φορολογική δήλωση των 

οικονομικών έτους 2008. 

ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑ: Η Εξελεγκτική Επιτροπή έχοντας πλήρη ευθύνη των 

όσων αναφέρονται παραπάνω θέλει να ευχαριστήσει ενώπιον της 

ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ το Δ.Σ. του Συλλόγου και ιδιαίτερα τον ταμία 

για την άριστη συνεργασία του κατά τους ελέγχους που πραγματοποιήσαμε. 

 Η Επιτροπή με χαρά διαπίστωσε ότι αρκετές από τις παρατηρήσεις  
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που διαπιστώθηκαν κατά τους έκτακτους ελέγχους εκτελούνται τώρα 

καταστατικά ή δρομολογήθηκαν με καταστατικές διαδικασίες. Επίσης σας 

γνωρίζουμε ότι κατά τον ετήσιο έλεγχο μας εδόθησαν από τον Ταμία 

στοιχεία παρελθόντων ετών από χορηγίες προς το Σ.Α.Σ., καθώς και άλλα 

με διαφορές οικονομικού ενδιαφέροντος από μέλη μας. Διαπιστώθηκε πως 

και σε αυτά τα στοιχεία υπάρχει πλήρης διαφάνεια και ομαλοποίηση των 

διαφορών.  

 Τέλος, καλούμε όλα τα μέλη του Σ.Α.Σ. όταν διαπιστώνουν κάποιο 

πρόβλημα σε σχέση με τα οικονομικά, με την ενημέρωση του Δ.Σ. να 

ενημερωνόμαστε και εμείς.  

 Ύστερα από τα παραπάνω κύριοι συνάδελφοι, για τα οικονομικά 

στοιχεία του απολογισμού του έτους 2007, η Εξελεγκτική Επιτροπή 

προτείνει:  

1ον. Την έγκριση του Οικονομικού Απολογισμού και  

2ον. Την απαλλαγή του Δ.Σ. από κάθε ευθύνη για το έτος 2007». 

Θα γίνει με ανάταση της χειρός. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται … Εγκρίνεται.  

 
Η Γ.Σ. εγκρίνει ομόφωνα τον Οικονομικό Απολογισμό και απαλλάσσει το 

Δ.Σ. από  κάθε ευθύνη για το έτος 2007. 

----------------------------- 

6ο 

«Ομιλητές: Κατάθεση Απόψεων-Προτάσεων – Απαντήσεις από Πρόεδρο 

Γ.Σ. ή Πρόεδρο – Μέλη ΔΣ ΣΑΣ, ανάλογα με αρμοδιότητα – Ψηφοφορία επί 

προτάσεων δια ανατάσεως χειρών» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο  έχει και πάλι ο κ. Καράμπελας, ο Πρόεδρος, για να 

μας πει για τους στόχους το 2008.  
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Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Βλέπω όλο και αραιώνουμε. Με παράπονο και με πικρία 

κύριοι το διαπιστώνω αυτό το πράγμα, διότι αν και πολλοί ήρθαν και έφυγαν.  

Αλλά και πολλοί που δεν ήρθαν, δεν ξέρουν ότι έχουμε τραβήξει κουπί αυτές 

τις μέρες, εδώ και ενάμιση μήνα, για να μπορέσουμε να παρουσιάσουμε κάτι 

το πιο βελτιωμένο.  Όλοι πρέπει να κάνουμε βελτιώσεις. 

 Ειλικρινά, μας απογοητεύει, όταν βλέπουμε αυτή την εικόνα και τίποτα 

παραπέρα. Και εμείς όλοι μας, όλο το Διοικητικό Συμβούλιο έχουμε ανάγκη 

την συμπαράστασή σας. Σας παρακαλώ. Δεν είναι μόνο το Διοικητικό 

Συμβούλιο, το οποίο πρέπει να προβληματίζεται και να μιλάει σε ελάχιστους 

που έμειναν τελικά. Που είχαν υπομονή. Μία φορά το χρόνο το κάνουμε αυτό, 

κύριοι. Να ακούσουμε και την κριτική, και ιδιαίτερα όταν είναι και καλόπιστη 

δημιουργεί και μια ευφορία ιδεών και συνοχής. Ας κάνουμε λίγο υπομονή, μια 

φορά το χρόνο! Μία!  

ΜΕΛΟΣ: Θα έπρεπε κύριε Πρόεδρε, πρώτα να προηγείται η ομιλία σας ή όλα 

αυτά και εν συνεχεία να γίνει η κοπή πίττας. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Έχετε δίκιο. Για όνομα του Θεού. Αλλά, επειδή είθισται 

να είναι αυτή η διαδικασία, εμείς ελπίζουμε… 

ΜΕΛΟΣ: Ας αλλάξουμε σελίδα. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εάν το επιθυμεί το Σώμα, δεν έχουμε κανένα πρόβλημα. 

Για εμάς, διαδικαστικό είναι. Αλλά επειδή είθισται έτσι, να κόβεται η πίτα και 

να φεύγουν οι προσκεκλημένοι για να μιλήσουμε για τα «οικογενειακά μας», 

διαφορετικά θα κρατάγαμε και τους προσκεκλημένους εδώ πέρα. Και δεν 

νομίζω ότι πρέπει να είναι εδώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, να κάνω μια επισήμανση πάνω σε αυτό. Εγώ 

εισηγούμαι όπως από του χρόνου  ξεχωριστή ημέρα η κοπή της πίτας και 

ξεχωριστή ημέρα Γενικής Συνελεύσεως. 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εάν το εγκρίνουν. Εμείς, αρχικώς, έτσι είχαμε ξεκινήσει  
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και μπήκε την τελευταία φορά. Εάν θέλουν οι κύριοι, να το κάνουμε αυτό. 

Όμως, είπε κάποιος κύριος, ότι δεν θα έρχεται κανένας. Μην μείνουμε μόνοι 

μας, με τον παπά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν πειράζει, γιατί και τώρα μόνοι  μας μένουμε. Εγώ 

εισηγούμαι αυτό το πράγμα.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ:  Σηκώστε τα χέρια σας, αν συμφωνείτε να γραφτεί στα 

Πρακτικά. 

Ακολουθεί ψηφοφορία με ανάταση του χεριού 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Συμφωνήσαμε, κύριε Πρόεδρε, να γίνεται ξεχωριστά η 

κοπή της πίτας;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακριβώς. Αφού το εγκρίνει εδώ η Συνέλευση, συμφωνούμε. 

Ξεχωριστά, μια ώρα η κοπή της πίτας. Κύριε Τάγκαλε, τι θέλετε να πείτε;  

ΤΑΓΚΑΛΟΣ: Μήπως γίνεται και βάλετε την κοπή της πίτας, στο χορό.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εντάξει. Υπόψη, αυτό συνεπάγεται ειδικές διαδικασίες, 

δαπάνες πρόσθετες αλλά και υποχρέωση παρουσίας μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κοπή πίτας να γίνεται στα γραφεία του Συλλόγου μας. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Στα Γραφεία του Συλλόγου, τώρα τουλάχιστον όπως 

είναι τα γραφεία μας, είναι για 50 άτομα. Για να γίνει κάτι τέτοιο, εάν 

ευδοκιμήσει να πάμε στα άλλα γραφεία. Αλλιώς θα πρέπει να βρούμε ένα άλλο 

χώρο. Μα είτε λέγεται Λέσχη Ρηγίλλης, είτε λέγεται Πολεμικό Μουσείο, είτε 

εδώ πάλι, αλλά θα πρέπει να έχουμε παρουσία με ό,τι τούτο συνεπάγεται, εν 

πάσει περιπτώσει. Εγώ δεν έχω αντίρρηση με αυτό που είπε ο κύριος 

συνάδελφος. Εγώ συμφωνώ απόλυτα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Τσιμόγιαννης έχει το  λόγο. 

Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, κάντε τη στο τέλος. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Οι προσκεκλημένοι όμως, τι θα γίνει;  
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Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ: Ποιοι είναι, οι ΕΣΜΑτζήδες και οι Ίκαροι;  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Δεν είναι μόνο οι ΕΣΜΑτζήδες και οι Ίκαροι. Είναι 

πολύ άσχετο αν δεν έρχονται. Άλλοτε έρχονται. Άλλοτε δεν έρχονται. Τι να 

κάνουμε; Είναι διασυλλογικές υποχρεώσεις, τις οποίες δεν μπορούμε να τις 

παραβλέψουμε κύριοι. Πρέπει να έχουμε εξωτερίκευση. Κύριε Πρόεδρε, μια 

πρόταση έκανε ο κ.Τσιμόγιαννης. Δεν ξέρω. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να το αφήσουμε να το συζητήσετε στο Διοικητικό Συμβούλιο, 

κύριε Πρόεδρε; Έχουμε να συνεχίσουμε τη Γενική Συνέλευση. Προτάσεις 

ετέθησαν, τελείωσε. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Καλώς, ας το σημειώσουμε. Να προχωρήσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για να τελειώνουμε σχετικά με τη Συνέλευση του χρόνου, με 

την κοπή της πίτας τι αποφασίζουμε;  Να γίνεται συγχρόνως όπως σήμερα ή 

σε ξεχωριστή ημέρα;  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Να το διαχειριστεί το Διοικητικό Συμβούλιο με 

γνώμονα αυτά τα οποία είπατε ή θέλετε να πάρετε εσείς απόφαση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για οποιαδήποτε απόφαση, θα πάρει το Δ.Σ.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εντάξει. Προχωρούμε στους στόχους, κύριοι. 

 Σαν στόχους το 2008 βάζουμε ορισμένα πράγματα, με την προσδοκία ότι 

θα υπάρξει ο κατάλληλος χρόνος, το κατάλληλο περιβάλλον, οι συνθήκες, αν 

δεν δημιουργηθούν τίποτα ενδιάμεσα πάσης φύσεως τα οποία θα επηρεάσουν 

πιθανόν την επιδίωξη των στόχων μας. 

 Σαν στόχο βάζουμε πρώτα-πρώτα την μεταστέγαση των γραφείων. Να 

πάμε σε κάποιον άλλο χώρο, γιατί εκεί που είμαστε είναι πολύ στενόχωρα. Δεν 

ενδείκνυται για οποιαδήποτε συνάντηση. 

 Έχουμε να κάνουμε κάποιες εκδηλώσεις, για τη συμπλήρωση 25 ετών 

του Συλλόγου μας.  

 Για το μισθολόγιο του Στρατιωτικού Προσωπικού. Δεν πρέπει επ’ ουδενί  
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να το αφήσουμε, όπως επιχειρείται να πάει στις καλένδες. Δεν θα πρέπει να 

αφήσουμε το μισθολόγιο το οποίο είναι μείζον, και ιδιαίτερα σε ό,τι έχει σχέση 

με την κλίμακα το 1 προς 3, γιατί δυστυχώς αν θα αντιληφθήκατε, 

«βαφτίσαμε» την αύξηση του βασικού μισθού του Ανθυπολοχαγού σαν 

μισθολόγιο. Δεν πρέπει να το αφήσουμε, δεδομένου ότι εκκρεμεί και το 

μισθολόγιο των δημοσίων υπαλλήλων, οι οποίοι κύριοι, πολλοί είπαν ότι 

ζητάμε πολλά και με τον βασικό μισθό του να μεταφερθεί το 1 στον Σμηνία, με 

τα 860,00 €. Ένα θα σας πω, ότι σήμερα στο Δημόσιο ο εναρκτήριος-

εισαγωγικός στην αντίστοιχη κατηγορία που ανήκουν οι Σχολές μας, είναι 

853,00 €. Οι δημόσιοι υπάλληλοι, κύριοι, με το φετινό τους υπόμνημα, 

διεκδικούν 1.300,00 € εισαγωγικό.  

Στη συνέχεια θα προσπαθήσουμε πάλι - και αν δεν έχετε πληροφορηθεί, 

δυστυχώς το μαθαίνετε σήμερα - ότι η επέκταση των Ν.2838/00 και Ν.3016/00 

στα Μετοχικά Ταμεία δεν προχώρησε, παρά το ότι πριν γίνουν οι εκλογές 

υπήρχε σε δύο διαδοχικά σχέδια νόμου σχετική διάταξη. Δυστυχώς, δεν 

προχώρησε. Ήδη έχουμε προετοιμάσει κάποια ενέργεια, να κάνουμε ορισμένες 

προσπάθειες. Αλλά και αυτό δεν πρόκειται να το αφήσουμε να περάσει έτσι. 

* Τίτλος Σχολής. Ζητήσαμε και πάλι από τον κύριο Αρχηγό και τους 

επιτελείς που βρίσκουμε, να αφήσουμε αυτά ότι εντάχθηκε στο πρόγραμμα 

αναβάθμισης των Σχολών. Δεν δημιουργεί κανένα πρόβλημα για καμία άλλη 

Σχολή. Μόνο για τη δική μας Σχολή περιποιεί τιμή. Αλλά και στο κάτω-κάτω 

αναγνώριση εκεί που πρέπει να είναι, διότι ανήκει στον Τεχνολογικό Τομέα, 

πλέον. 

* Αναβάθμιση Σπουδών Σχολής. Για να λειτουργήσει πρώτα-πρώτα μια 

Σχολή αναβαθμισμένη, όπως έγινε με τα ΑΣΕΙ, έγινε ένα πλαίσιο οργάνωσης 

και λειτουργίας. Δεν έχει γίνει από το 2001, επτά χρόνια τώρα, τίποτα γύρω 

από αυτό το θέμα για τη Σχολή μας. Το βάζουμε με μεγάλη απαίτηση. Και 
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πέραν αυτού, επισημαίνουμε τη Συνθήκη της Μπολόνια, η οποία προβλέπει 

τριετείς σπουδές και όλες αυτές τις καταστάσεις που δεν πρέπει να μας 

επιβληθούν, αλλά να τις προλάβουμε; Να προλάβουμε εμείς. 

* Εξελικτικό αποφοίτων ΣΤΥΑ. Όπως σας προανέφερα, υπάρχει μια 

Επιτροπή η οποία θα προβεί σε τροποποίηση του Ν.2439/96 «Περί ιεραρχίας 

και προαγωγών». Εκεί μέσα  κύριοι όπως καταλαβαίνετε, θα συμβούν πολλά. 

Επισημάναμε ότι θα πρέπει να προστεθούν ορισμένα κριτήρια για να μην γίνει 

ισοπέδωση προς τα κάτω, τουλάχιστον. Προς τα πάνω, είναι θέμα της 

πολιτικής και στρατιωτικής ηγεσίας. Ποτέ όμως δεν θα δώσουμε το δικαίωμα, 

ούτε θα δεχθούμε, και εκεί κύριοι θέλουμε τη συμπαράστασή σας για τα δύο 

αυτά θέματα, και για το μισθολόγιο και για τα θέματα της Σχολής μας, αν 

χρειαστεί ακόμα και να βρεθούμε στους δρόμους. Το εξελικτικό, ξέρετε κύριοι, 

έχει σήμερα περάσει ορισμένα κύματα, τα οποία δυστυχώς δεν περιποιούν 

τιμή. Ναι μεν έχουν φτάσει σε σημείο τώρα μέσα σε δέκα μήνες, ένας 

Επισμηναγός να γίνεται Σμήναρχος και να αποστρατεύεται, αλλά δεν γίνεται 

Σμήναρχος όπως γινόταν πρώτα και καταλάμβανε οργανικές θέσεις και 

ασκούσε Διοίκηση. Έτσι βρεθήκαμε στο σημείο να λένε «Μα ένας 

Επισμηναγός τώρα Διοικητής ΣΤΥΑ και ζητάτε και αναβάθμιση»;  

Εάν όμως είχε ληφθεί μέριμνα έγκαιρα να μην υπάρχει το πρόβλημα 

αυτό, όπως δεν υπήρχε παλιά, θα ήταν και Αντισμήναρχος, θα ήταν και 

Σμήναρχος Διοικητής ΣΤΥΑ. Άραγε σκεφτείτε τι μπορεί να συμβαίνει και 

φτάσαμε σ’ αυτό το σημείο. Κι εμείς εκείνο το οποίο λέγαμε και επισημάναμε 

σε όλους όσους συναντήσαμε, να επανεξεταστεί εξ υπ’ αρχής το θέμα του 

εξελικτικού. Οργανικές θέσεις δεν έχουν μεταβληθεί ποτέ για τους τεχνικούς 

υποστήριξης. Επομένως οφείλουν όπως έχουν κάνει για όλες τις κατηγορίες, 

όλο αυτό σαν ένα «πακέτο» και με βάση τον Ν.2439/96 που δεν πρέπει να το 

ξεχνάμε ότι ο απόφοιτος εξελίσσεται μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, εμείς 
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τώρα λέμε ότι με δεδομένη την αναβάθμιση η οποία θα πρέπει να έρθει 

οσονούπω και δεν μπορεί να καθυστερήσει πλέον, θα πρέπει να το σκεφτούν 

καλά πλέον ότι θα πρέπει να αποφοιτά ο δόκιμος της ΣΤΥΑ ως Επισμηνίας και 

να καταλήγουνε στο βαθμό του Ταξιάρχου. 

Κύριοι, το επίπεδο των Δοκίμων που είδαμε σήμερα εδώ πέρα, χωρίς να 

με παρεξηγήσει κάποιος, ο οποίος μπορεί από ιδιαίτερες ικανότητές του και 

μελέτη να ήταν σε πολύ υψηλό επίπεδο. Των παιδιών αυτών το επίπεδο είναι 

πάρα-πάρα πολύ υψηλό. Υπάρχει ένα τεράστιο ποσοστό το οποίο φοιτά σε 

Πανεπιστημιακές Σχολές. Αυτό θα πρέπει να το λάβουμε υπόψη μας και να 

μην προδώσουμε τα όνειρά τους. 

* Θέλουμε όπως είπαμε προηγουμένως, να ολοκληρώσουμε το νέο μας 

Καταστατικό. Το Διοικητικό Συμβούλιο με την εμπειρία που απέκτησε μέσα 

από την προσπάθεια τήρησης του τύπου του Καταστατικού, για τη σύγκληση 

της φετινής Γενικής Συνέλευσης, μας στοίχισε περίπου μέχρι αυτή τη στιγμή 

1.350,00 €. Έπρεπε να σταλούν 2.000 επιστολές περίπου, οι οποίες σημαίνουν 

διαδικασία, την οποία δεν μπορείτε να την φανταστείτε. Δεν μπορείτε να την 

φανταστείτε! Το θέμα είναι πόσο βοηθάει αυτό το πράγμα. 

Κάποτε αν θυμάστε, ο κ. Εμμανουηλίδης είχε στείλει μια-δυο φορές, απ’ 

ότι θυμάμαι, ορισμένες επιστολές. Βέβαια, τότε ήταν και λιγότερος ο κόσμος, 

λιγότερα τα έξοδα, λιγότερη η ταλαιπωρία. Πρέπει –έχω τη γνώμη- να 

ξεφύγουμε από την τυπολατρία. Δεν λέμε να παρανομήσουμε, προς Θεού! 

Είναι μέσα στον Αστικό Κώδικα, αλλά θέλει όμως και δική μας κατανόηση, 

για ορισμένα πράγματα όταν είμαστε ένας Πανελλαδικός Σύλλογος, να 

κουβαλήσουμε εδώ πέρα όλο τον κόσμο. Εδώ δεν ερχόμαστε βλέπετε, αυτοί 

που είμαστε εδώ στην Αθήνα, στην περιοχή του λεκανοπεδίου. Πόσο μάλλον 

αν θέλουμε να κάνουμε αυτό το πράγμα! Θα προσπαθήσουμε με τη βοήθεια 

του κυρίου Νομικού Συμβούλου μας, του κ. Εμμανουηλίδη, να βρούμε πως 
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μπορεί με το νέο Καταστατικό να βελτιστοποιηθεί αυτή η κατάσταση, ούτως 

ώστε να είμαστε και σχετικά νόμιμοι. Υπερβολική κατανόηση χρειάζεται, 

κύριοι. Διάθεση. Για τον μεγάλο χρόνο τον οποίο διαθέτουμε, θα πρέπει να 

έχουμε και τη δική σας την κατανόηση. Και καμιά φορά άμα ζητάμε κάτι, έστω 

και με ένα τηλέφωνο, ας βοηθάτε να παίρνετε και σεις κανέναν άλλον, να του 

πούμε «Έχουμε να κάνουμε και αυτό το θέμα».  

Είπαμε να κάνουμε ένα σχέδιο κινητοποιήσεως. Θα το κάνουμε και αυτό 

κάποια στιγμή, αλλά τουλάχιστον μέχρι που να γίνουν αυτά τα πράγματα, 

βοηθάτε στις προσπάθειες μας αυτές για να μην αναλώνουμε πολύ χρόνο σε 

αυτά τα θέματα. 

Μετά από όλες αυτές τις καταστάσεις που αντιμετωπίσαμε γύρω από το 

θέμα αυτό, της σύγκλησης της Γενικής Συνέλευσης, το Διοικητικό Συμβούλιο 

αποφάσισε να εισηγηθεί στη σημερινή Γενική Συνέλευση να εγκρίνετε την 

αναστολή της απαίτησης του άρθρου 32 του Καταστατικού, μέχρι την ψήφιση 

του νέου τροποποιημένου στο σημείο αυτό Καταστατικού σε ό,τι αφορά στην 

αποστολή εγγράφων προσκλήσεων από το Διοικητικό Συμβούλιο.  

Η ενημέρωση να περιορίζεται μόνο στη δημοσίευση της πρόσκλησης 

στην εφημερίδα του Συλλόγου μας, τα «ΝΕΑ του Σ.Α.Σ.». 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται ή δεν εγκρίνεται;  

ΜΕΛΟΣ: Μπορούμε να κάνουμε το εξής. Η πρώτη Συνέλευση σας να την 

ορίζουμε τυπικά στα Γραφεία του Συλλόγου και να μην γίνεται, και η 

επαναληπτική να είναι και η κύρια η οποία θα γίνεται εδώ πέρα. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εάν μπορεί να σταθεί αυτό νομικά. Κύριε 

Εμμανουηλίδη, αυτό το οποίο εισηγήθηκε ο συνάδελφος, υπάρχει τρόπος να 

νομιμοποιείται; Δηλαδή να γράψουμε «Η πρώτη στα Γραφεία του Συλλόγου», 

οπότε θα ξέρουμε σαν συνθηματικό, ας πούμε, ότι δεν είναι η επίσημη και η 

δεύτερη, όταν θα λέμε σε κάποιο χώρο μεγάλο, τότε να είναι η επίσημη;  
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Μπορεί να νομιμοποιηθεί μια τέτοια διαδικασία;  

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ (Νομικός Σύμβουλος): Αυτό θα είναι ένα μόρφωμα, το 

οποίο δεν ισχύει σε κανένα Καταστατικό και σε κανένα Σύλλογο. Θεωρώ ότι 

υπάρχουν πολλοί άλλοι τρόποι που να μπορούμε να έχουμε τη δυνατότητα να 

πούμε της απαρτίας. Δηλαδή μπορούμε να καθιερώσουμε το φαξ, μπορούμε να 

καθιερώσουμε το βασικότερο. Οι συνάδελφοι οι οποίοι είναι στην επαρχία και 

οι οποίοι δεν μπορούν να έρθουν, λογικό είναι. Θα μπορούν οι αντιπρόσωποι 

μας να παίρνουν εξουσιοδότηση και να στέλνουν και να λένε: «Παρόντες στη 

γενική Συνέλευση 30 άτομα από το Βόλο, 10 άτομα από τη Λάρισα, 40 άτομα 

από την Κρήτη» και να έχουμε την απαρτία. Είναι κάτι. Θα το δούμε, θα το 

μελετήσουμε. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Άραγε θα προσπαθήσουμε να το περάσουμε μέσα στο 

νέο Καταστατικό.  

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Ας το δούμε. Εν πάσει περιπτώσει μπορούμε να 

στείλουμε προς το παρόν και  θα το δούμε. Θα βρούμε τον πρόσφορο τρόπο, 

να αποφύγουμε έξοδο και πρόβλημα. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Τουλάχιστον τώρα μέχρι που να φτάσουμε σε αυτή τη 

νομιμοποίηση μέσω του Πρωτοδικείου, εγκρίνετε αυτό που είπαμε, να μην 

στέλνουμε τις επιστολές τουλάχιστον; Μόνο στις εφημερίδες «ΝΕΑ Σ.Α.Σ» 

και «ΗΧΩ ΤΩΝ ΑΙΘΕΡΩΝ». 

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται … Εγκρίνεται. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει,  θα μεριμνήσει ο Σύλλογος αυτό.  

 

Η Γ.Σ. εγκρίνει την πρόταση: : H πρόσκληση για τη σύγκληση της Γενικής 

Συνέλευσης του Συλλόγου να μην στέλνεται στο καθένα μέλος αλλά να 

δημοσιεύεται στις εφημερίδες «ΝΕΑ ΤΟΥ Σ.Α.Σ.» και «ΗΧΩ ΤΩΝ 

ΑΙΘΕΡΩΝ». 
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Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εκλογίκευση των μισθολογικών προαγωγών. 

Ενημέρωση των ηγεσιών πολιτικών κομμάτων, για το Σύλλογο, τους σκοπούς 

του και τα προβλήματα τα οποία αντιμετωπίζει. 

 * Υπηρεσίες Υγείας από το ΓΝΑ. 

 * Ισοτιμία Πτυχίων. Ένα μεγάλο θέμα, το οποίο είναι πολύ δύσκολο. 

 * Αναβάθμιση Εφημερίδας (Δομή, περιεχόμενα, συχνότητα έκδοσης, 

αγγελίες, συνδρομές κλπ.). 

 * Περιφερειακές Επισκέψεις και Ενημερώσεις, για λόγους άμεσης 

επικοινωνίας και προσέλκυσης περισσότερων μελών. 

 * Επισκέψεις Ενημέρωσης Διοικήσεων Μονάδων και εν ενεργεία 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ. Είναι ένα σχέδιο, το οποίο υπάρχει. Δεν έχει ακόμα 

προγραμματιστεί. Δεν έχει αρχίσει, ακόμα, να υλοποιείται.  

 * Επαναφορά Τεχνικού Επιδόματος: Θα επιμείνουμε, μήπως 

μπορέσουμε και επαναφέρουμε σε όλους αυτούς τους ανθρώπους το τεχνικό 

επίδομα, διότι ξέρουμε τι σημαίνει να είσαι πάνω στην πίστα ή στα βουνά ή σε 

ορισμένες δύσκολες περιοχές και συνθήκες. 

 * Στέγη Αξιωματικών & Υπαξιωματικών. Ο ΑΟΟΑ, εδώ πέρα, έχει 

δημιουργήσει ένα καθεστώς, το οποίο για να μην κρυβόμαστε, το διοικεί ο 

Στρατός Ξηράς. Ότι θέλουν, κάνουν! Τα άλλα δύο Σώματα δυστυχώς 

απουσιάζουν, ενώ είναι μέλη και στα Διοικητικά Συμβούλια. Θα πρέπει εδώ 

πέρα να το δούμε, διότι είναι κρίμα, ένας εργάτης έξω με το πρώτο ένσημο, να 

αρχίζει να θεμελιώνει δικαίωμα στέγης, κι εμείς, ο Υπαξιωματικός ιδιαίτερα 

προέλευσής μας, να περιμένει να γίνει Ανθυπασπιστής για να μπει, εφόσον 

μπει, σε έναν κλινικά νεκρό Οργανισμό. Πρέπει να αναζωογονηθεί, να γίνει 

κάτι γι’ αυτό το θέμα. 

* Προσπάθειες Ενίσχυσης Οικονομικών Συλλόγου: Προς το σκοπό αυτό,  
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το Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε να σας θέσει τις παρακάτω προτάσεις:  

- Την ανακήρυξη του έτους 2008 σε Έτος Στέγης, σύμφωνα με την 

πρόταση την οποία σας κάναμε και μας έχει  καταθέσει ο συνάδελφος 

κ.Γιαννόπουλος. Έτσι προσβλέπουμε στην ευαισθητοποίηση των 

συναδέλφων να ενισχύσουν με γενναιοδωρία το λογαριασμό στέγης, 

ώστε να αποκτήσουμε το «Σπίτι του Αποφοίτου της ΣΤΥΑ».  

- Την εφάπαξ παραγραφή των προ του 2000 οφειλών παλαιών 

συναδέλφων-μελών, με την προϋπόθεση ότι θα μεριμνήσουν για τον 

εντός εξαμήνου διακανονισμό των υπολοίπων οφειλών.  

Τούτο θα απαλλάξει πολλούς συναδέλφους, παλιά μέλη του Συλλόγου, από 

συσσωρευμένες οφειλές, οι οποίες τους κρατούν μακριά από το Σύλλογο, παρά 

το ότι, όπως πολλοί έχουν ομολογήσει, θα ήθελαν να συμμετέχουν ενεργά και 

με ανελλιπή τήρηση των υποχρεώσεών τους στο μέλλον. Διαφορετικά, θα 

είμαστε αναγκασμένοι να προχωρήσουμε στη διαγραφή τους και την διακοπή 

αποστολής των «ΝΕΩΝ ΤΟΥ Σ.Α.Σ.».  

Ελπίζουμε ότι έτσι δημιουργούνται σημαντικά κίνητρα και θα υπάρξει η 

αναγκαία κατανόηση και συνδρομή όλων στην πραγμάτωση των σκοπών και 

των στόχων του Συλλόγου. Δεν ξέρω εάν αυτές τις προτάσεις τις εγκρίνετε. 

ΜΕΛΟΣ: Πόσοι είναι αυτοί που εμπίπτουν σ’ αυτή την κατηγορία;  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Είναι αρκετοί. Κύριε Ζεβόλη;  

ΜΕΛΟΣ: Δεν είναι έτοιμος να απαντήσει. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Είναι αρκετοί, κύριοι. Τώρα να τους μετρήσουμε, 

πρέπει να σας δώσουμε ανά έτος κλπ. Έχουμε ακριβή εικόνα πόσοι είναι 

σήμερα οι παλαιοί οφειλέτες, πριν το 2000;  

ΖΕΒΟΛΗΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου) 660. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Καταλαβαίνετε ότι είναι πάρα πολλοί. Λέμε να κάνουμε  
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αυτή την κίνηση, γιατί είπαν πολλοί ότι έχουν καλώς ή κακώς συσσωρευτεί 

ορισμένα βάρη. Μην παραβλέπουμε ότι έχουμε και την οικονομική συγκυρία, 

λόγω προέλευσης, λόγω κοινωνικού περιβάλλοντος, όλα αυτά τα πράγματα. 

Δεν ξέρω. Εάν εσείς το εγκρίνετε, ελπίζουμε μόνο έτσι. Διαφορετικά, είμαστε 

αναγκασμένοι να τους διαγράψουμε. Και η διαγραφή, είναι εύκολη λέξη. Η 

προσπάθεια όμως, νομίζω ότι θα πρέπει να γίνει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνετε να τους διαγράψουμε τα χρέη; Σηκώστε τα χέρια σας, 

πόσοι εγκρίνετε. 

Ακολουθεί ψηφοφορία με ανάταση του χεριού 

………………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται.  

 

Η Γ.Σ. εγκρίνει την πρόταση για διαγραφή των προ του 2000 οφειλών 

παλαιών μελών του Συλλόγου, με την προϋπόθεση της τήρησης εφεξής των 

υποχρεώσεών τους προς το Σύλλογο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίστε κ. Καράμπελα. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ:  

           * Θέλουμε να κοιτάξουμε να αναβαθμίσουμε την ιστοσελίδα του 

Σ.Α.Σ., με μια καλή επιμέλεια και αναβαθμισμένη ενημέρωση, διότι 

τουλάχιστον σήμερα οι νέοι κύριοι έχουν αυτό το χώρο με τον οποίο 

λειτουργούν. Έχουμε σήμερα ευτυχώς άτομα μέσα στο Σύλλογο μας, όπως 

είναι ο κ.Βούλγαρης, ο οποίος επιμελήθηκε και όλη αυτή την παρουσίαση που 

βλέπετε, γιατί μπορεί να βλέπετε ορισμένα νούμερα απλά, αλλά του έχει πάρει 

κάμποσο χρόνο για να το φτιάξει. Δεν είναι απλά τα πράγματα. 

 * Θα πρέπει να κάνουμε ορισμένες εθιμοτυπικές ενημερωτικές 

επισκέψεις και στην στρατιωτική ακόμα ηγεσία αλλά και στην πολιτική. Δεν 
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θα αφήσουμε κανέναν, κύριοι, που να μην ενημερωθεί. Να ξέρουν όλοι τα 

προβλήματά μας. Να ξέρουν τι εμείς ζητάμε, και οπωσδήποτε να αντιληφθούν 

ότι εμείς δεν προτιθέμεθα να τα αφήσουμε ως έχουν. 

 * Συνεργασία Σ.Α.Σ. με Ε.Α.Α.Α. και συλλογικούς φορείς. Με την  

υφιστάμενη σχέση μας με τον EUROMIL και προκειμένου να αποφύγουμε 

πιθανές πρόσθετες επιβαρύνσεις για περίοδο που θα μπορούσαμε να 

υποβάλουμε ενδεχόμενο αίτημα διαγραφής μας, αλλά και εκ των πραγμάτων 

οφείλουμε να αναμείνουμε για να τεθεί πρώτα στη Γενική Συνέλευση για 

έγκριση, ζητούμε να εξουσιοδοτήσετε το Δ.Σ. για τη διαχείριση του όλου 

θέματος και να ενημερώσουμε τη Γενική Συνέλευση στην πρώτη Γενική 

Συνέλευση, μετά τη σχετική απόφαση. Δηλαδή αν πάρουμε μια απόφαση και 

δεν την κοινοποιήσουμε έγκαιρα, δηλαδή πριν τον Ιούνιο στο EUROMIL, θα 

είμαστε υποχρεωμένοι να πληρώσουμε και τον άλλο χρόνο. Είναι έτσι το 

Καταστατικό του. Γι’ αυτό εάν το εγκρίνετε, μόλις η Επιτροπή η αρμόδια 

συγκεντρώσει όλα τα στοιχεία που χρειάζονται για να πάρουμε την τελεσίδικη 

απόφαση, ιδιαίτερα σε ό,τι αφορά την διαγραφή μας, να πάρουμε την απόφαση 

σαν Διοικητικό Συμβούλιο και στην πρώτη Γενική Συνέλευση να σας 

ενημερώσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται; 

ΣΑΡΑΒΑΣ: Ξέρουμε τι σημαίνει EUROMIL; Ξέρουμε ποια είναι τα οφέλη 

από το EUROMIL;  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Σαράβα, την Επιτροπή αυτή την κάναμε επειδή 

μέχρι σήμερα δεν έχουμε αναλύσει σε βάθος όλες αυτές τις παραμέτρους. 

Μέχρι στιγμής μπορούμε να επικαλεστούμε ορισμένα πράγματα. Για εμάς 

όμως, δεν είναι αρκετά. Και δεν είναι αρκετά, γιατί δεν έγινε σωστή 

διαχείριση, ολοκληρωμένη διαχείριση, να το ψάξουμε. Διότι μην ξεχνάμε, ότι 
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έχει 500.000 και πλέον κόσμο στη δύναμή του. Εν ενεργεία και αποστράτους. 

Συνεπώς για να μείνουν αυτοί οι άνθρωποι, ίσως κάτι απολαμβάνουν. Είτε σε 

αμεσότερο επίπεδο, είτε σε ευρύτερο και για την κοινωνία των αποστράτων. 

Κάποια περίοδο, είχα δει ότι ακόμα και για τις χήρες ενδιαφέρονταν. Αυτά, 

όμως, είναι αποσπασματικά πράγματα. Προκειμένου να σας ενημερώσουμε τι 

ακριβώς είναι αυτό το EUROMIL, τι μπορεί να μας προσφέρει, η Επιτροπή 

αυτή θα ενεργήσει σε βάθος, και με την πρώτη ευκαιρία θα σας πούμε, κύριοι. 

Και να είστε βέβαιοι, ότι θα προσπαθήσουμε να λειτουργήσουμε όσο 

νομίζουμε πιο καλύτερα, επ’ αγαθώ του Συλλόγου μας, πάντοτε.  

 Εάν νομίζετε ότι πρέπει να μην το συνεχίσουμε και θέλετε να 

διαγραφούμε από τώρα, ορίστε, εδώ είστε.  

ΜΕΛΟΣ: Τα 3.500,00 € θα πληρωθούν;  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Σας το ανέφερα. Επειδή δεν το είχαμε γνωστοποιήσει, 

από πέρυσι, φέτος θα το πληρώσουμε. Αν μέχρι τον Ιούνιο δεν αποφασίσουμε 

για τον επόμενο χρόνο, θα ξαναπληρώσουμε.  

ΜΕΛΟΣ: Πριν κλείσει το θέμα, έχω δώσει χαρτάκι να μιλήσω γι’ αυτό το 

πράγμα. 

(Ταυτόχρονες συγκεχυμένες συζητήσεις εκτός Πρακτικών). 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Μητρόπουλε, αν είναι δυνατόν, να το αφήσουμε 

τότε, μαζί με τις τοποθετήσεις σας, στο τέλος, κύριε Πρόεδρε, επειδή θέλουν 

να μιλήσουν επί του συγκεκριμένου θέματος, να το αφήσομε στο τέλος για τη 

λήψη της αποφάσεως.  

 * Επαναφορά Ποσόστωσης Εισαγωγής Τέκνων Στρατιωτικών σε 

Στρατιωτικές Σχολές: Εάν δείτε το καινούριο σχέδιο νόμου κύριοι τώρα, 

προστίθενται και άλλοι. Εμείς μόνο, οι στρατιωτικοί, αφαιρεθήκαμε από μέσα. 

Και το Συμβούλιο της Επικρατείας έκρινε ότι είναι αντισυνταγματικό. Εμείς 
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είμαστε αντισυνταγματικοί; Δεν ξέρω πώς το εννοεί. Όταν τα παιδιά μας είναι 

σχεδόν στρατικοποιημένα, μέσα από τον τρόπο της ζωής μας, της οικογένειας 

μας και στις μονάδες. Αυτό δεν θα το αφήσουμε. Θα το προσπαθήσουμε. 

 * Επέκταση διατάξεων προαγωγής Ν.2913/01 και σε Ανθυποσμηναγούς, 

Υποσμηναγούς και Αντισμηνάρχους. Εδώ πρέπει να ξέρετε ότι οι περισσότεροι 

που έχουν γίνει σήμερα Σμήναρχοι, από τους νεότερους τουλάχιστον, έχει γίνει 

επειδή κατορθώθηκε - και αυτό πάλι με ενέργειες του Συλλόγου μας - να 

παρακαμφθεί αυτό το εμπόδιο που υπήρχε στους Επισμηναγούς, για να γίνει ο 

αντίστοιχος της εποχής εκείνης Επισμηναγός χειριστής, ιπτάμενος. 

Παρακάμφθηκε αυτό το εμπόδιο και έτσι γίνονται πλέον Σμήναρχοι. Δεν ισχύει 

όμως το ίδιο και για τους βαθμούς που προανέφερα. Προσπαθούμε να δούμε 

μήπως μπορούμε να κάνουμε κάτι και σ’ αυτό το σημείο. Διότι είναι δεδομένο 

ότι και οι ιπτάμενοι άρχισαν να κολλάνε, και τότε καταλαβαίνετε τι θα γίνουν 

οι δικοί μας.  

* Βιβλιοδεσία Φύλων Εφημερίδας «ΝΕΩΝ ΤΟΥ Σ.Α.Σ.». Έχουμε κάνει 

πολλές προσπάθειες. Δεν το έχουμε κατορθώσει. Η εφημερίδα, κύριοι, είναι 

γεγονός, είναι ένα σημαντικότατο αρχειακό και ιστορικό στοιχείο, το οποίο θα 

ήταν καλό - όταν πιστεύω το επιτύχουμε - να το προμηθευτείτε όλοι.  

* Μνημόνια Ενεργειών-Αρμοδιοτήτων Περιφερειακών Εκπροσώπων. 

Έχουμε Περιφερειακούς Εκπροσώπους, βλέπω τον κ. Μακρή εδώ πέρα, έχει 

μείνει. Ο κ. Χαλουλάκος, έφυγε ο άνθρωπος γιατί έχει ταξίδι. Βλέπετε είναι και 

αυτά. Οι άνθρωποι αυτοί, κύριοι, πρέπει να έχουν κάποιο μνημόνιο και κάποια 

συχνή επαφή μαζί μας, για να συντονίζουμε τις ενέργειες και να 

καταλαβαίνουν ότι δεν είναι αφημένοι στην τύχη τους. Θα βγει ένα μνημόνιο, 

θα οργανωθεί, θα συγκροτηθεί ένας φάκελος με όλα τα  σχετικά, για να 

μπορούν και αυτοί να λειτουργούν. Και παράλληλα, να δουν πώς θα 
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λειτουργούν, γιατί το να μετακινούνται εδώ, είναι και ορισμένες δαπάνες. Ήδη 

έχουμε αποφασίσει ότι όποιοι μετακινούνται εδώ, εφόσον έχουν υποβληθεί σε 

κάποια δαπάνη, το Διοικητικό Συμβούλιο θα τους καταβάλει τη σχετική 

δαπάνη. 

* Προετοιμασία Εορταστικών Εκδηλώσεων για τα 60 χρόνια ΣΤΥΑ. 

Κύριοι, του χρόνου η Σχολή μας συμπληρώνει 60 ολόκληρα χρόνια. Πρέπει να 

γίνει ό,τι το καλύτερο. Κι εδώ χρειαζόμαστε ιδέες, αλλά και τη συμβολή σας; 

τη συμμετοχή σας, κύριοι. Δεν είναι απλό πράγμα να οργανωθούν τέτοιες 

επετειακές εκδηλώσεις.   

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Οπωσδήποτε, οι παλιοί πιο πολύ, γιατί έχουν στοιχεία 

να μας προσφέρουν και να γίνουν σημεία αναφοράς στους νεότερους. 

 * Κοινωνικές Εκδηλώσεις: Είναι ένα κομμάτι, στο οποίο πάσχουμε. 

Θέλω να πιστεύω ότι ο κ. Ανδρικόπουλος και οι υπόλοιποι, εμείς του 

Διοικητικού Συμβουλίου, να συμβάλουμε. Να βάλουμε ένα νέο τρόπο 

επικοινωνίας. Οι εκδηλώσεις αυτές έχουν περισσότερο ως στόχο να 

επικοινωνούμε, να αποκτήσουμε μια συνοχή. Θα το προσπαθήσουμε, στο 

μέγιστο που μπορούμε, αυτό τον χρόνο. Γι’ αυτό ας κάνουμε πρώτα αρχή από 

το χορό, στις 7 Μαρτίου. Σας ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ, θα είμαστε σύντομοι. Αρχίζουμε από τον κ. 

Εμμανουηλίδη και σειρά έχει ο κ. Μπερδένης. Θα πρέπει να είμαστε λίγο 

σύντομοι, 3 - 3,5 λεπτά για να τελειώνουμε. Είμαι υποχρεωμένος, τώρα αυτή 

τη στιγμή  έχω λάβει δύο φακέλους οι οποίοι ήταν και οι δύο εσώκλειστοι, από 

τον κ. Ρώτα και το συνάδελφο κ. Γονατά.  

 Ο κ. Γονατάς με πήρε τώρα τηλέφωνο και  με διαβεβαίωσε, διότι εγώ 

δεν είχα πρόθεση να τους ανοίξω, δεδομένου ότι δεν ήξερα μήπως τυχόν 
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υπάρχει κάτι μεμπτό κλπ. και αφού θα ήταν απόντες, πώς θα μπορούσαν να 

μιλήσουν, να απαντήσουν οι άνθρωποι; Και το παραδίδω, τουλάχιστον για τον 

κ. Ρώτα, στα Πρακτικά, να το ανοίξει το Δ.Σ. διότι δεν ξέρουμε κλπ.  

Ο κ. Γονατάς με διαβεβαίωσε ότι αν ήταν ένας χαιρετισμός, κανένα 

πρόβλημα. και μου λέει και σας το διαβάζω, γιατί απλώς κάνει μια εισήγηση. 

«Για προσωπικούς λόγους ευρίσκομαι εκτός Αθηνών. Γι’ αυτό σας 

παρακαλώ όπως διαβάσετε προς τα μέλη τα παρακάτω αναφερόμενα -  

προτεινόμενα: 

- Εισηγούμαι την τροποποίηση του Καταστατικού, ώστε να υπάρξει 

περιοριστικό άρθρο για τη θεσμική θέση του Ταμία του Σ.Α.Σ. Να μην 

δύναται να ψηφιστεί από τα μέλη του Δ.Σ. το ίδιο πρόσωπο, πέραν των 

δύο περιόδων, όπως ακριβώς ισχύει για τον Πρόεδρο και το οποίο εγένετο 

επί προεδρίας μου. Η τροποποίηση αυτή θα βοηθήσει στην εξάλειψη τυχόν 

αμφισβητήσεων ως προς τη σωστή διαχείριση των οικονομικών του 

Σ.Α.Σ.  

Σας παρακαλώ κύριε Πρόεδρε, όπως συμπεριληφθεί και η δική μου 

πρόταση και καταγραφεί στο Βιβλίο των Γενικών Συνελεύσεων του Σ.Α.Σ. 

Επιπροσθέτως, σας γνωρίζω ότι η ίδια πρόταση εγένετο  και στην περσινή 

Γενική Συνέλευση του Συλλόγου». 

Αυτή είναι η επιστολή του κ. Γονατά. 

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Η οποία είναι σωστή, κατά την άποψή μου. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μας λέει, όμως, για να έρθει προς έγκριση. Λέει απλώς για 

να καταχωρηθεί, κ. Τσουκνίδα. Οπότε, την καταχωρούμε. Και για τον κ. Ρώτα, 

εγώ μαζί με  τους υπόλοιπους συναδέλφους μου, κρίναμε ότι δεν πρέπει να 

ανοιχτεί, διότι δεν ξέρουμε τι μπορεί να περιέχει μέσα και να έχουμε με τους 

ανθρώπους τίποτα. Απλώς, θα πούμε καταθέτουμε …. 
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ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από το Συμβούλιο. 

ΜΕΛΟΣ: Όπως θα το πάρετε σφραγισμένο, θα το δώσετε στο Συμβούλιο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διότι δεν γνωρίζουμε, αυτή τη στιγμή, αν είναι κάτι επιλήψιμο, 

που δεν πιστεύω.  

Σ. ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ: Πρόεδρε, και που θα ξέρουμε τι γράφει;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφού δεν είναι εδώ ο κ. Ρώτας και κληθεί ο κύριος Πρόεδρος, 

με ποιον θα έχει αντίλογο; Εάν ήταν κάποιος χαιρετισμός  κ. Τσιμόγιαννη, 

μπορούσε να μας τον στείλει με ένα απλό χαρτί, με χαρά μας να τον 

διαβάσουμε. Εγώ και το Προεδρείο, οι υπόλοιποι συνάδελφοι, δεν 

αναλαμβάνουμε τέτοια ευθύνη να ανοιχτεί.  

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προς εμένα, αλλά ξέρω; Εγώ, δεν το ανοίγω.  

ΜΕΛΟΣ: Και τι σας την έστειλε, να την βάλετε στο εικονοστάσι; Να την 

διαβάσετε την έστειλε. 

Π. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ: Θα την διαβάσει το Διοικητικό Συμβούλιο και να μπορέσει 

να την επεξεργαστεί και να πάρει απόφαση. Και αν χρειαστεί, θα 

ενημερωθούμε μέσω εφημερίδος.  

ΜΕΛΟΣ: Την έστειλε στη Γενική Συνέλευση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στον Πρόεδρο την έστειλε. Εγώ σας λέω κύριε συνάδελφε, εάν 

ο μη γένοιτο, αυτή τη στιγμή υπάρχει κάτι κλπ., τη στιγμή που είναι απών …. 

ΜΕΛΟΣ: Την έστειλε σήμερα στον Πρόεδρο ή την έστειλε σε άλλο χρόνο;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι σε άλλο χρόνο. Εδώ, όπως ο κ.Γονατάς.  

ΜΕΛΟΣ: Όπερ σημαίνει ότι αφορά τη Γενική Συνέλευση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στον Πρόεδρο σ’ εμένα, της Γενικής Συνελεύσεως. Έχουμε εδώ 

τον κ.Εμμανουηλίδη. Κύριε Εμμανουηλίδη, εμείς εδώ πήραμε απόφαση μια 
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επιστολή από τον κ. Ρώτα. Του κ. Γονατά τη διάβασα, διότι τώρα με πήρε 

τηλέφωνο και με διαβεβαίωσε ότι είναι, εν πάσει περιπτώσει, αναγνώσιμη κλπ.  

 Ο κ. Εμμανουηλίδης έχει το λόγο.  

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Καταρχήν, καλή χρονιά κύριοι. Καθ’ όσον αφορά 

την επιστολή του κ. Ρώτα, επειδή προσωπικά έχω γνώμη, χθες μίλησα με τον κ. 

Ρώτα, ο οποίος μου είπε το εξής. Επειδή είχαμε μια συνομιλία δύο φορές πάνω 

σε διάφορα θέματα, είχε πάρει μια επιστολή από το Σύλλογο, έκανε μια 

επιστολή, μου έδωσε αυτή την επιστολή, μου λέει: «Ό,τι νομίζεις διέγραψε το, 

ό,τι νομίζεις άφησε το». Λέω:  «Κώστα, θα διαβαστεί η επιστολή αυτή στη 

Γενική Συνέλευση»; Μου λέει: «Κατά την κρίση σου». Του λέω: «Η κρίση μου 

είναι να μην διαβαστεί αυτή η επιστολή. Καλό είναι να την καταθέσουμε στα 

Πρακτικά και να την δώσουμε στον Πρόεδρο». Και έτσι συμφωνήσαμε. 

Επομένως, δεν υπάρχει λόγος αναγνώσεως.  

 Και μάλιστα, εξήγησα ότι επειδή γράφει ορισμένα πράγματα, θα υπάρξει 

ένας αντίλογος, δεν θα είσαι εδώ, δεν θα μπορέσεις να απαντήσεις. Επομένως, 

τίθεται η επιστολή στα Πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης και δεν χρειάζεται 

να διαβαστεί. Υπάρχει τίποτε άλλο;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι. Εγώ αυτό ήθελα κ. Εμμανουηλίδη, διότι εν πάσει 

περιπτώσει, κύριοι συνάδελφοι, δεν μπορώ εγώ να κάνω διαφορετικά.  

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δική μου ευθύνη. Όχι, να μην διαβαστεί. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ασφαλώς. Κατατίθεται στα Πρακτικά. Ο κ.Εμμανουηλίδης έχει 

το λόγο. Όσο μπορείτε πιο σύντομα. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Είναι γεγονός, ο χρόνος είναι περιορισμένος. 

Βέβαια θα μπορούσα πολλά πράγματα που ενδιαφέρουν συναδέλφους, να 

μεταφέρω. Θέλω, όμως κύριοι, να επισημάνω κάτι τραγικό που άκουσα απόψε. 

Και θα το επισημάνω και θα κάνω κατάχρηση του χρόνου.  
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Θα επισημάνω το εξής γεγονός, αυτό που άκουσα από τον τέως Αρχηγό, 

τον κ.Παπανικολάου. Άκουσα το εξής τραγικό συμβάν, ότι δύο 

Ανθυπασπιστές, ο ένας χαρακτηρίστηκε δημοκρατικός και ο άλλος μη 

δημοκρατικός και εκεί τα χαρτιά μπερδεύτηκαν με αποτέλεσμα ένας άνθρωπος 

να παραμείνει Ανθυπασπιστής και ένας άλλος συνάδελφος του να γίνει 

Σμηναγός. 

Αντιλαμβάνεστε, λοιπόν, την τραγικότητα αυτού του περιστατικού. 

Ένας άνθρωπος, να θίγεται η υπηρεσιακή, η κοινωνική, η επαγγελματική, η 

οικογενειακή του υπόσταση, γιατί χαρακτηρίστηκε, δεν ξέρω πως, 

δημοκρατικός, μη δημοκρατικός. Αν είναι δυνατόν! Αν είναι δυνατόν! Ένας 

άνθρωπος να εκλιπαρεί χρόνια και να λέει: «Εγώ έχω τα προσόντα, κύριε 

Αρχηγέ» και να έρχεται ο Αρχηγός και να το ξεπερνάει, γιατί ήταν, δεν ξέρω τι 

ήταν! Ο άλλος έτσι και ο άλλος έτσι και ήρθε ο κ.Παπανικολάου, ο οποίος 

έβαλε κάτω τα πράγματα και τον δικαίωσε τον άνθρωπο!  

Τραγικό! Ελάτε στη θέση ενός ανθρώπου, ο οποίος να έχει υποβιβαστεί 

και να έχει απαξιωθεί ηθικά και επαγγελματικά, γιατί χαρακτηρίστηκε από τον 

οποιονδήποτε βλάκα, ότι είναι έτσι ή δεν είναι ή είναι αλλιώς. Ατυχώς, θέλω 

να επισημάνω αυτό. Αυτό το σαράκι που τρώει τις Ένοπλες Δυνάμεις, τον 

κόκκινο, πράσινο, μπλε και όλα αυτά τα ….  

Είναι αδιανόητο άνθρωποι να υποβιβάζονται και να μην προωθούνται, 

καταξιωμένοι επαγγελματικά, γιατί κάποιος ηλίθιος, κάποιος ρουφιάνος πήγε 

και είπε κάτι, ότι «αυτός είναι έτσι, ο άλλος είναι έτσι» και να χαρακτηρίζεται 

της παρούσης ή της παρελθούσης καταστάσεως!  Είναι τραγικό! Είναι το 

σαράκι που τρώει τις Ένοπλες Δυνάμεις, ατυχώς, από τότε! Ακούσατε, από 

τότε υπήρχε δημοκρατικός και μη δημοκρατικός. 

Το επισημαίνω αυτό, θέλοντας να καταλήξω πού; Ξεκινήσαμε το  
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Σύλλογο με το σύνθημα, την προμετωπίδα της σημαίας μας «Άχρωμος–

Άοσμος». Φροντίστε λοιπόν να το διατηρήσουμε έτσι, άοσμο και άχρωμο 

πολιτικά, για να μπορέσουμε να προχωρήσουμε και να διεκδικήσουμε αυτά 

που πρέπει να διεκδικήσουμε. Αυτή ήταν η επισήμανση. 

Και μια δεύτερη επισήμανση. Το Καταστατικό του Συλλόγου και όλων 

των Συλλόγων, δεν μπορεί να διαλάβουν λεπτομέρειες, με αποτέλεσμα κάποτε 

όταν προκύπτουν κάποια θέματα να υπάρχουν διαφορετικές απόψεις και 

ερμηνείες του Καταστατικού. Και έτσι υπήρξε και στην προκειμένη 

περίπτωση. Είχαμε κάποια παρερμηνεία, είχαμε κάποιες εν πάσει περιπτώσει 

διχογνωμίες, που είχαν δημιουργήσει μια κατάσταση. 

Ήδη αυτό το θέμα έχει τακτοποιηθεί, υπό την εξής έννοια. Έχω κάνει  

έναν λεπτομερή οδηγό της λειτουργίας του Διοικητικού Συμβουλίου. Εκεί  

καλύπτω όλα τα θέματα που  μπορεί να αντιμετωπίσει ένα Διοικητικό 

Συμβούλιο (οικονομικά, διοικητικά, τα πάντα). Νομίζω, λοιπόν, ότι εάν 

προέκυψαν κάποιες διαφορετικότητες απόψεων κατά το παρελθόν, ότι αυτές οι 

απόψεις, πλέον, δεν θα υπάρξουν.  

Και αν θελήσουμε, εγώ το έθεσα υπόψη του Διοικητικού Συμβουλίου να 

το εγκρίνει, να το διαμορφώσει, να το συμπληρώσει. Και κάθε φορά να 

εγκρίνεται από κάθε Διοικητικό Συμβούλιο, για να αποτελεί το συμπλήρωμα 

του Καταστατικού του Συλλόγου. Και πάλι επαναλαμβάνω, δεν μπορεί ένα 

Καταστατικό να καλύπτει όλες τις περιπτώσεις. Δεν μπορεί να λέει δηλαδή αν 

θα πρέπει να στείλουμε στεφάνι και πότε, σε ποια περίπτωση θα στείλουμε ή 

δεν πρέπει να στείλουμε. Το ρυθμίζουμε. 

Έχουμε θέματα φορολογικά, τα οποία ιδέα δεν είχαμε το τι υποχρεώσεις 

έχει ο Σύλλογος, όταν γίνεται ένας χορός. Κανείς δεν ήξερε τίποτα και τι 

συνέπειες έχει. Βρήκα τις ανάλογες οδηγίες του Υπουργείου Οικονομικών, τις 
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αποφάσεις, έθεσα υπόψη και πιστεύω ότι δεν θα υπάρξει κανένα πρόβλημα. 

Τελείωσα με τις επισημάνσεις. 

Τώρα ήθελα να πω μερικά θέματα που έχουν σχέση για όλο τον κόσμο, 

να τα επισημάνω, γιατί πολύς κόσμος βλέπω που έρχομαι σε επαφή, ότι δεν 

έχει ιδέα πάνω στα δικαιώματά του. Καταρχήν θα ξεκινήσω με τη 

διαφοροποίηση που δημιούργησαν οι δύο νόμοι, ο Ν.2838/00 και ο Ν.3016/00. 

Δηλαδή,  εκ παραγωγικών και μη παραγωγικών Σχολών. Αυτό είναι 

ανεπίτρεπτο. Αυτό είναι αντισυνταγματικό. Είναι αδιανόητο να λέμε είναι εκ 

παραγωγικών ο Σμήναρχος και μη παραγωγικών ο άλλος Σμήναρχος, και να 

έχουμε μια διαφοροποίηση σε βαθμούς. Απαράδεκτο! 

Είναι δε απαράδεκτο και εκ του γεγονότος ότι οι παρελθόντες νόμοι, 

δηλαδή ο πρώτος νόμος, ο οποίος εισήγαγε τις μισθολογικές προαγωγές, ο 

Ν.988/79 και ο μεταγενέστερος ο Ν.1375/80 κλπ., δεν έκανε διάκριση. Έλεγε 

«Αντισμήναρχος», «Αντισμήναρχος» παίρνει αυτό, παίρνει εκείνο κλπ. Δεν 

έκανε διάκριση παραγωγική – μη παραγωγική Σχολή!  

Εδώ, οι δύο αυτοί νόμοι, εισάγουν ανεπίτρεπτη διάκριση, έχουν 

παράβαση του άρθρου 4 του Συντάγματος και είναι ένα θέμα, το οποίο πρέπει 

να το πολεμήσει η κατηγορία των εξ Υπαξιωματικών προερχομένων. Το θέμα 

αυτό μπορούμε, ήδη θα το ξεκινήσουμε, εγώ συλλέγω στοιχεία. Θα το 

πολεμήσουμε μέχρι και επιπέδου Συμβουλίου Επικρατείας και εν συνεχεία και 

στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων. 

Πρόσφατα ήρθε στα χέρια μου μια απόφαση του Δικαστηρίου των 

Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων. Για πρώτη φορά ασχολήθηκε, μέχρι τώρα, δεν είχε 

ξανασχοληθεί με μισθολογική προαγωγή το Δικαστήριο Ανθρωπίνων 

Δικαιωμάτων και δικαίωσε επτά Αστυνομικούς της Φιλανδίας, οι οποίοι 

προσέφυγαν εκεί, διότι είχαν υποβαθμιστεί μισθολογικά.  
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Θέτω το εξής θέμα, ο Ν.2838/00 είχε αγνοήσει τελείως τους 

Αντισμηνάρχους και τους Σμηνάρχους. Τίποτα, καμία μισθολογική προαγωγή. 

Τότε λοιπόν είχα κάνει  μια προσφυγή από Αντισμηνάρχους εν ενεργεία και 

ζητούσαμε την εξομοίωση με τους Αντισμηνάρχους εκ παραγωγικών Σχολών. 

Βγήκε απόφαση του Διοικητικού Πρωτοδικείου και είπε ότι άλλη κατηγορία 

των Αξιωματικών, άλλη κατηγορία των Υπαξιωματικών και ως εκ τούτου 

δικαιολογείται η διαφοροποίηση. 

Αυτή η απόφαση έχει ακόμα περιθώρια προσβολής στο Διοικητικό 

Εφετείο, στο Συμβούλιο Επικρατείας και εν συνεχεία. Γιατί εάν κριθεί το θέμα 

της συνταγματικότητας ή της αντισυνταγματικότητας, από εκεί και έπειτα 

ανοίγει ο δρόμος. Θέλω να επισημάνω ότι τα Διοικητικά Πρωτοδικεία, τα 

κατώτατα δικαστήρια, είναι δύσκολο να κρίνουν αντισυνταγματικότητα.  

Το Συμβούλιο Επικρατείας μόνο κρίνει θέματα αντισυνταγματικότητας. 

Και μάλιστα όταν το Τμήμα κρίνει ότι είναι αντισυνταγματικός ο νόμος, πλέον  

το παραπέμπει στην Ολομέλεια, για να υπάρχει απόφαση της Ολομέλειας, ότι ο 

νόμος είναι αντισυνταγματικός.  

Έχουμε, λοιπόν, περιθώρια, αν θέλετε το θέτω υπόψη του Διοικητικού 

Συμβουλίου, είναι δυο-τρεις συνάδελφοι, που έχουν προσφύγει, δεν έχει 

περάσει η προθεσμία των 60 ημερών, να το κυνηγήσουμε εφετειακά, να το 

κυνηγήσουμε στο Συμβούλιο Επικρατείας και να το πάμε και στο Ανθρωπίνων 

Δικαιωμάτων. Θα το αποφασίσετε και θα μου πείτε. 

 Άλλο θέμα τώρα, το οποίο απασχολεί συναδέλφους, είναι το γεγονός ότι 

αποκαταστάθηκαν διοικητικά, που είπε ο κ.Γκατζόγιας. Αποκαταστάθηκαν 

διοικητικά ακόμα και με επανάκριση. Απαράδεκτο γεγονός. Με επανάκριση, 

να σε δικαιώνει και να σου λένε δεν παίρνεις μικτά και δεν παίρνεις 

συμπληρωματικό, δεν παίρνεις το εφάπαξ βοήθημα το συμπληρωματικό. 
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 Σε αυτή την περίπτωση σας λέω - επειδή δεν το ξέρετε - πέρα από την 

κινητοποίηση που πρέπει να γίνει για να γίνει ρύθμιση, δεν ξέρουμε όμως αν 

θα τακτοποιήσει και αναδρομικά το θέμα, γιατί μπορεί να το ρυθμίσει για το 

μέλλον, υπάρχει το θέμα της αγωγής. Δηλαδή κάνουμε αγωγή κατά του 

Δημοσίου και λέμε ότι «Κύριε, με αδίκησαν τα όργανά σου, έχασα το 

συμπληρωματικό μέρισμα και την αύξηση του μερίσματος, το 

συμπληρωματικό εφάπαξ, και υποχρεούσαι εσύ σύμφωνα με το 105 του 

εισαγωγικού νόμου του Αστικού Κώδικα, να με αποκαταστήσεις».  

 Έχουμε κάνει αγωγές, έχουν βγει οι αποφάσεις και δικαιώνονται. Όποιος 

εμπίπτει στην περίπτωση αυτή και δεν έχει παραγραφεί η απαίτησή του - που 

είναι 5ετής - μπορεί να απευθυνθεί στο Σύλλογο και ό,τι θέλει αν είναι να το 

κυνηγήσουμε. Πέρα από το γεγονός της νομοθετικής ρύθμισης. 

 Ένα άλλο θέμα είναι με τους μονίμους εξ εφεδρείας. Οι μόνιμοι εξ 

εφεδρείας ως γνωστόν, δεν δικαιούνται συμπληρωματικό εφάπαξ. Έχουμε 

κάνει προσφυγές στο Διοικητικό Πρωτοδικείο, έχει φτάσει σε επίπεδο 

Συμβουλίου Επικρατείας. Έχει βγει μια απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας, 

η οποία είναι παρεμφερής, πολύ βοηθητική.  

Την ημέρα της δίκης, αυτή την απόφαση την οποία περιμένω τώρα είναι 

του Παναγιώτη Γκιόκα, όπου είχε πάει ο Νομικός Σύμβουλος του Μετοχικού 

Ταμείου, του (ΤΑΣΑ) ουσιαστικά, και ο οποίος κυριολεκτικά χτυπιόταν στο 

δικαστήριο, στο Συμβούλιο Επικρατείας και έλεγε ότι «Αν γίνει δεκτό, θα 

καταστραφεί το Ταμείο» κλπ.   Έχει προβληματίσει το δικαστήριο. Αυτή θα 

είναι η απόφαση –πιλότος, γιατί όλες οι άλλες θα πάνε «πακέτο» εν συνεχεία. 

Έχει προβληματιστεί το δικαστήριο απ’ ότι αντιλαμβάνομαι, γιατί έχουν 

περάσει δέκα μήνες και δεν έχει βγει απόφαση. Όμως όσοι έχετε παρόμοιο 

αίτημα, να το προωθήσετε, να υπάρχει η αίτηση στο Μετοχικό Ταμείο ότι 
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«Ζητώ συμπληρωματικό εφάπαξ» και να προχωρήσει και θα δούμε, διότι η 

απόφαση μέρα με την ημέρα πρέπει να βγει, την περιμένουμε. 

Άλλο θέμα είναι το θέμα των μισθολογικών προαγωγών. Τις 

μισθολογικές προαγωγές όσοι τις ζήτησαν, καλώς τις ζήτησαν. Όσοι τα 

πήρανε, καλώς τα πήρανε. Πολλοί όμως οι οποίοι καθυστέρησαν να 

υποβάλουν αιτήσεις, οι οποίοι επίσης άλλων εκκρεμούν οι διαφορές οι 

μισθολογικές, επειδή το Π.Δ. 166/2000 δηλαδή ο Συνταξιοδοτικός Κώδικας 

προβλέπει ότι «αναδρομικά δίδονται μόνο για μια τριετία από τότε που 

εκδίδεται η απόφαση του Γενικού Λογιστηρίου για την καταβολή», πολύς 

κόσμος από εδώ και έπειτα θα έχει πρόβλημα, διότι θα τον δικαιώνει. Θα 

πρέπει να πάρει τις μισθολογικές προαγωγές είτε από το 2000, είτε από το 

2002, και δεν θα μπορεί να τις πάρει διότι θα βγει η απόφαση και τον δεσμεύει 

ο νόμος. 

Και σε αυτή την περίπτωση λοιπόν προβλέπεται αγωγή, εάν του δώσουν 

για δύο χρόνια, για ένα χρόνο, για τρία χρόνια, προβλέπεται αγωγή πάλι με το 

105 του εισαγωγικού νόμου και θα δικαιωθεί να τα πάρει όλα για μια 5ετία. Αν  

του δώσουν ένα χρόνο ή δεν του δώσουν και καθόλου.  

Γιατί σε λίγο πρέπει να επισημάνω, το Ελεγκτικό Συνέδριο έχει 

κυριολεκτικά μπλοκαριστεί. Εκκρεμούν χιλιάδες υποθέσεις, και έχει 

μπλοκαριστεί για τον εξής λόγο,  τον απαράδεκτο για εμένα λόγο. Όλα τα 

δικαστήρια, (Πολιτικά, το Συμβούλιο Επικρατείας, τα Διοικητικά) μπορείς σε 

ένα δικόγραφο να βάλεις 100, 200, 300, 400, 500 ονόματα και παραπάνω, 

εφόσον έχουν την ίδια νομική και πραγματική αιτία. 

 Μόνο το Ελεγκτικό Συνέδριο έχει νομολογήσει σε κάθε δικόγραφο ένα 

άτομο, σε κάθε έφεση ένα άτομο. Με αποτέλεσμα όταν δικάζει κάθε Πέμπτη, 

να έχει 120 υποθέσεις, να δικάζει 120 άτομα ενώ θα είχε δικάσει 4.000, 5.000 
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κ.ο.κ. πέρα από το γεγονός ότι είναι και κόστος. Γιατί εμείς θα καταθέταμε μια 

έφεση, θα την κοινοποιούσαμε στον Υπουργό Οικονομικών, μία επίδοση θα 

κάναμε και δεν θα κάναμε κάθε φορά και να επιβαρύνουμε και τον κόσμο 

περισσότερο, και θα είχε ξεμπλοκαριστεί. 

Εν πάση περιπτώσει, το λέω αυτό γιατί πολλοί συνάδελφοι έχουν 

αποθαρρυνθεί κλπ. και σου λέει: «Πότε θα βγει»; Όποτε θα βγει η απόφαση, θα 

έχουν δικαίωμα να διεκδικήσουν την 5ετία, με αγωγή κατά του Δημοσίου. Να 

το έχετε υπόψη σας αυτό και όσοι είναι να το πείτε και στους συναδέλφους, να 

μην αποθαρρύνονται αλλά να διεκδικήσουν το δικαίωμά τους. 

Υπάρχει επίσης η διεκδίκηση των 176,00 € που είναι ουσιαστικά για 

τους απόστρατους 140,00 €. Ζητάμε από το 2003 που θεσπίστηκε το επίδομα 

αυτό στους συνταξιούχους, και «μπερτοδούλικα» κυριολεκτικά αυτό το 

Κράτος, αυτοί οι χαρτογιακάδες που κάθονται και τα φτιάχνουν, είναι φοβερό 

πράγμα!  

Στον ίδιο νόμο, στο ένα άρθρο να σου λέει ότι «Επεκτείνεται το επίδομα 

στους συνταξιούχους στρατιωτικούς» και σε άλλο άρθρο να λέει: «θα δοθεί το 

1/5 για το 2003, τα 2/5 για το 2004, τα 3/5 για το 2005, τα 4/5 για το 2006 και 

από το 2007 και πέρα θα το πάρουν».  Με ποια λογική; Δεν μπορεί από τη μία 

να το δίνεις και από την άλλη να το στερείς και να του λες: «Κύριε, θα πάρεις 

το 1/5»! Απαράδεκτα πράγματα!  

Στον ίδιο δε νόμο επισημαίνω ότι σε άλλο άρθρο και εκεί καθιερώνεται 

για τους συνταξιούχους δικαστικούς, για τους Νομικούς Συμβούλους του 

Δημοσίου. Εκεί λοιπόν το δίνει, και το δίνει ολόκληρο από το 2003. 

Αντισυνταγματική μεταχείριση! Και αυτό θα το διεκδικήσετε. Μέχρι και το 

2008, τον Δεκέμβριο, είναι πενταετία από το 2003. Ζητούμε τα 4/5, τα 3/5, τα 

2/5 κ.ο.κ. Και αυτό είναι ένα θέμα, ένα αίτημα που και αυτό επίσης πρέπει να  
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το διεκδικήσετε. 

Είναι και πολλά άλλα, δεν θα κάνω κατάχρηση άλλο του χρόνου. Εν 

πάση περιπτώσει, ίσως μια άλλη φορά. Πάρα πολλά θέματα. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ για την ενημέρωση, να είστε καλά. Ο 

κ.Μπερδένης έχει το λόγο. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Καλημέρα σας. Χρόνια Πολλά και υγεία πάνω απ’ όλα. 

Είμαι της 9ης Σειράς και λέγομαι Γιώργος Μπερδένης. Θα είμαι πάρα πολύ 

σύντομος αλλά θα παρακαλέσω τον Πρόεδρο της Γενικής Συνέλευσης λόγω 

του ότι είμαι και θεσμικό Όργανο και είναι ένα θέμα που αφορά όχι μόνο 

εμένα προσωπικά αλλά τη Γενική Συνέλευση, να μου επιτρέψει να 

ολοκληρώσω την ομιλία μου. Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. 

 Πέρυσι την ίδια εποχή, τέτοιο καιρό, στις αρχαιρεσίες είχα βάλει 

υποψηφιότητα για την Εξελεγκτική Επιτροπή, διότι είμαι και σε πολλούς 

άλλους Συλλόγους στο ίδιο αντικείμενο και γνωρίζω περί αυτών, γι’ αυτό 

ήθελα να βοηθήσω το Σύλλογο. Πέρυσι αυτή την εποχή εγώ και ο κ. Ρώτας 

καταψηφίσαμε τον Ισολογισμό του 2006, με τους λόγους που είχαμε πει τότε. 

 Εσείς όμως, η Γενική Συνέλευση, μας επιβραβεύσατε βγάζοντας πρώτο  

τον κ.Ρώτα, δεύτερον εμένα με μεγάλη διαφορά από τους υπολοίπους. Τα  

αποτελέσματα από ιδρύσεως του Συλλόγου –διότι εγώ είμαι από το ’83 στο 

Σύλλογο- έβγαιναν το βράδυ της ίδιας ημέρας.  

Τα αποτελέσματα πέρυσι παρ’ ότι η Εφορευτική Επιτροπή Αθηνών 

προσπάθησε να τα συγκεντρώσει απ’ όλα τα Παραρτήματα, δεν μπόρεσε να τα 

συγκεντρώσει και ένα Παράρτημα τα έστειλε την επόμενη ημέρα σ’ ένα 

υποψήφιο μέλος του Δ.Σ., την Τετάρτη. Σάββατο έγιναν οι εκλογές, την 

Τετάρτη ανακοινώθηκαν τα αποτελέσματα. Εγώ ήμουν τέταρτος στη σειρά. 

Θεώρησα τον εαυτό μου αρκετά θιγμένο, διότι ίσως –υπέθεσα- κάποιος ή  
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κάποιοι να μην ήθελαν να είμαι στην Εξελεγκτική Επιτροπή για τους λόγους  

που ακούσατε, διότι καταψήφισα τον Ισολογισμό. 

Θα ξέρετε, και όπως ξέρετε όλοι σας, η Εξελεγκτική Επιτροπή 

αποτελείται από τρία τακτικά και τρία αναπληρωματικά μέλη, τα οποία 

εκλέγονται αποκλειστικά και λογοδοτούν στη Γενική Συνέλευση, όπως σήμερα 

εγώ. Η Εξελεγκτική Επιτροπή για πρώτη φορά αποφάσισε να κάνει τους 

έκτακτους τριμηνιαίους ελέγχους στα οικονομικά του Συλλόγου, όπως γίνεται 

στους περισσότερους Συλλόγους. Εγώ συμμετείχα στους έκτακτους ελέγχους 

του πρώτου τριμήνου, σε όλους, λόγω κάποιου κωλύματος ενός εκ των 

τακτικών μελών. 

Συντάξαμε την έκθεσή μας, δεν υπήρξε καμία οικονομική διαφορά. 

Είχαμε άριστη συνεργασία, με τον Ταμία. Υποβάλαμε την έκθεσή μας, του 

έκτακτου ελέγχου πρώτου τριμήνου στο Δ.Σ. και το δημοσίευσαν στην 

εφημερίδα του Απριλίου αν το θυμάστε, ότι υπήρξε άριστη συνεργασία. 

Στις 18/6/07 η Εξελεγκτική Επιτροπή, με κάλεσε ο κ. Ρώτας που ήταν 

Πρόεδρος τότε, λόγω κωλύματος του κ. Νταραρά, να πάμε για να ελέγξουμε το 

δεύτερο τρίμηνο, έκτακτο έλεγχο. Όταν εγώ πήγα, ο κ. Τσιμόγιαννης, ο κ. 

Ζεβόλης μου είπαν: «Εσύ γιατί είσαι εδώ; Δεν θα γίνει έλεγχος, σε έχουν  

διαγράψει». «Με διαγράψανε, γιατί;» λέω. Έλεγχος δεν έγινε στο τρίμηνο αυτό. 

Ζητάω με επιστολή μου και μου  έδωσαν αντίγραφα Πρακτικών, το υπ’ 

αριθμ. 373/13-6-07 –το έχω εδώ αν χρειάζεται κάποιος να το δει-, και με 

μεγάλη μου έκπληξη διαπίστωσα την εξώδικη επιστολή διαμαρτυρίας και 

πρόσκληση για τους λόγους των αρχαιρεσιών, την οποία είχα στείλει μέσω του 

δικηγόρου μου προσωπικά – και το τονίζω, ΠΡΟΣΩΠΙΚΑ - στον κ. Παναγιώτη 

Καράμπελα, όχι Πρόεδρο, όχι προς το Δ.Σ., όχι κοινοποίηση στα μέλη. 

ΜΕΛΟΣ: Πότε το έστειλες στον κ. Καράμπελα χωρίς την ιδιότητά του; 
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Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Η εξώδικη επιστολή διαμαρτυρίας έλεγε «Κον Παναγιώτη 

Καράμπελα, Ακαδημίας 27Α». Την επιστολή αυτή το Δ.Σ. την μοιράστηκε και 

στις 13/6 την συζήτησαν.  

Ανέλαβε να εισηγηθεί, να την επεξηγεί παράγραφο προς παράγραφο το 

μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου ο κ. Αλεξόπουλος, με τελική εισήγηση την 

προσωρινή μου διαγραφή, την παραπομπή μου στη Γενική Συνέλευση για 

μόνιμη διαγραφή. Και ζήτησε να ψηφίσουν. Ψήφισαν νομίζω 6 ή 7, υπέρ της 

διαγραφής μου. Νομίζω μερικά μέλη, νέα ως προς το Σύλλογο, παρασύρθηκαν 

διότι την επόμενη κιόλας ημέρα, νομίζω μια-δυο ημέρες, ένα μέλος το οποίο 

είχε ψηφίσει υπέρ της διαγραφής μου, πήγε και ανακάλεσε τη διαγραφή. 

Επίσης, η επιστολή η οποία ήταν προσωπική στον κ. Καράμπελα και 

είχε κάθε δικαίωμα να εισηγηθεί, να μου γράψει, να με βρίσει οτιδήποτε, δεν 

ψήφισε υπέρ της διαγραφής. Εισηγήθηκε να σταλεί επιστολή, να το 

συζητήσουμε και να λάβει τέλος αυτό το θέμα. Αυτοί που ψήφισαν την 

παραπομπή μου παράνομα και αντικαταστατικά, γιατί δεν ρώτησαν το Νομικό 

μας Σύμβουλο; Γιατί δεν κλήθηκα σε απολογία από το Διοικητικό Συμβούλιο; 

Πώς συμβιβάζεται μια τέτοια απόφαση, όταν ένα μέλος που στο παρελθόν έχει 

επαινεθεί από τον ίδιο το Σύλλογο του; 

Συνεχίζω. Στις 30/6/07 ο Πρόεδρος υπέβαλε την παραίτησή του, την 

οποία ανακάλεσε μετά από μια εβδομάδα. Στην παραίτηση του Προέδρου,  

χειρόγραφα, στο επάνω μέρος, έγραψαν: «Να ποιος είναι ο Πρόεδρος του 

Σ.Α.Σ.» επισυνάπτοντας και τη δική μου εξώδικη επιστολή διαμαρτυρίας και 

πρόσκλησης προσωπική στον κ. Καράμπελα. Την έστειλαν σε όλα τα 

Παραρτήματα …. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δημιουργείτε πρόβλημα, κύριε συνάδελφε. Παρακαλώ, ελάτε, 

εγγραφείτε. Δεν μπορείς να διακόπτεις. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Είναι θέμα της Γενικής Συνέλευσης. Είμαι μέλος της  
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Εξελεγκτικής Επιτροπής και μόνο η Γενική Συνέλευση μπορεί να αποφασίσει 

επ’ αυτού και ο Νομικός Σύμβουλος φυσικά που θα ερωτηθεί. Και έστειλαν 

και τη δική μου συνημμένη επιστολή, σε όλα τα Παραρτήματα, σε όλη την 

Ελλάδα.  

ΜΕΛΟΣ: Ποιος την έστειλε;  

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Περιμένετε. Την έστειλαν στην Ένωση και αλλού. Ποιος ή 

ποιοι προέβησαν σε αυτή την ενέργεια; Τι αποσκοπούσαν; Ποιον ήθελαν να 

βλάψουν; Να κληθεί ο πρώην Γενικός Γραμματέας, ο κ. Δαμηλάκης, διότι 

αυτά είναι χαρτιά που είναι σφραγισμένα και δεν μπορεί ο καθένας να τα 

παίρνει, να μας πει τι έγινε. 

 Μετά την γραπτή αποχή του κ. Ρώτα από την Εξελεγκτική Επιτροπή, ο 

κ. Τσιμόγιαννης και ο κ. Νταραράς με γνωμοδότηση του Νομικού Συμβούλου 

με κάλεσαν και κάναμε έλεγχο στο τρίτο τρίμηνο, έκτακτο έλεγχο 

οικονομικών. Τα πράγματα τα βρήκαμε πολύ καλά, δεν υπήρχε καμία 

οικονομική διαφορά και εισηγηθήκαμε –εκτός από τις παρατηρήσεις, 

εισηγήσεις μάλλον- ο έκτακτος έλεγχος του πρώτου και του τρίτου τριμήνου 

να δημοσιευτούν στην εφημερίδα. 

 Στις 11 Ιανουαρίου 2008 η Εξελεγκτική Επιτροπή όπως σας αναγνώ-

στηκε, την κοινοποιήσαμε, τη διαβάσατε σήμερα, για το 2007 δεν υπήρξε  

καμία διαφορά και εγκρίθηκε παμψηφεί. Μόνο εγώ ήθελα μια μικρή 

διευκρίνιση, για τον εαυτό μου, στην τελευταία παράγραφο και παρακαλώ να 

γραφτεί στα Πρακτικά. Μια μικρή διευκρίνιση, δεν αφορά το 2007. 

 Μετά απ’ όλα αυτά που ακούσατε, έχω συκοφαντηθεί άδικα, έχει τρωθεί 

η υπόληψή μου. Η κοινωνική μου θέση και η μόρφωσή μου, δεν μου 

επιτρέπουν για μια τέτοια μεταχείριση, όταν εγώ προσπαθώ να προσφέρω στο 

Σύλλογο. Απευθυνόμενος σ’ εσάς, στη Γενική Συνέλευση, εύχομαι και 

επιθυμώ η υπόθεση αυτή να τερματιστεί σήμερα εδώ, να τύχω ηθικής 

αποκατάστασης με την δική σας δικαίωση.  



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 26ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2008 

 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

77 

77 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή αποφασίζεται, μόνο εσείς μπορείτε να 

αποφασίσετε, αφού πρώτα ερωτηθεί ο Νομικός Σύμβουλος περί της 

νομιμότητας διαγραφής μου. Και δεύτερον, ο εισηγητής κ. Αλεξόπουλος, να 

εξηγήσει στη Γενική Συνέλευση γιατί έκανε αυτή την εισήγηση παράνομα και 

αντικαταστατικά. Και αν χρειαστεί …. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Όχι… Όχι, δεν ζητάω να γίνει Εξεταστική Επιτροπή.  

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Κύριε Μπερδένη, σας έχει κοινοποιηθεί όπως όφειλε, η 

διαγραφή σας;  

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Ναι. Θα απαντήσω επάνω. 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Εγγράφως σας έχει κοινοποιηθεί απόφαση του Δ.Σ.;  

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Απαντάω στον κ. Βούλγαρη. Έχω το αντίγραφο 

πρακτικών, κύριοι, ποιοι έχουν ψηφίσει υπέρ και ποιοι κατά. Έχω ζητήσει με 

επιστολές πολλές φορές να μου κοινοποιήσουν την απόφαση, όποια και αν 

είναι αυτή. Μέχρι σήμερα δεν την έχω πάρει, κύριε Βούλγαρη. Δεν μου έχει 

κοινοποιηθεί. 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Δεν σας έχει κοινοποιηθεί η απόφαση του Διοικητικού  

Συμβουλίου. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Έχω συκοφαντηθεί με το Πρακτικό σας, που το έχετε 

γράψει κύριε και με τα άλλα τα οποία εστάλησαν –από ποιον, δεν ξέρω- σε όλη 

την Ελλάδα. Παρακαλώ η Ετήσια Γενική Συνέλευση μετά τη γνωμοδότηση του 

κυρίου Νομικού Συμβούλου, του κ. Εμμανουηλίδη, να πάρει θέση.  Κι επίσης 

όπως είπα, ο κ. Αλεξόπουλος να μας πει γιατί έκανε αυτή την εισήγηση και αν 

έπρεπε να γίνει. Ευχαριστώ πάρα πολύ που με ακούσατε. Δεν θα πω 

περισσότερα, γιατί δεν με παίρνει ο χρόνος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Εμμανουηλίδης έχει το λόγο. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Για να τελειώσει αυτό το θέμα, γιατί υπήρξε μια 

ανωμαλία, γιε εμένα ανεπίτρεπτη. Έχω πει κατ’ επανάληψη ότι κοντεύουμε τα 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

                                                         ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 26ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2008 

78 

78 

70, και άλλοι τα έχουν καβατζάρει και όσοι ερχόμαστε στο Σύλλογο είτε να 

διοικήσουμε - είτε και σαν μέλη ακόμα, πρέπει πρώτα απ’ όλα να έχουμε τη 

λογική και τη διάθεση ότι ερχόμαστε να προσφέρουμε και όχι να 

δημιουργήσουμε πρόβλημα.  

 Τον κ. Μπερδένη και τον σέβομαι και τον εκτιμώ, γιατί αποτελεί μια 

ξεχωριστή προσωπικότητα μέσα στο χώρο μας. Όμως ο κ. Μπερδένης 

ξεκίνησε μια κακή αρχή. Έκανε μια επιστολή στο Σύλλογο, διεκδικώντας ένα 

δικαίωμα, αυτό που είπε στη Γενική Συνέλευση, αποκαλώντας τον εκλεγμένο 

Πρόεδρο και μάλιστα με μια ισχυρή πλειοψηφία, ως «βουκεφάλα, έχοντας 

καβαλήσει τον βουκεφάλα» αν δεν κάνω λάθος…. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Εντός εισαγωγικών ήταν αυτό. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Εντάξει, σε εισαγωγικά. Ότι χρησιμοποιεί 

αντιδημοκρατικές μεθόδους, ότι ο Σύλλογος δεν λειτουργεί σωστά, το 

Διοικητικό Συμβούλιο δεν λειτουργεί σωστά κλπ. Ήταν όντως ένας λίβελος 

κατά Παναγιώτη Καράμπελα. Κύριε Μπερδένη, μπορεί να την απευθύνατε 

προσωπικά αλλά αναφερόσασταν πάνω στη διοίκησή του, πάνω στο έργο του 

ως Προέδρου του Διοικητικού Συμβουλίου. Άρα αφορούσε το Διοικητικό 

Συμβούλιο και τον Σύλλογο. 

 Για εμένα, ήταν ανεπίτρεπτη αυτή η επιστολή. Δεν μπορείς σε ένα 

συνάδελφο, έναν Πρόεδρο, ένα εκλεγμένο άτομο να το χαρακτηρίσεις με αυτό 

τον τρόπο. Βεβαίως, απευθύνθηκαν σ’ εμένα. Ετέθη θέμα διαγραφής. Ήμουν 

αντίθετος, δεν διαγράφουμε. Δεν διαγράφουμε, γιατί πρώτα υπάρχον τα 

ηπιότερα. Υπάρχει μια παρατήρηση, όπως τα προβλέπει το Καταστατικό. Μια  

επίπληξη υπάρχει κλπ., καταρχήν. Ήμουν λοιπόν ευθύς εξ αρχής, αντίθετος. 

 Επακολούθησε εν συνεχεία η διαγραφή του από μέλος του Συλλόγου. 

Ναι, ήταν τραβηγμένη. Βρεθήκαμε, το συζητήσαμε, επειδή ζήτησε ο κ. 

Μπερδένης τα Πρακτικά κλπ., «Βρε παιδιά, δεν επιτρέπεται να φτάνουμε σε 
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αυτές τις καταστάσεις! Δεν επιτρέπεται»! Εξήγησα εν πάσει περιπτώσει 

ορισμένα πράγματα που είπε ο κ. Μπερδένης, για την τυπικότητα της 

διαγραφής κλπ. και επικράτησε η λογική και η σωστότητα και είπαμε 

«ανακαλούμε την απόφαση», και έληξε το θέμα. 

 Δεν σας κοινοποιήθηκε κ. Μπερδένη, η απόφαση της διαγραφής. Δεν 

σας κοινοποιήθηκε. Άρα, δεν υπήρξε διαγραφή. Δεν σας κοινοποιήθηκε, δεν 

λάβατε γνώση διαγραφής. Έγινε μια συζήτηση, έγινε ανάκληση. Εγώ λοιπόν 

τώρα θέλω και προτείνω και απαιτώ ακόμα θα έλεγα, εφόσον το Διοικητικό 

Συμβούλιο ανακάλεσε και είναι ως μη υπήρξε το θέμα της διαγραφής σας, να 

ζητήσετε κι εσείς κατά την ίδια έννοια από τον κ. Καράμπελα, να ανακαλέσετε 

αυτά τα οποία είπατε με την αρχική σας επιστολή αλλά και με την 

μεταγενέστερη. 

Μπλέξατε δικηγόρους. Έχετε τη δυνατότητα εσείς να ανταπεξέλθετε την 

οποιαδήποτε περίπτωση κακής μεταχειρίσεως από το Διοικητικό Συμβούλιο, 

και να μην μπλέκετε δικηγόρους κλπ. Έχετε όλα τα προσόντα και όλα τα 

φόντα. Θεωρώ λοιπόν ότι η κατάληξη - και λήγουν όλα - νερό και αλάτι, είναι 

αν πέστε εδώ στη Γενική Συνέλευση. Εμείς ήδη η απόφαση σας είπα έχει 

παρθεί, έχει ανακληθεί. Δεν υπήρξε, δεν υπάρχει θέμα διαγραφής επομένως.  

Ως εκ τούτου ζητήστε κι εσείς συγνώμη από τον κ. Καράμπελα, γιατί εν 

θερμώ γράψατε κάτι γιατί θεωρήσατε ότι αδικηθήκατε από τη Γενική 

Συνέλευση, από αυτό που είπατε το περιστατικό. Μπορεί να έγινε όντως. Τι να 

κάνουμε; Έτσι ενεργούμε. Προσπαθούμε κατά το δυνατόν να τα κάνουμε 

σωστά. Δεν θα γίνουν και λίγο σωστά. Να, τώρα είστε μέλος της Εξελεγκτικής 

Επιτροπής. Είδατε, κάνατε τον έλεγχό σας, δεν έγινε κανένα πρόβλημα και  

προχωράμε ομαλά. 

Το θέμα είναι να προχωράμε ομαλά, προκειμένου να διεκπεραιώσουμε 

τους σκοπούς του Συλλόγου και τις λειτουργίες του Συλλόγου. Στη θέση  σας 
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είναι, έχετε το λόγο, ότι θέλετε από εδώ και έπειτα. Αυτή είναι η 

πραγματικότητα. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Καταρχήν, ευχαριστώ τον κ .Εμμανουηλίδη. Πλην όμως, 

δεν μου κοινοποιήθηκε καμία απόφαση διαγραφής ή μη. Πλην όμως, η 

συκοφαντία έχει γίνει. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Όχι… Όχι. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Η επιστολή μου που στάλθηκε σε όλη την Ελλάδα;  

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν βγήκε στην επιφάνεια. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Όχι αυτή η επιστολή. Η άλλη επιστολή μου, που εστάλη. 

Εγώ την επιστολή που έστειλα στον κ. Καράμπελα μέσω του δικηγόρου μου, 

δεν είχα κανένα σκοπό να τον προσβάλω και το λέω.  Να μας πει όμως και ο κ. 

Αλεξόπουλος…. 

ΜΕΛΟΣ: Ο Αλεξόπουλος στηρίχτηκε στο γράμμα του Καταστατικού.  

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κανένα πρόβλημα. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Όχι, να πάρει απόφαση η Γενική Συνέλευση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ποιο θέμα επάνω να πάρει απόφαση;  

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Ο Νομικός Σύμβουλος βεβαίως εξέφρασε τη γνώμη του. 

Έτσι είναι. Έπρεπε να μου είχαν κοινοποιήσει … Εγώ δεν είχα κακή διάθεση, 

ούτε θέλω να προσβάλω.  

ΜΕΛΟΣ: Δεν υπάρχει θέμα. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Δεν υπάρχει; Εντάξει, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μακρής έχει έρθει από τη Λάρισα εδώ, και αναφέρθηκες κ. 

Μπερδένη σχετικά με το Παράρτημα Λαρίσης. Ο κ. Μακρής έχει το λόγο. 

ΜΑΚΡΗΣ: Ζήτησα το λόγο για να σας ενημερώσω σχετικά, επειδή  

αναφέρθηκε ο κ. Μπερδένης για το Παράρτημα, για τους εκπροσώπους από τη 

Λάρισα. Εγώ ήμουν που καθυστέρησα να στείλω τα αποτελέσματα, και το 

θέμα έχει ως εξής. Πήρα τηλέφωνο για να δώσω τα αποτελέσματα τηλεφωνικά 
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εδώ, δεν απαντούσε κανείς. Και γι’ αυτό επειδή την επομένη θα ερχόμουν στην 

Αθήνα, και όπως ακριβώς έγινε.  

Ήρθα στην Αθήνα, με ενημέρωσαν γύρω στις 10.00’ η ώρα για τα 

αποτελέσματα, γιατί θέλανε τα αποτελέσματα. Μίλησα με τον κ. Ζεβόλη, του 

εξήγησα ότι θα ερχόμουν, του είπα τα αποτελέσματα τηλεφωνικά. Φυσικά δεν 

ίσχυαν, γιατί ακριβώς δεν μπορούσα να του τα πω. Επειδή τα δικά μας 

αποτελέσματα, της Λαρίσης, ανέτρεπαν τους υποψηφίους και ίσως ο κ. 

Μπερδένης γι’ αυτό και να είχε κάποια αμφιβολία, όπως και έγινε. Αυτό όμως 

δεν είχε κανένα δόλο, και ούτε εμείς από τη Λάρισα ξέραμε τα αποτελέσματα 

τα υπόλοιπα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πράγματι, ήρθε την άλλη μέρα ο φάκελος εσώκλειστος με 

βουλοκέρι κλπ., τον ανοίξαμε, εν πάσει περιπτώσει. Είναι μια διευκρίνιση. 

ΜΑΚΡΗΣ: Τον κ. Μπερδένη, δεν τον ξέρω. 

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Μόνο ο κ.Δαμηλάκης δεν μας είπε πως η επιστολή η δική 

μου στάλθηκε σε όλη την Ελλάδα, στα Παραρτήματα. Διότι ο Γραμματέας 

πάντοτε είναι ο θεματοφύλακας. Εγώ δεν ξέρω πως στάλθηκε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Δαμηλάκης έχει το λόγο. 

ΕΜ. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Μπορείτε να μας πείτε κ. Μπερδένη που και αλλού την 

είχατε δώσει εσείς αυτή την επιστολή;  

Γ. ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Σε κανέναν απολύτως. 

ΕΜ. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Γιατί εγώ ήδη είχα παραιτηθεί από Γραμματέας, πριν 

από 20-30 μέρες πριν κυκλοφορήσει αυτή. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δαμηλάκη, τελειώσαμε, σε παρακαλώ.  

ΕΜ. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Από τα μέσα Ιουλίου ήμουν παραιτημένος. Το γραφείο  

κλείνει τον Αύγουστο. 

ΜΕΛΟΣ: Ο κ. Εμμανουηλίδης νομίζω, κατά τη γνώμη μου ότι έδωσε τη 

σωστή λύση.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Νταραράς έχει το λόγο. 

Γ. ΝΤΑΡΑΡΑΣ: Καλή χρονιά και από εμένα. Εκείνο που θέλω να πω, είναι 

για το EUROMIL. Ξέρω λίγα πράγματα, λίγα θα σας πω. Το EUROMIL είναι 

μια Ένωση Συλλόγων Ενώσεων Στρατιωτικών των χωρών-μελών της 

Ευρώπης. Εμείς δεν είμαστε ο αντιπροσωπευτικότερος Σύλλογος, για να 

είμαστε μέσα σε αυτή την Ένωση. Αν έχουμε όμως οφέλη, ας παραμείνουμε. 

Αυτή τη στιγμή πρέπει πάραυτα να διακοπούμε από τη σχέση που έχουμε με 

αυτή την Ένωση, διότι τα χρήματα που πληρώνουμε είναι πάρα πολλά και δεν 

μας περισσεύουν. 

 Έχουμε 5.000,00 € και αν είναι να δώσουμε τα 3.500,00 € εκεί πέρα, 

τελειώσαμε! Δεν υπάρχουν χρήματα. Μπορεί να συνεχίσει η Επιτροπή τη 

δουλειά της και αν κρίνει ότι πρέπει να είμαστε μέσα για συμφέροντα του 

Συλλόγου μας, μπορούμε να ξαναμπούμε. Δεν έχουμε κανένα πρόβλημα. 

Αυτοί τις 3.000,00 € θέλουν και θα μας πούνε: «Ελάτε, γραφτείτε». Μέλη 

ψάχνουν να βρουν. 

 Επομένως εισηγούμαι τη διαγραφή μας πάραυτα από το EUROMIL και 

για έναν άλλο λόγο. Διότι όποιος πληρώνει, κάνει και κουμάντο. Δηλαδή δεν 

θα πληρώνει ο Σύλλογος, θα πάει όποιος θέλει, όπως θέλει, όποτε θέλει, διότι 

είναι και άλλα τα έξοδα. Δεν είναι μόνο αυτά που λέει, τα 3.000,00 € 

συμμετοχή. Είναι και τα έξοδα αυτού που μετακινείται. Άρα λοιπόν τα 

5.000,00 € δεν μας φτάνουν ούτε για καλωσόρισμα στο EUROMIL!  

 Γι’ αυτό λοιπόν εισηγούμαι πάραυτα τη διαγραφή μας από εκεί, την 

εξέταση της Επιτροπής όπως πρότεινε ο Πρόεδρος. Και αν κρίνει ότι πρέπει να 

μπούμε μέσα, θα το εξετάσουμε να μπούμε. Δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα.  

Ευχαριστώ πάρα πολύ που με ακούσατε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Τι αποφασίζει η γενική Συνέλευση; Το 

αποφασίζουμε αυτό; Να γίνει η εξέταση;  
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Γ.ΝΤΑΡΑΡΑΣ: Να γίνει διαγραφή και να γίνει επανεξέταση. 

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται … Εγκρίνεται. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άραγε διαγραφόμαστε. Θα πληρώσουμε φέτος, διαγραφόμαστε 

μέχρι να επανεξετάσουμε το θέμα.  

ΜΕΛΟΣ: Πρόεδρε, πες το τι θα γίνει. Πληρωμή εφέτος, διαγραφή και 

επανεξέταση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πληρωμή προκειμένου να έχουμε για εφέτος το EUROMIL, 

διαγραφή εν συνεχεία και εν συνεχεία επανεξέταση από αρμόδια Επιτροπή και 

στο Διοικητικό Συμβούλιο. 

 

Η Γ.Σ. αποφασίζει τη διαγραφή του Συλλόγου από το EUROMIL και θα 

εξεταστεί το θέμα από αρμόδια Επιτροπή, για την επανεγγραφή ή όχι του 

Συλλόγου και το θέμα θα έρθει στο Δ.Σ., ενώ παράλληλα για το 2008 θα 

πληρωθεί η συνδρομή του Συλλόγου στο EUROMIL. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Τσουκνίδας έχει το λόγο. 

Δ. ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ (Πρόεδρος Ένωσης Ελλήνων Λογοτεχνών): Κύριοι 

επειδή πρόκειται για θέματα καθαρά του Συλλόγου, θα ήθελα δύο μόνο λόγια. 

Ο Πλάτωνας μας λέει στην «Πολιτεία» ότι στις συμφορές μας θα πρέπει να 

είμαστε πολύ ήρεμοι και να αποφασίζουμε με ψυχραιμία.  

 Στις 17/7/2007 ο Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ συγκρότησε μια Επιτροπή 

από τον κ. Αναγνωστόπουλο Χαρίλαο, από τον κ. Μπούστρα Ηλία, τον κ. 

Παππά, τον Παναγιώτη Γκίντα, τον Δημήτριο Τσουκνίδα και τον κ. Χειμαριό, 

και η Επιτροπή αυτή ήταν Εξεταστική των Πραγμάτων Επιτροπή, έτσι την 

αποκαλούσαν, και μας καλούσαν διότι πράγματα, τα οποία αντίκεινται στην 

δεοντολογία αφενός και καταστρατηγούν αρκετά θέματα του Καταστατικού 

αφετέρου, ύστερα από απόφαση των μελών τάδε, τάδε κλπ., απεφάσισαν να 

μας αναθέσουν Εξεταστική Επιτροπή εν λευκώ. Τι να κάνουμε; Και να 
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ερευνήσουμε προς πάσα κατεύθυνση εφ’ όλης της ύλης του Σ.Α.Σ. και να 

υποβάλουμε πρακτικά εντός διμήνου. 

 Δηλαδή να μπούμε μέσα, να πάρουμε τα Πρακτικά, να πάρουμε τα 

οικονομικά, να πάρουμε τα πάντα και να τους συντάξουμε μια έκθεση. Εγώ 

πήρα την επιστολή αυτή, έκανα μια προεργασία, ήρθα σε επικοινωνία με τα 

υπόλοιπα μέλη, με τον κ. Μπούστρα, με τον κ. Παππά, με τον Γκίντα, ο κ. 

Χειμαριός είχε παραιτηθεί, και είχα βγάλει κάποια συμπεράσματα και κάποια 

αποτελέσματα, για να εισηγηθούμε ως Εξεταστική Επιτροπή. 

 Την επιστολή αυτή υπέγραφε ο Πρόεδρος κ. Ιωάννης Παπαϊωάννου και 

ο Αντιπρόεδρος Δημήτριος Τρέσσος. Έρχεται δεύτερη επιστολή την 1/10/2007 

και μας λέει: «Αγαπητοί συνάδελφοι, θα θέλαμε να σας πληροφορήσουμε ότι το 

Διοικητικό Συμβούλιο διαχειρίζεται με σοβαρότητα και πλήρη υπευθυνότητα τα 

τρέχοντα θέματα του Συλλόγου, ώστε να διασφαλιστεί η ομαλή και καταστατική 

λειτουργία». Χαίρομαι γι’ αυτό, το ότι δεν υπήρχε τίποτα. Και πριν εμείς 

προβούμε σε ανακοινώσεις, μας διαπιστώνουν. Αυτά τα οποία λέγαμε και ήταν 

δύσκολα και κάτι συνέβαινε κλπ., τώρα δεν τρέχει τίποτα!  Και ρωτάμε εμείς 

τώρα, τρέχει ή δεν τρέχει;  

ΜΕΛΟΣ: Δεν τρέχει. 

Δ. ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Εγώ λέω, μακάρι να μην τρέχει τίποτα. Αλλά κατά το 

διάστημα μεταξύ της πρώτης και δεύτερης, βλέπουμε και μια παραίτηση του 

Προέδρου, του κ. Καράμπελα, την οποία την πήραμε. Και μάλιστα, πολύ 

εκτιμώ και σέβομαι τον κ. Καράμπελα και αυτός αντίστοιχα εμένα.  

Και σε μια προφορική συνάντηση στο Σ.Α.Σ., μου εκμυστηρεύτηκε και 

μάλιστα εν λυγμώ, και λέω: «Δεν επιτρέπεται να προβείς σε τέτοια ενέργεια. 

Δεν επιτρέπεται να παραιτηθείς, διότι ο καπετάνιος στη φουρτούνα φαίνεται. 

Να συνεχίσεις». Δεν με άκουσε. Παραιτήθηκε και το πρόβλημα 

δημιουργήθηκε. Και ήταν το ερώτημα, είναι αυτά ή δεν είναι; Συμβαίνουν 
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αυτά ή δεν συμβαίνουν;  Σήμερα εγώ χαίρομαι που ανακαλούν όλα αυτά, και 

πάμε μπροστά.  

Ως προς το θέμα δε το άλλο, της εφημερίδος που ετέθη, είναι ένα έντυπο 

πολύ αξιόλογο, πολύ ενημερωτικό αλλά επειδή ασχολούμαι με τη σύνταξη 

δίμηνου περιοδικού λογοτεχνικού και ο σκοπός είναι άλλος και της εφημερίδας 

είναι άλλος, είμαστε άχρωμοι και άοσμοι, να προσέξουμε δύο πράγματα.  

Ο τελευταίος ή μάλλον ο υπεύθυνος για την έκδοση της εφημερίδας, 

γιατί βγαίνει έξω για να απολογηθεί, είναι ο Πρόεδρος. Υπάρχει Συντακτική 

Επιτροπή όμως. Η Συντακτική Επιτροπή τι κάνει; Συντάσσει την εφημερίδα 

αλλά τον τελευταίο λόγο έχει ποιος; Ο Πρόεδρος. Αυτός είναι υπεύθυνος, 

έναντι του νόμου. Κι εγώ θα έκανα σαν σύσταση, να προσέχουν ειδικά τα 

θέματα της εξωτερικής πολιτικής –γιατί βλέπω πολλά τέτοια-, που εμείς δεν 

κάνουμε εξωτερική πολιτική. Είναι το Υπουργείο Εξωτερικών. Τα θέματα τα 

δικά μας να τα βομβαρδίζουμε κλπ. αλλά προσοχή στα θέματα τα οποία 

άπτονται πολιτικής. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η εφημερίδα μας είναι πρώτη, μέχρι την Βουλή έχει ακουστεί 

πολύ. Είναι πρώτη. 

Δ. ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Συμφωνώ. Μόνο τα θέματα της πολιτικής να προσέξουμε. 

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Καλανούλης έχει το λόγο. 

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Καλημέρα σας και καλή χρονιά. Υγεία εύχομαι. Εγώ 

θέλω να επισημάνω αυτό που είπε ο κ. Τσουκνίδας και δράττομαι της 

ευκαιρίας, γιατί στα άλλα με έχουν καλύψει. Δεν κάνουμε πολιτική, μια και η 

εφημερίδα εδώ γράφει «άοσμη και άχρωμη». Αλλά εδώ πολιτική εδώ πίσω 

βλέπω την τελευταία σελίδα, αν μη τι άλλο υποκαθιστά τον Υπουργό 

Εξωτερικών. Όχι τον Υφυπουργό, την Υπουργό. Δεύτερον, έχει ξεχαστεί 

αυτή η ιστορία, έχει πάει πίσω, το έχουν αναλάβει οι υπεύθυνοι, που πρέπει να 
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το αναλάβουν και έχει ξεχαστεί. Και γιατί να την ξαναεπαναφέρουμε 

κ.,Εμμανουηλίδη, μια και είστε και Νομικός, ξανά μετά από ένα χρόνο; Έχει 

ξεχαστεί. Πώς περνούν αυτά τα θέματα; Και πολλά άλλα. Για τη λογοτεχνία, 

για μια μύγα που αναφέρεται, να μην σας τρώω χρόνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δηλαδή δεν συμφωνείτε; Πού διαφωνείτε εν προκειμένω, 

δηλαδή; Να μην γραφτεί αυτό το άρθρο; Να μας πείτε. 

Θ.,ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Δεν διαβάσετε την εφημερίδα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Την διάβασα. 

Θ.,ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Αναφέρεται σε πολλά σημεία, και φαντάζομαι σαν 

Νομικός ο κ.,Εμμανουηλίδης, εάν μας πιάσει το Υπουργείο Εξωτερικών και ο 

Πρέσβης των Ηνωμένων Πολιτειών, θα μας ξετινάξει. Έτσι φαντάζομαι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εν πάσει περιπτώσει, θέλετε να διαμορφωθεί κάπως, να μην 

πολιτικολογούμε. 

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Έτσι. Διότι μάλιστα στην Επιτροπή που πήγα την άλλη 

φορά εκεί, για να μπορέσω …. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλλον ο κ. Αβραμίδης κάτι θέλει να πει, ο οποίος είναι και επί 

χρόνια στη Συντακτική Επιτροπή. 

ΜΕΛΟΣ: Όχι, ο Πρόεδρος. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο καθ’ ύλην αρμόδιος σε αυτή την περίπτωση, είναι ο 

Πρόεδρος.  

ΜΕΛΟΣ: Είναι δικό του το θέμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, μα γι’ αυτό λέω. Είναι δικό του, σωστά.  

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Δεν στοχοποιώ κανέναν. Εγώ την εφημερίδα, δεν 

λέω…. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα ο καθ’ ύλην αρμόδιος βάσει του νόμου …. 

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Άμα τελειώσω, να έρθει ο κ. Αβραμίδης να μιλήσει. Δεν 

τελείωσα.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπατε ότι τελειώσατε, κύριε συνάδελφε.  

ΜΕΛΟΣ: Με λέτε και αγενή τώρα; Είχατε τελειώσει και πήγατε να φύγετε. 

ΜΕΛΟΣ: Είναι απαράδεκτο αυτό που κάνατε, κύριε συνάδελφε, που 

κατηγορείτε τους…. 

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Δεν κατηγόρησα. Εγώ είπα την εφημερίδα ότι κάνει 

εξωτερική πολιτική.  

ΜΕΛΟΣ: Όχι έτσι μπροστά σε όλο τον κόσμο, είπε έτσι ή αλλιώς!  

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Είπα κανένα; Σ’ εμένα απευθύνεστε; Που είναι το 

μεμπτό;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε συνάδελφε, δεν θα αντιδικήσουμε τώρα.  

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Ποιον αποκάλεσα; Η εφημερίδα, η εξωτερική πολιτική 

είπα της εφημερίδας. Δεν ονόμασα κανέναν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμένα θα κοιτάζετε κ. Καλανούλη. Παρακαλώ πολύ, αφού 

τελειώσατε καθίστε κάτω. Αν τελειώσατε. 

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Πρέπει οπωσδήποτε να ξέρουμε, να μπορούμε και να 

θέλουμε. Να ξέρουμε που στοχεύουμε.  Αυτό φαίνεται και από τον κ.Σαράβα 

που πετάχτηκε –μια και ξέρω το όνομά του γιατί έτυχε να τον έχω επιτηρητή 

στη Σχολή-, πετάχτηκε χωρίς να δεικνύω και να καταδεικνύω κανέναν, να 

βάλω και την πρόθεση.  

ΣΑΡΑΒΑΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

ΜΕΛΟΣ: Κύριε Σαράβα, δεν θα αναλάβετε εσείς την υπεράσπιση του κυρίου. 

Είναι ο άνθρωπος εδώ πέρα, να αναλάβει την υπεράσπισή του ο ίδιος.  

Θ. ΚΑΛΑΝΟΥΛΗΣ: Γιατί όταν ήρθα να δημοσιεύσω κάποιες παρατηρήσεις 

που ήθελα όσον αφορά με την πολιτική, ευθαρσώς μου είπε το Σ.Α.Σ. ότι δεν 

μπορώ. Διότι έτυχε να είμαι πολιτευτής του κόμματος της Νέας Δημοκρατίας 

και μάλιστα θα έπρεπε να είναι τιμή εμείς όλοι εδώ της ΣΤΥΑ που εξ 

Υπαξιωματικών βρέθηκε κάποιος να είναι υποψήφιος και μάλιστα σε μεγάλο 
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κόμμα. Δεν δέχτηκε κανένας ούτε μετά, ούτε προ. Και ένα άλλο που πάλι το 

Σ.Α.Σ. επειδή πήρε το πρώτο βραβείο η κόρη μου σε όλους τους δικηγόρους 

του κόσμου, δεν δέχτηκε το Σ.Α.Σ. πάλι να το ξαναβάλει. Δηλαδή αυτό ήθελα 

να επισημάνω κ. Σαράβα, είναι λογοκρισία δηλαδή η εφημερίδα. Αυτό ήθελα 

να πω, γεια σας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ σύντομα  μια απάντηση. Εγώ λέω στον κύριο 

συνάδελφο, ότι η εφημερίδα μας είναι μία από τις καλύτερες εφημερίδες, η 

φωνή της ακούστηκε μέσα στη Βουλή και δεν έχουμε κανένα πρόβλημα. 

ΜΕΛΟΣ: Το ενδιαφέρον του κυρίου για τα κείμενα που σχολίασε αρνητικά, 

παρουσιάστηκε λίγο όψιμα.  Δεν θέλω να καταγραφούν αυτά που λέω, δεν 

είναι άξια λόγου να καταγραφούν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα το λένε όλοι, είναι η πρώτη εφημερίδα και πρέπει να την 

στηρίζουμε. Ο κ.Μητρόπουλος έχει το λόγο. 

Θ. ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Είμαι της 6ης Σειράς και θέλω να πω ορισμένα 

πράγματα τα  οποία ακούμε στη Γενική Συνέλευση και τα οποία πιστεύω εγώ 

προσωπικά αλλά νομίζω ότι απηχούν και τις γνώμες πολλών άλλων 

συναδέλφων, ότι πολλά από αυτά εδώ μέσα σήμερα είναι προσωπικά. Και οι 

περιπτώσεις όπως του κ.Μπερδένη, ο κ.Τσουκνίδας κάτι είπε κλπ. ότι είναι στο 

φιλολογικό, εκδίδουν εφημερίδα κλπ., προτείνω να διαγραφούν από τα 

Πρακτικά διότι πιστεύω ότι απευθύνονται περισσότερο επί προσωπικού. 

 Όπως λέμε και στη Βουλή, «απευθυνόμαστε  επί προσωπικού και 

ζητούμε το λόγο κύριε Πρόεδρε». Εδώ, δεν είναι Βουλή. Εδώ ερχόμαστε 

πιστεύω πάλι προσωπικά και πάλι νομίζω ότι απηχώ τις γνώμες πολλών 

συναδέλφων, εδώ ερχόμαστε για να πάρουμε ένα κομμάτι πίτα, να πιούμε έναν 

καφέ και να δούμε κάποιους συναδέλφους τους οποίους έχουμε πέντε, δέκα και 

είκοσι χρόνια!  

Δεν ερχόμαστε για πράγματα που άπτονται της Γενικής Συνελεύσεως.  
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Αυτά είναι να γράφονται καλύτερα στο προηγούμενο φύλλο της εφημερίδας, 

να τα έχουμε διαβάσει κι εδώ να έρθουμε να πιούμε έναν καφέ και να πούμε 

δυο λόγια και να αγαπηθούμε. Δεν ερχόμαστε εδώ πέρα για να τσακωνόμαστε. 

Επομένως πιστεύω, αυτά που ειπώθηκαν τόσο από τον κ. Μπερδένη, όσο και 

από κάποιους άλλους, δείχνουν την εσωστρέφειά μας. Και αν θα παραμείνουν, 

θα αναπαραχθεί αυτή η εσωστρέφεια και θα είναι προς το κακό του Συλλόγου. 

Επομένως, πιστεύω να διαγραφούν. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται) 

Θ. ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, δεν είπα ότι ήταν της Ένωσης Λογοτεχνών. 

Απλώς επειδή τα αναφέρουμε, είναι επί προσωπικού. Αυτό λέω. Να τα 

διαγράψουμε. Είναι προσωπικά αυτά. Δημιουργούμε εσωστρέφεια, και είναι το 

χειρότερο πράγμα που μπορούμε να προσφέρουμε στο Σύλλογο. Ευχαριστώ 

πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Εμμανουηλίδης έχει το λόγο. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κύριοι, εδώ δεν ερχόμαστε για να τσακωθούμε, 

ούτε ο ένας να πει εις βάρος του άλλου, ούτε να σπιλώσει κανείς την 

προσωπικότητα του άλλου. Σηκώθηκε ένας συνάδελφος και έκανε μια 

παρατήρηση, και πολύ λογικό -γι’ αυτό γίνεται αυτή η διαδικασία- να 

σηκωθούν και να πούνε κάποιες απόψεις. Είπε λοιπόν ο συνάδελφος, ότι «Το 

κείμενο αυτό θεωρώ ότι δεν είναι μέσα στους σκοπούς του Συλλόγου. Είναι ένα 

κείμενο, το οποίο έχει μια πολιτική χροιά, κάτι που δεν είναι σχετικό με το 

Σύλλογο». Άποψή του!  

 Και είπε και κάτι άλλο ακόμα, ότι «Η κόρη μου βγήκε πρώτη μεταξύ 

των δικηγόρων και το έδωσα να δημοσιευτεί και δεν δημοσιεύτηκε». Αυτό, 

πρέπει να προβληματίσει, γιατί δεν δημοσιεύτηκε. Θεωρώ λοιπόν Γιάννη, σ’ 

εσένα απευθύνομαι Γιάννη, άκουσα τη λέξη ότι είπες «Με κατασυκοφάντησε ο 

συνάδελφος». Δεν συκοφάντησε, ο άνθρωπος είπε μια άποψη. Κακή-καλή, μια  
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άποψη. Αν σκέφτεται  ο κόσμος να ανέβει για να πει μια άποψη,…. 

ΜΕΛΟΣ: Δεν καταγράφηκε. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν είπαμε ότι καταγράφηκε. Εγώ, δεν γράφω. Εγώ 

λέω ότι ο Γιάννης να μην το παίρνει ότι ήταν κάτι τον κατασυκοφάντησε. Είπε 

ο άνθρωπος μια άποψη. Εντάξει, άποψη είναι. 

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Έχει προεκτάσεις αυτό. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Όχι, δεν έχει καμία προέκταση. Γιάννη, καταδικα- 

στέο αν σε πήρε κανείς τηλέφωνο, κανένας αλητήριος και είπε ό,τι είπε. Άλλο 

αυτό. Εσύ ενοχλημένος γιατί σε πήρανε στο σπίτι, τα βάζεις με τον άνθρωπο. 

Δεν είπε ο άνθρωπος… Λογικό είναι να πει, να έρθει να κάνει μια 

παρατήρηση. Γιατί να τον μέμψουμε;  

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Γιατί αυτή τη στιγμή μέμφεται εμένα. Όχι για το κείμενο. 

Για την Συντακτική Επιτροπή. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Γιατί; Δεν είπε τίποτα. Έκανε δυο-τρεις 

παρατηρήσεις. Δεν έχει δικαίωμα να κάνει παρατήρηση; Εδώ δεν είναι 

δημοκρατική η διαδικασία;  

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Όχι, το ότι έχω την ευθύνη εγώ, σαν Συντακτική 

Επιτροπή. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν είπε ότι έχεις την ευθύνη. Είπε ότι «Η 

εφημερίδα μας είναι άοσμη-άχρωμη και εν πάση περιπτώσει βλέπω ότι 

γράφονται ορισμένα πράγματα, τα οποία κατά την άποψή μου –άποψή του- 

θεωρώ ότι δεν συνάδουν με το άχρωμος και άοσμος». Λογικό να το πει, 

δικαίωμά του. Μπορεί να είναι σωστό, μπορεί να μην είναι. Δεν είναι λοιπόν 

κατασυκοφάντηση σου, αυτό που είπε. 

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Όταν γίνεται κατά συρροή κ.Εμμανουηλίδη, …. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κατά συρροή από ποιον Γιάννη; 

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Από αυτούς που …. 
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Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Ποιους; Έχει καμιά σχέση ο άνθρωπος με αυτούς;  

(Ι. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ): Αυτό το πράγμα μου είπαν. 

Γ. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Άλλο τι σου είπαν. Θεωρείς ότι ο άνθρωπος αυτός 

είναι μεταξύ αυτών που το είπε; Μα δεν μπορείς να γενικεύεις κάτι το οποίο 

είναι μεμπτό, με κάτι το οποίο είναι λογικό και σωστό. Επαναλαμβάνω και 

πάλι, εδώ ερχόμαστε να κάνουμε μια καλόπιστη συζήτηση, να κάνουμε μια  

καλόπιστη κριτική και δεν έχουμε σκοπό να σπιλώσουμε κανέναν. 

 Εγώ θεωρώ ότι κακώς ενοχλήθηκες, δεν πρέπει. Μην θεωρείς ότι σου 

είπε κανείς κάτι προσβλητικό. Δεν σου είπαν προσβλητικό. Έκανε ο άνθρωπος 

μια παρατήρηση. Το αν Γιάννη καλώς ή κακώς χειρίζεσαι την εφημερίδα, αυτό 

να ξέρεις, το ξέρουν οι συνάδελφοι. Μην πιάνεσαι λοιπόν από την 

παρατήρηση. Την καλόπιστη κριτική, μην την παρεξηγούμε. Επειδή άκουσα τη 

λέξη που είπες «με κατασυκοφάντησε». Δεν μου άρεσε. 

Π. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ: Ο κ. Αλεξόπουλος έχει το λόγο. 

Π. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ: Καλή χρονιά και από εμένα, συνάδελφοι. Ακούστηκαν 

πολλά, στα οποία θα μπορούσα να απαντήσω και να συμμετέχω στη συζήτηση. 

Δεν θα το κάνω. Δεν βρίσκω ότι υπάρχει λόγος γι’ αυτό. Θέλω να σας πω ότι 

εδώ και τρία χρόνια καθένας έχει τις απόψεις του, έχω κι εγώ τις δικές μου. Οι 

απόψεις οι δικές μου εδράζονται σε πολύ σοβαρά πράγματα. 

 Εδώ και τρία χρόνια έχω επισημάνει ότι η Συντακτική Επιτροπή 

λειτουργούσε μ’ έναν τρόπο περίεργο και ήθελα να βάλω τάξη σε αυτό το 

πράγμα. Ποιο ήταν το περίεργο; Ότι δεν ήθελαν κάποια μέλη της Επιτροπής ή 

κάποιο, ένα μέλος της Επιτροπής και επειδή γίνεται λόγος για τον κ. Αβραμίδη 

αναφέρω και το όνομά του, δεν έχω κανένα πρόβλημα, και δεν έχω τίποτε μαζί 

του, ούτε θα έχω ποτέ. Και μπορεί ίσως μετά από λίγο να μην τον ξαναδώ 

κιόλας και αυτόν και πολλούς άλλους. 
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 Και είχα τονίσει ότι δεν μπορούμε να κάνουμε εξωτερική πολιτική, και 

εν πάση περιπτώσει τα άρθρα που γράφονται στην εφημερίδα πρώτος και 

μεγαλύτερος υπεύθυνος και άκρως επικίνδυνο γι’ αυτόν, είναι ο Πρόεδρος. 

Μου είπε ότι «Όχι, δεν είναι ο Πρόεδρος, είναι το Δ.Σ. και είναι η Επιτροπή». 

Δηλαδή, κατήργησε … Εδώ είναι τα μέλη του παλιού Συμβουλίου, ας το 

θυμηθούν! 

 Φυσικά, ουδέποτε συμφώνησα. Κατέγραψα το γεγονός και το κατέθεσα 

εγγράφως στον Σύλλογο. Είπαν όλοι ότι είχα δίκιο, τελικώς όμως το 

Συμβούλιο δεν μπορούσε να πάρει μια σκληρή απόφαση, η οποία όταν λέμε 

σκληρή απόφαση, δηλαδή τι; Να υποχρεώσουμε κάποιον από εμάς να 

υπόκειται στους κανόνες. Τίποτα περισσότερο. Συνέχισε αυτό το πράγμα, διότι 

είπε: «Εγώ έτσι κάνω εδώ και δέκα χρόνια και κανείς δεν μπορεί να ελέγξει αυτά 

τα οποία γράφω». Εντάξει, δικαίωμά του, δεν έχω αντίρρηση. Αλλά ο 

Πρόεδρος είναι ο υπεύθυνος.  

 Και πέρναγαν στην εφημερίδα, χωρίς να τα γνωρίζει ο Πρόεδρος. 

Συνεχίζει αυτό. Αυτό το κατέγραψα και δεύτερη και τρίτη φορά, και το 

παρέδωσα στο Διοικητικό Συμβούλιο. Ο λόγος είναι πολύ σοβαρός, 

συνάδελφοι. Όπως θα ξέρετε, υπάρχει ένα φασιστικό –και το λέω αυτό να 

γραφτεί- τουρκικό κράτος, και μάλιστα βαθύ, όπως πολύ σωστά το γράφει και 

στα άρθρα. Αυτό το φασιστικό κράτος κάνει καταγραφή αυτών οι οποίοι 

στέκονται απέναντί του. 

 Το ερώτημα είναι: Εμείς σαν Διοικητικό Συμβούλιο από ποιον 

παίρνουμε το δικαίωμα να δημοσιεύουμε θέματα εξωτερικής πολιτικής του 

κράτους, και αν έχουμε την εξουσιοδότηση από το Υπουργείο Εξωτερικών ή 

αν έχουμε και την ικανότητα αν θέλετε, η οποία ικανότητα πρέπει να έχει  

ντοκουμέντα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αλεξόπουλε, λίγο πιο ήπια σας παρακαλώ. 
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Π. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ: Ο κ. Καράμπελας καλείται να μας πει, έχει υπογράψει 

τα άρθρα τα οποία δημοσιεύει ο κύριος συνάδελφος; Κύριε Καράμπελα τα 

έχετε υπογράψει; Τα έχετε διαβάσει προ της δημοσιεύσεως; Απαντήστε. Να 

σας απαντήσω εγώ. Όχι. Δεν τα έχει διαβάσει. Όπως δεν τα διάβαζα και εγώ εκ 

των προτέρων, διότι δεν ήμουν κατά τον κ. Αβραμίδη, εγώ ο υπεύθυνος. 

 Δεν έχω να σας πω τίποτε άλλο. Σας λέω ότι οι απόψεις μου είναι πάρα 

πολύ σοβαρές, κι εγώ την ευθύνη αυτή με τις καταθέσεις και τον αριθμό 

πρωτοκόλλου που πήρα, την έχω αποσείσει από πάνω μου κατά ένα 80%. 

Τίποτε άλλο δεν σας λέω. Προσέξτε μόνο ότι ο Σύλλογος είναι πάρα πολύ 

σοβαρό πρόβλημα, και δεν μπορεί να είναι αντικείμενο διαχειρίσεως ενός, δύο, 

πέντε ή δέκα, εντός του Δ.Σ. και εκτός του Δ.Σ. Σας ευχαριστώ που με 

ακούσατε. Δεν θέλω τίποτε άλλο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι εσείς κύριε Αλεξόπουλε, σαν πρώην Πρόεδρος, μπορείτε να 

συμβάλλετε τα μέγιστα προς αυτή την κατεύθυνση που λέτε. Και τώρα ακόμη.  

Π. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ: Άκουσε κανείς κάτι περίεργο από εμένα; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κύριοι, νομίζω ότι τελειώσαμε για σήμερα. Ζητώ 

συγνώμη, αν τα καταφέραμε καλά κλπ., φωνάξαμε λίγο. Ευχαριστούμε πάρα 

πολύ το Νομικό μας Σύμβουλο κ. Εμμανουηλίδη, ο οποίος έλυσε πολλούς 

γρίφους εδώ. Τον ευχαριστούμε πάρα πολύ.  

 Ευχαριστώ όλους σας για την κατανόηση. Καλή χρονιά και προσοχή στο 

Σύλλογο. Να αφήσουμε νομίζω τα ένθεν και τα ένθεν, και να βρεθούμε εκεί. 

Γιατί άμα απομακρυνθούμε, θα σβήσει ο Σύλλογος, θα σβήσουμε κι εμείς. 

Ευχαριστώ πάρα πολύ, να είστε καλά. 

Ι. ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ: Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου, θέλω να σας 

ευχαριστήσω που ήσασταν σήμερα εδώ πέρα. Θα περιμένουμε τις ιδέες σας, τη 

βοήθειά σας και κάθε τι. Και οποιαδήποτε παρατήρηση  έχετε, να ερχόσαστε 

στο γραφείο να μας την λέτε. Σας ευχαριστούμε πάρα πολύ. Καλή χρονιά, με  
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υγεία.  

Π. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ: Προσέξτε, γιατί είναι κάτι σοβαρό. Δεν έχουμε ψηφίσει τον 

Διοικητικό και Οικονομικό Απολογισμό. Παρακαλώ πάρα πολύ έτσι όπως 

είμαστε, δια ανατάσεως της χειρός, αν ψηφίζουμε Οικονομικό και Διοικητικό 

Απολογισμό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό που διάβασε, Απολογισμό της περιόδου Ιανουαρίου-

Δεκεμβρίου 2007 από τον ταμία του Σ.Α.Σ. 

Ακολουθεί ψηφοφορία με ανάταση του χεριού 

………………………………………………………………………………… 

Π. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ: Ψηφίστηκαν δια ανατάσεως της χειρός απ’ όλους. 

Η Γ.Σ. ομόφωνα εγκρίνει τον Διοικητικό και Οικονομικό Απολογισμό 

περιόδου 1/1/2007 – 31/12/2007. 

----------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μη υπάρχοντος άλλου θέματος, λύεται η συνεδρίαση. 

Στο σημείο αυτό κλείνονται τα Πρακτικά με εντολή κ. Προέδρου 

………………………………………………………………………………. 

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 14.30΄ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ Γ.Σ.   ΟΙ ΓΕΝΙΚΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ 

 

Κ. ΓΑΤΖΟΓΙΑΣ ………………..     Π. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ……………………… 
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